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U četvrtak je u promet pušten 21. 
elektromotorni vlak čime je obilje-
žen završetak projekta “Obnova vo-
znog parka HŽ Putničkog prijevo-

za novim elektromotornim vlakovima”. Vlak 
je vozio na relaciji Zagreb – Zabok – Zagreb, 
a na prvoj vožnji bili su državni tajnik za že-
ljeznicu Alen Gospočić iz Ministarstva mora, 
prometa i infrastrukture, ravnatelj Središnje 
agencije za financiranje i ugovaranje progra-
ma i projekata Europske unije Dragan Je-
lić, predsjednik Uprave ‘Končar – Elektro-
industrije’ Gordan Kolak, predsjednik Upra-
ve ‘Končar – Električnih vozila’ Josip Ninić i 
predsjednik Uprave HŽ Putničkog prijevoza 
Željko Ukić. 

za neke besplatno
- Sada je u prometu 61 novi niskopodni vlak, 
na pola smo puta do ostvarenja strateškog 
cilja, a to je nabaviti flotu od 120 novih vla-
kova. Zahvaljujem proizvođaču ovih vlako-
va, ‘Končar – Električnim vozilima’, koji je 
svojim znanjem proizveo ovako sofisticira-
ni proizvod, vlak kojim pružamo kvalitet-
nu uslugu. Uz to uveli smo besplatan prije-
voz za djecu, učenike i umirovljenike, kao i 
povoljan prijevoz redovnih studenata, čime 
potičemo korištenje željezničkog prijevoza. 
Osim u vlakove, puno se ulaže i u željezničku 
infrastrukturu, a kvaliteta i sigurnost konti-
nuirano se unaprjeđuju – istaknuo je držav-
ni tajnik Gospočić. 

 » završen veliki eu projekt nabave 21 vlaka. investicija je to vrijedna preko 170 milijuna eura

U Zagorje u četvrtak stigao 
najnoviji HŽ-ov električni vlak

“ 
  Sada je u prometu 61 novi 

niskopodni vlak, na pola smo 
puta do ostvarenja strateškog 
cilja, a to je nabaviti flotu od 120 
novih vlakova. Osim u vlakove, 
puno se ulaže i u željezničku 
infrastrukturu”

 ALEN GOSPOČIĆ - državni tajnik za željeznicu

ženiji hrvatski proizvod. Potvrda je to do-
kazane konkurentnosti ‘Končara’ najvećim 
svjetskim proizvođačima tračničkih vozila. 
Ovakvi projekti dokaz su i značaja članstva u 
Europskoj uniji te mogućnosti korištenja do-
stupnih EU sredstava, što je za Hrvatsku ite-
kako važno. Koristim priliku zahvaliti svima 
uključenima u ovaj složeni strateški projekt 
i njegovu uspješnu realizaciju. - istaknuo je 
predsjednik Uprave ‘Končara’ Kolak.

Vožnji su se pridružili i učenici završnih 
razreda Tehničke škole Zagreb koji se obra-
zuju za željeznička zvanja te umirovljenici 
iz Udruge umirovljenika Sesvetska Sela te 
gradonačelnici Zaprešića Željko Turk i Kra-
pine Zoran Gregurović, a uzvanike je u ko-
lodvoru Zabok dočekao gradonačelnik Za-
boka Ivan Hanžek.      

- U mom Zaprešiću puno se gradi. Danas 
kada mladi ili mi stari ili netko treći kupu-
je stan, a dolazi iz Zagreba ili je na relaciji 
poslovnog puta ili radnog mjesta u Zagre-
bu, onda zapravo ima tri pitanja. Prvo, ja-
sno, koja je cijena stana, koji je to dio grada 
i koliko je blizu željeznički kolodvor. Time 
sam zapravo sve rekao. Standard prijevoza 
i međusobno povezivanje nešto je što bitno 
određuje zaista ovaj dio prstena oko Zagre-
ba, kako moj u Zagrebačkoj županiji, tako ja-
sno i u Krapinsko - zagorskoj – izjavio je gra-
donačelnik Zaprešića Turk.        

- Bilo mi je veliko zadovoljstvo nakon 
dugo godina voziti se vlakom. Ovaj je vlak 
nekoliko stepenica više od onoga što se ja 
sjećam, a s druge strane drago mi je da će 
doći i elektro-baterijski vlakovi koji će voziti 
od Zagreba preko Zaboka do Krapine. Važno 

Predsjednik Uprave HŽPP-a Ukić je re-
kao da je ponosan i sretan što je završen EU 
projekt u sklopu kojeg je u 17 mjeseci u pro-
met pušten 21 elektromotorni vlak. 

- Ovo je prvi veliki EU projekt HŽ Putnič-
kog prijevoza. Ono najvrjednije je da ovim 
vlakovima osiguravamo kvalitetnu uslugu za 
naše putnike. To ćemo i nastaviti jer slije-
di obnova voznog parka za neelektrificira-
ne pruge, što uključuje i vlakove na alterna-
tivni pogon. Prva dva baterijska vlaka bit će 
u prometu već ove godine – rekao je Ukić.

Novi vlakovi putnicima pružaju veću 
udobnost, osiguravaju veći kapacitet i po-
uzdaniji prijevoz.  

- Veseli nas činjenica da smo svih 11 grad-
sko-prigradskih i 10 regionalnih vlakova is-
poručili u dogovorenim rokovima te time 
uspješno nastavili s projektom moderniza-
cije voznog parka HŽPP-a u cilju kvalitetni-
jeg prometnog povezivanja Hrvatske. Riječ 
je o novim vlakovima koji su rezultat vlasti-
ta razvoja i predstavljaju tehnološki najslo-
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 » riješeno je već 12.000 tona

VARAŽDIN: Gradonačelnik Bosilj pokazao 
kako napreduje sanacija bala otpada

Gradonačelnik Varaždina Neven Bo-
silj je u srijedu na svojim društve-
nim mrežama objavio kako je od-

vezeno 12.000 tona bala, od čega je više 
od 10.000 tona već prošlo kroz proces 
obrade. 

Naime, kako navodi u svojoj objavi 
uz koju je priložio i fotografije tog po-
dručja iz zraka, u planu je daljnje pre-
uzimanje i zbrinjavanje po 6000 tona 
otpada mjesečno sve do završetka pro-
jekta i obrade svih količina otpada de-
finiranih ugovorom. 

Dodao je i kako se prilikom obrade 
izdvajaju svojstva pogodna za daljnju 
materijalnu oporabu te se adekvatno 
pripremaju ostatne frakcije koje nemaju 
materijalnu vrijednost, ali su pogodne 
za energetsku oporabu i daljnju obradu, 
dok se produkti za energetsku oporabu 
otpremaju na oporabu u inozemstvo, a 

metalne komponente i biološke frakci-
je oporabljuju se na području Hrvatske. 

‘zacrtanim tempom’
– Filmić o odvozu bala koji sam obja-

vio prije mjesec dana vidjelo je preko 
130.000 ljudi. Danas objavljujem nove 
slike iz kojih možete vidjeti da se rado-
vi nastavljaju zacrtanim tempom te da 
je veliki plato između servisne ceste i 
obilaznice očišćen od bala. Cjelokupan 
tijek u potpunosti je transparentan te 
putem platforme MINGOR-a u svakom 
trenutku dostupan nadležnom Mini-
starstvu, Inspektoratu i Fondu, čime su 
u potpunosti otklonjene mogućnosti za 
bilo kakve manipulacije ili postupanja 
u suprotnosti za zakonskim ili ugovor-
nim odredbama (što pojedinci pokuša-
vaju zlonamjerno insinuirati) – istaknuo 
je u objavi gradonačelnik Bosilj. (kk) n

U planu je daljnje preuzimanje i zbrinjavanje po 6000 tona otpada mjesečno sve do završetka projekta i obrade svih 
količina otpada definiranih ugovorom

je to za naše građane, ne samo učenike i stu-
dente, nego i mnoge koji rade u Zagrebu i si-
gurno će se tada povećati i broj putnika koji 
će se voziti željeznicom. I kao gradonačelniku 
Krapine izuzetno mi je važno da je krenula re-
konstrukcija pruge između Krapine i Zaboka 
– rekao je gradonačelnik Krapine Gregurović.

- Osobito mi je zadovoljstvo da danas sla-
vimo završetak jednog koraka u modernizaci-
ji putničkog prijevoza na ovom našem zagor-
skom području. Očekujemo i da broj vlakova 
i vozni red bude taj koji će omogućiti da mla-

di ostanu ovdje bez obzira rade li u Zagre-
bu ili Zaprešiću, da imaju mogućnost prijevo-
za željeznicom. Time smanjujemo zagađenje 
CO₂ i omogućavamo normalnije uvjete i na 
našim cestama koje su već u ovom trenut-
ku preopterećene – istaknuo je gradonačel-
nik Zaboka Hanžek.

171 milijun eura
Gradsko-prigradski vlakovi voze na širem 
zagrebačkom području, a regionalni na re-
lacijama od Zagreba prema Sisku, Novskoj, 

Vinkovcima, Koprivnici, Zaboku, Karlovcu, 
Ogulinu i Rijeci.

Nabavom novih elektromotornih vlako-
va unaprjeđuje se kvaliteta prijevozne us-
luge, pouzdanost i raspoloživost vozila uz 
mnogo niže operativne troškove i moguć-
nost povećanja frekvencije vlakova i broja 
putnika. Novi vlakovi doprinose i smanje-
nju onečišćenja okoliša.

Cilj projekta je i poboljšanje lokalne i 
regionalne povezanosti i mobilnosti radi 
boljeg pristupa tržištu rada i uslugama u 
funkcionalnim centrima, kao i osiguranje 
učinkovitijeg i konkurentnijeg željezničko-
ga putničkog prijevoza koji će ujedno dopri-
nijeti održivosti prometnog sustava u Repu-
blici Hrvatskoj.

Projekt je sufinanciran iz Operativ-
nog programa Konkurentnost i kohezi-
ja u 85-postotnom iznosu. Ukupna pro-
cijenjena vrijednost projekta iznosi 
171.725.103,72 eura, a iznos EU potpore izno-
si 116.840.464,13 eura. n

“ 
 Drago mi je da će doći i elektro-
baterijski vlakovi koji će voziti 
od Zagreba preko Zaboka do 
Krapine. Važno je to za naše 
građane od kojih mnogi rade 
u Zagrebu i sigurno će se tada 
povećati i broj putnika”

 ZORAN GREGUROVIĆ - gradonačelnik Krapine
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Zoran Gregurović
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Krapinsko - zagorska županija na 
Jurjevo slavi svoj dan. Centralni 
događaj, svečana sjednica Županij-
ske skupštine, održana je u utorak 

u Pregradi, a nazočili su brojni uvaženi go-
sti. Sjednicu je otvorio predsjednik Župa-
nijske skupštine Zlatko Šorša koji se krat-
ko osvrnuo na njen rad u protekloj godini.  

- Od 106 točaka dnevnog reda u pet odr-
žanih sjednica, izdvojio bi dva strateška do-
kumenta - Regionalnu strategiju za sektor 
mladih do 2027. godine te Masterplan gos-
podarskog razvoja Županije do 2027. godi-
ne. Važnom smatram i Odluku o mjerama 
razvoja poljoprivredne proizvodnje za no-
vogodišnje razdoblje. Županijska skupština 
je prije svega donošenjem proračuna, sigur-
no jedan od kotačića koji je doprinio rastu 
indeksa razvijenosti Krapinsko - zagorske 
županije - započeo je Šorša, pa dodao: 

- Iako nam sastav Skupštine čine razli-
čite političke opcije, zadovoljstvo mi je da 
se sjednice održavaju u duhu međusobnog 
poštovanja, tolerancije i konstruktivnog di-
jaloga. Zahvaljujem vijećnicima na tome, te 
ih sve pozivam da tako nastavimo i dalje - 
poručio je Šorša. 

Župan Željko Kolar osvrnuo se na pro-
jekte koji su realizirani unazad godinu 
dana, a kojih je bio pozamašan broj, i pri-
tom poručio: 

‘ništa bez mladih’
- Mi smo puno više od ovoga. Ovo su pro-
jekti koji su realizirani u proteklih godi-
nu dana, ali su pripremani dvije-tri godine 
unatrag. Rezultati koje postižemo na po-
dručju naše županije su upravo takvi zahva-
ljujući svima vama koji ste se danas ovdje 
okupili, ali i zahvaljujući stotinama drugih 
koji nisu danas s nama. Gotovo pola prora-
čuna Županije izdvajamo za obrazovanje, to 
je ono što želimo u našim školama, imamo 
sjajnu suradnju s raznim udrugama, otva-
ramo nova radna mjesta s većim plaćama 
kako bi mladi ostajali ovdje. Ono što je izu-
zetno bitno je da imamo kontinuitet razvo-
ja i siguran sam da ćemo uvijek biti pri sa-
mom vrhu jer imamo sjajne ljude. Posebna 
zahvala svima koji su danas nagrađeni, bilo 
kao pojedinci ili da su dali svoj doprinos 
u udrugama. Bez vas Zagorje ne bi bilo to 
što jest. Poruka mladima je da sva ova in-
frastruktura ne znači ništa bez mladih lju-

 » svečanom sjednicom županijske skupštine u pregradi proslavljen dan krapinsko - zagorske županije, 
plaketa za životno djelo uručena dragutinu kamenskom 

PORUKA MLADIMA: Infrastruktura 
ne znači ništa bez vas, želimo da 
ovdje radite i stvarate obitelji 

“ 
 Imamo sjajnu suradnju s 

udrugama, otvaramo nova radna 
mjesta s većim plaćama kako bi 
mladi ostajali ovdje. Bitno je da 
imamo kontinuitet razvoja i siguran 
sam da ćemo uvijek biti pri samom 
vrhu jer imamo sjajne ljude”

 ŽELJKO KOLAR - župan

odazove Svečanoj sjednici Županijske 
skupštine KZŽ. 

- Rado sam se odazvao na poziv svojih 
prijatelja s kojima surađujem već nekoli-
ko desetljeća. Dolazim iz kraja koji jako 
voli Zagorje, a i Zagorci jako vole Rijeku. 
Imamo brojne zajedničke aktivnosti, kul-
turne i turističke, imamo sličnu priču u 
poduzetništvu, a imamo i puno dodirnih 
točaka na području lječilišnog turizma. 
Ipak, prije svega, imamo sličan svjetona-
zor, baštinimo antifašizam i na to smo po-
nosni, a tu su onda i dobri ljudi, suradnja, 
zajedništvo. Neka se tako nastavi - poru-
čio je Komadina. 

Čelnik zagorskog SDP-a Siniša Hajdaš 
Dončić govorio je kao izaslanik predsjed-
nika RH Zorana Milanovića.

di, želimo da ovdje rade, da se ovdje ško-
luju i da ovdje stvore obitelj - poručio je 
župan Kolar.

Uime gradonačelnika i načelnika, obra-
tio se domaćin, gradonačelnik Pregrade 
Marko Vešligaj. 

- Pregrada je danas gospodarsko, admi-
nistrativno i obrazovno ovog dijela Krapin-
sko - zagorske županije, grad smo za mla-
de, sigurno smo mjesto za žene, prijatelj 
smo djece i jako često uključujemo građa-
ne u donošenje odluka što mi je posebno 
drago. Gospodarstvo nam se brzo razvija, 
dolaze nam brojne nove investicije, a time 
i strani radnici koje želimo integrirati u 
društvo - započeo je Vešligaj.

Sjednica je sada po prvi puta održala u 
Pregradi, a gradonačelnik je pritom ista-
knuo odličnu suradnju između Grada i Žu-
panije na brojnim zajedničkim projektima. 

Župan primorsko - goranski Zlat-
ko Komadina rekao je da mu je bila izu-
zetna čast kada je primio poziv da se 

Zlatko Šorša Željko Kolar

U proteklih godinu dana održano je pet sjednica Županijske 
skupštine na kojima je raspravljeno ukupno 106 točaka dnevnog 
reda. Kako je rekao predsjednik Zlatko Šorša, iako sastav Skupštine 
čine različite političke opcije, sjednice se održavaju u duhu 
međusobnog poštovanja, tolerancije i konstruktivnog dijaloga

https://www.youtube.com/watch?v=BdlFs6zzVSk
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- Krapinsko - zagorska županija ima gla-
vu i rep, a da bi imali glavu i rep, morate ima-
ti i viziju. To je županija koja nije bazirana na 
dva, tri grada i općine, nego se pokušava rav-
nomjerno javno investirati, jer bez javnih inve-
sticija nema normalnog razvoja ni zajednice ni 
društva. Moramo biti oprezni, ali promišljeni i 
pametni te osluškivati što se događa oko nas. 
Mi znamo kaj je pravica, sretan Dan županije 
svima! - poručio je Hajdaš Dončić. 

‘najljepša županija’
Gradonačelnik Krapine Zoran Greguro-
vić obratio se u ime predsjednika Hr-
vatskog sabora.

- Čestitam svima dan naše, najljepše žu-
panije! Vidimo koliko je standard u Krapin-
sko - zagorskoj županiji porastao, to i dalje 
treba hraniti i razvijati. Svaki projekt treba 
pripremiti i osmisliti da bi došao do faze rea-
lizacije, stoga čestitam svim djelatnicima Kra-
pinsko - zagorske županije njihov dan. Tako-
đer, čestitam svim nagrađenima jer, kako se 
kaže, badava sav beton ako nema ljudi. Vje-
rujem i nadam se da će ljudi ostati živjeti u 

našoj županiji - kazao je krapinski gradona-
čelnik Gregurović.

Izaslanik predsjednika Vlade RH Zdrav-
ko Tušek istaknuo je da brojke pokazuju 
kako je Krapinsko - zagorska županija ite-
kako razvijena.

- Posljednjih je godina Vlada radila pa-
ralelno - s jedne strane kako bi odgovorila 
na potrebe građana, a s druge kako bi odgo-
vorila na svjetske krize koje su nas zatekle. 
Unatoč tome, postignuti su svi bitni zacrta-
ni ciljevi poput Schengena, eurozone, kre-
ditni rejting nikada nije bio bolji, očuvana 
su radna mjesta i smanjena je nezaposle-
nost. Cijela je Hrvatska veliko gradilište, pa 
tako i naše Zagorje. S ulaganjima nastavlja-
mo i dalje, na svim područjima, a sve s ci-
ljem da osiguramo bolji život za stanovni-
ke županije - poručio je Tušek. 

dobitnici priznanja
Na svečanoj sjednici dodijeljena su i priznanja 
posebno istaknutim pojedincima koji su svo-
jim radom i zalaganjem dali doprinos ugledu 
i promociji KZŽ. 

Plaketu za životno djelo dobio je Dra-
gutin Kamenski, osnivač i vlasnik tvrtke 
‘Kamgrad’ te jedan od vodećih građevina-
ca u Hrvatskoj. Plakete za doprinos ugledu 
i promociji Krapinsko – zagorske županije u 
zemlji i svijetu dodijeljene su i predstavniku 
Hrvatskog časničkog zbora ‘Hrvatsko zagor-
je’ Zdravku Senčaru i Domu za odrasle osobe 
Lobor-grad. Plakete za iznimno postignuće u 
protekloj godini idu i Službi za ginekologiju 
i porodništvo Opće bolnice Zabok te ‘CodX 
Solutionsu’, softverskoj tvrtki iz Krapine. 

Dobitnici Povelje Krapinsko – zagorske 
županije su pak Ivan Draganić, Ivan Draš-
ković, Božidar Ivančić, Irena Kušec Kovin-
čić i ‘Lovačko društvo Krapina’.

U ime nagrađenih pred okupljene je stao 
Dragutin Kamenski, osnivač i vlasnik najve-
će građevinske tvrtke u Hrvatskoj. 

- Posebna mi je čast primiti ovu plake-
tu jer dolazi iz ‘moje’ županije. Iako veći 
dio života živim i radim u Zagrebu, ova je 
županija moj dom. Dijete sam ovog kraja i 
na meni poseban način, do danas mislim 
da sam to i ostao. Toplina mog roditeljskog 
doma u mom rodnom Pavlovcu sigurno je 
zacrtala put kojim sam dalje kročio. Igra 
na našim bregima, škola u Pregradi, Milja-
na, kapela svetog Mihovila u Sopotu, sve su 
to trenuci i mjesta duboko urezani u moja 
najljepša sjećanja. A onda su tu naravno i 
ljudi koji ovaj kraj čine još ljepšim - zaklju-
čio je Kamenski. 

Svečanoj je sjednici nazočio i bivši pred-
sjednik RH Stjepan Mesić, a glazbenim na-
stupom uveličao ju je i zagorski ‘Superstar’ 
Dino Miklaužić.

Inače, svečanoj sjednici prethodilo je 
polaganje vijenaca i paljenje svijeća na 
gradskom groblju u Pregradi, nakon čega 
je služena sveta misa u pregradskoj župnoj 
crkvi. (mp, vh) n

“ 
 Dijete sam ovog kraja i na meni 
poseban način, do danas mislim 
da sam to i ostao. Toplina mog 
roditeljskog doma u mom rodnom 
Pavlovcu sigurno je zacrtala put 
kojim sam dalje kročio”

 DRAGUTIN KAMENSKI - poduzetnik i dobitnik Plakete 
za životno djelo

Dragutin Kamenski

Zlatko Komadina Zoran GregurovićMarko Vešligaj

Siniša Hajdaš Dončić Zdravko Tušek
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Župan Željko Kolar je u srijedu, povo-
dom Dana Krapinsko - zagorske žu-
panije koji je obilježen u utorak, obi-
šao sve županijske zdravstvene usta-

nove. To je postala tradicija koja se i ove go-
dine nastavila jer, kako kaže župan Kolar, je-
dan od najvažnijih sustava u društvu je upra-
vo zdravstveni sustav.  

Tom je prilikom Županija zdravstvenim 
djelatnicima uručila i majice kao znak pažnje 
za njihov trud i rad.

- Izuzetno cijenimo rad, angažman i zna-
nje ljudi u zdravstvenom sustavu. S obzirom 
na to da pratimo sve ono što se događa u 
zdravstvenom sustavu, današnjim obilaskom 
svih naših zdravstvenih ustanova smo htje-
li skromnim poklonom zahvaliti svim zdrav-
stvenim djelatnicima kojih ima točno 2509, 
na svemu što čine za zdravlje ljudi na područ-
ju Krapinsko - zagorske županije - rekao je 
župan Kolar. 

Dodao je da Županija puno ulaže 
u zdravstvo. 

- Nastojimo da naše investicije u objek-
te i novu medicinsku opremu prate znanje 
i angažman zdravstvenih djelatnika. Vje-
rujem da u tome uspijevamo u okvirima 
naših mogućnosti, pa i malo više - poru-
čio je Kolar. 

 » veliki projekti na području zdravstva u našoj županiji

U Stubakima se gradi novi lječilišni 
hotel, u Zaboku moderna onkološka 
bolnica, u Krapini nova Hitna...

“ 
 U prva tri mjeseca ove godine 

dobili smo već 523 pristigla 
zahtjeva za rehabilitaciju na 
primjeru samo jednog odjela, 
što samo potvrđuje kako su 
Krapinske Toplice brend i  
izvan Hrvatske”

 DANIJEL JAVORIĆ BARIĆ - ravnatelj SBKT

lijuna eura. Mogu sa zadovoljstvom kon-
statirati da su radovi funkcionirali na za-
vidnoj razini i da smo uspjeli pacijentima 
pružiti sve preduvjete za medicinsku skrb 
na najvišoj mogućoj razini. U prva tri mje-

Ravnatelj Specijalne bolnice za medicin-
sku rehabilitaciju Krapinske Toplice Danijel 
Javorić Barić, upozorio je na alarmantno sta-
nje u bolnici što se tiče isplate plaća. 

‘brend’
- Što se tiče naše ustanove, u sklopu pro-
jekta cjelovite obnove možemo vidjeti 
transformaciju vanjske strane zgrade, na 
što je sve zajedno potrošeno gotovo 10 mi-

Danijel Javorić Barić

Krapinsko - zagorska županija je ovom prilikom, u znak zahvale 
na iznimnom trudu i predanom radu, zdravstvenim djelatnicima 
uručila i majice 
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seca ove godine dobili smo već 523 pristigla 
zahtjeva za rehabilitaciju na primjeru samo 
jednog odjela, što samo potvrđuje kako su 
Krapinske Toplice brend i izvan Hrvatske - 
kazao je Javorić Barić, no onda i upozorio 
na situaciju u Specijalnoj bolnici. 

- U ovome trenutku osnovni limit bolni-
ce iznosi 1.511.000 eura, a trošak plaća ispla-
ćenih za ožujak je 2.000.000 eura, što znači 
da mi od 1. do 15. u mjesecu moramo osi-
gurati 500.000 eura samo da bismo isplati-
li plaće. Situacija je blizu neodrživosti - po-
ručio je Javorić Barić.

Ravnateljica Specijalne bolnice za medi-
cinsku rehabilitaciju Stubičke Toplice Zo-
rica Capar od značajnih investicija na po-
dručju bolnice istaknula je veliki projekt 
kojim će Specijalna bolnica naredne dvije 
godine kompletno promijeniti svoj vizual-
ni identitet.

- Radi se o izgradnji novog lječilišnog 
hotela s 36 soba i dva apartmana te o nat-
krivanju postojećeg vanjskog bazena koji će 
dobiti nove sadržaje u vidu sauna i ugosti-
teljskih sadržaja. Što se tiče hotela, uz fo-
aje i recepciju, planira se restoran sa 100 
sjedećih mjesta koji će imati vanjsku i unu-
tarnju terasu, a hotel će imati i veliku poli-
valentnu kongresnu dvoranu te sunčalište 
s popratnim sadržajima na krovu. Radi se o 
investiciji od 17.650.000 eura čije će finan-
ciranje biti većinski realizirano iz NPOO-a 
iz kojeg dolazi 16.460.000 eura. Ostalo fi-
nancira Županija - istaknula je Capar i do-
dala da je rok za dovršetak projekta veljača 
2026., a početak radova najavljuje se u lip-
nju ove godine.

upmc
Ravnatelj Opće bolnice Zabok Tihomir Van-
čina otkrio je aktualne informacije oko iz-
gradnje nove onkološke bolnice UPMC. 
Podsjetimo, onkološki pacijenti uskoro će 

se liječiti najsuvremenijim terapijama u 
novom Centru za liječenje malignih bole-
sti u Zaboku.

- Na gradilištu možete vidjeti napredak, 
radovi napreduju punom parom, sve je puno 
betona, temelj je postavljen i čekaju se zido-
vi. Do kraja osmog i početkom devetog mje-
seca mogli bi biti završeni građevinski radovi 
te se nadam da ćemo do kraja godine imati 
izgrađenu bolnicu UPMC Croatia. To je ve-
lika stvar ne samo za Zagorje, nego i za Hr-
vatsku - optimističan je Vančina.

UPMC je inače najveći američki medi-
cinski centar koji zapošljava više od 90.000 
djelatnika, od toga 5000 liječnika. Godiš-
nji im je proračun 23 milijarde dolara, a 
u lancu UPMC-a je ukupno 40 bolnica s 
8400 kreveta.

Ravnatelj Zavoda za hitnu medicinu Kra-
pinsko - zagorske županije Krešimir Božić 
naglasio je da Zavod trenutno ima izdanu 
građevinsku dozvolu vezanu uz izgradnju 
nove zgrade sjedišta Zavoda u Krapini.

- Vrijednost projektne dokumentacije je 
140.000 eura od čega je 90 posto sufinanci-
rano kroz Ministarstvo regionalnog razvoja 
i fondova EU, a 10 posto financira Krapinsko 
- zagorska županija. Aktualna nam je i naba-
va novih vozila za Hitnu medicinsku službu 
i sanitetski prijevoz. Planira se nabava osam 
vozila procijenjene vrijednosti milijun eura 
- rekao je Božić.

Ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Kra-
pinsko - zagorske županije Tomislav Jadan 
bio je kratak.

- Mi radimo svojim uobičajenim tokom, 
imamo puno promotivnih akcija vezanih za 
zdrav način života. Od većih stvari je jed-
na nova investicija, uređaj ionski kroma-
tograf za kojeg se priprema natječaj - ka-
zao je Jadan.

Inače, ionska kromatografija smatra se 
nezamjenjivim alatom u modernom ana-

litičkom laboratoriju. Složene smjese ani-
ona i/ili kationa tom se metodom obično 
mogu brzo odijeliti i analizirati u relativno 
kratkom vremenu.

manjak liječnika
Ravnateljica Doma zdravlja KZŽ Nada Do-
gan, požalila se na uvijek aktualan ma-
njak liječnika.

- U nabavi smo dva ultrazvučna aparata za 
naše dvije pedijatrijske ambulante u Zaboku 
i Bedekovčini, što će doprinijeti boljoj zdrav-
stvenoj usluzi i zaštiti. Obnovit ćemo i labo-
ratorij u Klanjcu, zasad je to to. I dalje nam 
nedostaje liječnika, trenutno četvero. Trudi-
mo se maksimalno, natječaji su otvoreni, ali 
mladi liječnici nemaju želje za radom u obi-
teljskoj medicini - naglasila je Dogan.

Anamarija Salopek, ravnateljica Lje-
karne KZŽ, najavila je novosti u lje-
karni u Zaboku.

- Ljekarne Krapinsko - zagorske župani-
je djeluju u pet jedinica, u Krapini, Zaboku, 
Svetom Križu Začretju, Humu na Sutli i De-
siniću. Zapošljavamo 40 djelatnika, a glavni 
projekt planiran za ovu godinu je renovacija 
ljekarničke jedinice u Zaboku. Stvaramo de-
žurstvo te je plan uvesti automatizirano skla-
dište, prvo na prostorima naše županije - po-
ručila je na kraju Salopek. (mp, vh) n

“ 
 Do kraja osmog i početkom 
devetog mjeseca mogli bi biti 
završeni građevinski radovi 
te se nadam da ćemo do kraja 
godine imati izgrađenu bolnicu 
UPMC Croatia. To je velika stvar 
za cijelu Hrvatsku”

 TIHOMIR VANČINA - ravnatelj OB Zabok

Tihomir Vančina

Zorica Capar

U Jarmini je prošle subote 
svečano obilježen Dan 
općine i Dan hrvatskih 

branitelja Općine Jarmina, a 
na obilježavanju najsvečanijeg 
dana ‘najistočnije zagorske op-
ćine’ bio je i župan Željko Kolar 
koji je prošle godine tamo pro-
glašen i počasnim građaninom.   

Program je počeo odava-
njem počasti kod spomeni-
ka poginulim vojnim i civil-
nim žrtvama u Domovinskom 
ratu, nastavljen je misom koju 
je u crkvi sv. Vendelina Opata 
predslavio župnik Antun Far-
kaš, a prije svečane sjednice 
Općinskog vijeća održano je i 
otvaranje Doma hrvatskih bra-
nitelja i novouređeno sport-
skog terena. 

Sve okupljene na svečanoj 
sjednici pozdravio je i načelnik 
Jarmine Goran Ileković, vuko-

varsko - srijemski župan Damir 
Dekanić te u ime Vlade Repu-
blike Hrvatske i ministra hrvat-
skih branitelja Dinko Tandara, 
a među okupljenima na obilje-
žavanju Dana općine bili su i 
generali Mladen Markač, Josip 
Černi i Mirko Horvatin – ratni 
zapovjednik Specijalne jedini-
ce policije ‘Barun’ Zlatar

’s ponosom’
- Uvijek ističem da se ovdje u 
Domovinskom ratu nije brani-
la samo Jarmina nego i čitava 
Republika Hrvatska, pa tako i 
moje Zagorje. Tih se dana sje-
ćamo s ponosom, dok se u ovo 
novo vrijeme okrećemo novim 
izazovima. Svi se zajedno mo-
ramo posvetiti stvaranju što 
boljih uvjeta kako bi ljudi mo-
gli ostati i kod vas u Slavoniji, i 
kod nas u Zagorju. U cijeloj Hr-

vatskoj moramo stvarati uvje-
te da mladi ljudi mogu naći po-
sao, da mogu osnovati obitelji i 
ostati! Drago mi je da ovdje slu-
šamo upravo o takvim projek-
tima. Načelnik Ileković sa svo-
jom ekipom provodi konkretne 
i izrazito korisne projekte i da-
kako da ih onda niti nama nije 
problem podržati - poručio je 
župan Kolar na svečanoj sjed-
nici Općinskog vijeća. 

Ovom su prilikom dodije-
ljena i ovogodišnja općinska 
priznanja. Zlatna plaketa za 
unapređenje lokalne samou-
prave pripala je Đuri Hlebu, 
Tomislavu Delašu uručena je 
zlatna plaketa za humanitar-
ni rad i društvene odnose, kao 
i župniku Antunu Farkašu. Za 
promicanje kulture zlatnu pla-
ketu dobio je Petar Dumbović, 
a Mijo Behin dobitnik je srebr-

ne plakete za ostvarene rezul-
tate u sportu. 

Na obilježavanju Dana op-
ćine i Dana hrvatskih branite-
lja bili su i gradonačelnik Pre-
grade Marko Vešligaj, načelnica 
Konjščine Anita Curiš Krok, 

načelnik Bedekovčine Darko 
Ban, načelnik Gornje Stubi-
ce Jasmin Krizmanić, načelnik 
Hrašćine Branko Tukač, načel-
nik Kumrovca Robert Šplajt te 
više braniteljskih udruga s po-
dručja KZŽ. (kk) n

 » ‘najistočnija zagorska općina’ proslavila svoj dan

U Jarmini svečano otvoren Dom hrvatskih branitelja

FO
TO

:  
KZ

Ž
Željko Kolar
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 » kzž će dodijeliti ukupno 130.000 eura

Otvorena četiri nova javna 
natječaja za poljoprivrednike

Krapinsko - zagorska 
županija objavila je 
četiri nova županij-

ska natječaja u sklopu kojih 
će se dodijeliti 130.000 eura 
potpora za povećanje stočar-
ske proizvodnje, za očuvanje 
pčelinjeg fonda, za zaštitu 
višegodišnjih nasada od pa-
dalina te za modernizaciju 
i povećanje konkurentnosti 
poljoprivrednika u preradi 
i stavljanje na tržište poljo-
privrednih i prehrambenih 
proizvoda. 

- Kako bi poljoprivrednici 
znali na što mogu računati, mi 
naše mjere razvoja poljopri-
vrede uvijek planiramo nekoli-
ko godina unaprijed. Ove smo 
godine već dodijelili 188.500 
eura potpora za 92 korisnika, 
dok je za svih 13 mjera razvo-
ja poljoprivredne proizvodnje 
u 2024. godini osigurano uku-
pno 598.000 eura. Treba da-
kako podsjetiti da Krapinsko 
- zagorska županija ovaj pro-
račun za poljoprivredu svake 
godine povećava za 10 posto te 

ćemo s time sigurno i nastaviti 
- istaknuo je župan Željko Ko-
lar te pozvao sve poljoprivred-
nike koji zadovoljavaju uvjete 
da se prijave na natječaje.

U čitavom nizu prihvat-
ljivih aktivnosti ovdje izdva-
jamo kupnju nabavu junica i 
rasplodnog bika mesnih pa-
smina i križanaca mesnih pa-
smina, kupnju automata za 
trženje poljoprivrednih pro-
izvoda, opreme za čuvanje i 
preradu mlijeka, za doradu, 
preradu i pakiranje ekoloških 
proizvoda, voća, povrća i glji-
va, kao i kupnju materijala i 
elementa za postavljanje su-
stava za zaštitu od tuče.

Rok za prijavu na natječa-
je je 13. svibnja, a sve dodat-
ne informacije mogu se pro-
naći na internetskoj stranici 
Županije. (kk) n

Natjecanje orača Krapinsko 
- zagorske županije, 19. po redu, 
održano je protekle subote, 20. 
travnja, u Ratkovcu na području 
grada Zlatara. 

U kategoriji plugova ravnja-
ka prvo mjesto osvojio je Vil-
ko Kukec, drugo mjesto Božidar 
Domitran, a treće mjesto Stje-
pan Počekal. U kategoriji plu-
gova premetnjaka prvo mjesto 
osvojio je Domagoj Vuk, dru-
go Ivan Tušak, a treće mjesto 
Josip Turčin. 

Najboljim oračima u obje 
kategorije, kao i svim drugim 
sudionicima čestitala je zamje-
nica župana Jasna Petek, koja je 
istaknula kako je ovo natjecanje 
samo jedna od aktivnosti koje 
Krapinsko - zagorska županija 
provodi s ciljem poticanja oču-
vanja i razvoja poljoprivrede. 

- Iz godine u godinu poveća-
vamo naše mjere, javne pozive i 
natječaje čime pokušavamo po-
većati poljoprivrednu proizvod-
nju i dići ju na viši nivo, i poti-
cati različite aktivnosti same 
sadnje i stavljanje proizvoda na 
tržištu. Lijepo je vidjeti mnogo 
mladih ljudi koji su ovdje ora-
li, jer to zaista daje nadu da po-
ljoprivredna proizvodnja, i op-
ćenito bavljenje poljoprivredom 
u Krapinsko - zagorskoj župa-
niji ima budućnost - poruči-
la je Petek. 

Natjecanje orača Krapinsko 
- zagorske županije zajednički 
organiziraju Županija i Udruga 
natjecanja u oranju Krapinsko - 
zagorske županije, Ministarstvo 
poljoprivrede i Grad Zlatar te 
Srednja škola Bedekovčina kao 
suorganizator. (kk) n

 » održano 19. natjecanje orača kzž

Najbolji su Vilko 
Kukec i Domagoj Vuk

 » prijave u tijeku

Traži se Najuzornija 
hrvatska seoska žena

Inače, za svih 13 mjera razvoja poljoprivredne proizvodnje u 2024. 
godini osigurano je ukupno 598.000 eura u proračunu Županije

I ove godine održava se iz-
bor Najuzornije hrvatske seoske 
žene, 24. po redu, a održat će se 
5. listopada u Zadarskoj županiji. 

- Najuzornija hrvatska seo-
ska žena mora biti stara između 
25 i 65 godina, hrvatska držav-
ljanka, koja živi na selu, uživa 
ugled u svojoj sredini, ima lijepo 
uređeno kućanstvo i poljopri-
vredno gospodarstvo, proizvo-
di poljoprivredne proizvode i/
ili rukotvorine i/ili stvara umjet-
nička djela. U svojoj sredini 
žena je poznati borac za razvi-
tak i napredak društvenog, kul-

turnog i gospodarskog života 
žene, obitelji i zajednice, a koja 
do sada nije sudjelovala na na-
tjecanju za Izbor najuzornije hr-
vatske seoske žene - stoji u po-
zivu na Izbor. 

Pozivaju se sve zainteresira-
ne žene da se prijave na Izbor do 
1. lipnja.  

Prijava mora sadržavati ime, 
prezime, adresu i broj telefona, 
datum i godinu rođenja, brač-
no stanje, zanimanje te kratak 
životopis. Prijavnice se šalju na 
mail: katica.jerlekovic@gma-
il.com. (kk) n“ 

 Krapinsko - zagorska županija ovaj 
proračun za poljoprivredu svake 
godine povećava za 10 posto te 
ćemo s time sigurno i nastaviti”

 ŽELJKO KOLAR - župan
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Za financiranje rada Cen-
tra izvrsnosti u rukome-
tu za dječake i djevojči-
ce čiji su nositelji ŽRK 

‘Koka’ i GRK ‘1930 Varaždin’, 
za Nogometnu akademiju NK 
Varaždina te programe “Župa-
nijski nogometni instruktor“ 
i “Ulaganje u sportsku infra-
strukturu“ Županijskog nogo-
metnog saveza, u srijedu su u 
Županijskoj palači u Varaždinu 
potpisani ugovori ukupno vri-
jedni 154.000 eura. 

U prisustvu župana An-
đelka Stričaka, ugovore je 
predsjednik Sportske zajed-
nice Varaždinske županije 
Krešimir Čop potpisao s taj-
nikom ŽNS-a Ivanom Nova-
kom, predsjednikom NK Va-
raždina Draženom Vitezom, 
izvršnim direktorom Ženskog 
rukometnog kluba ‘Koka’ Da-
mirom Premužićem i dopred-
sjednikom Gradskog ruko-
metnog kluba ‘Varaždin 1930’ 
Alenom Milakom.

Po 20.000 eura dodijelje-
no je za rad s izvrsnim mla-
dim rukometašima i rukome-
tašicama, a 67.000 eura za rad 
s mladim nogometašima u 
sklopu Nogometne akademi-
je. Program Županijskog no-
gometnog instruktora koji će 
obilaziti klubove te raditi s tre-
nerima i perspektivnim igrači-

ma dobio je podršku u iznosu 
od 17.000 eura. Županijskom 
nogometnom savezu je ujedno 
dodijeljeno 30.000 eura koji će 
biti raspodijeljeni klubovima 
za poboljšanje sportske infra-
strukture ili nabavu nepohod-
ne sportske opreme. 

20 posto više
Sredstva za financiranje pro-
grama je Sportskoj zajednici 
dodijelila Varaždinska župani-
ja iz svojega proračuna.

- Sport je iznimno bitan za 
razvoj djece i mladih, pa zbog 
toga posebnu podršku pruža-
mo sportskim programima i 
aktivnostima namijenjenim 
upravo njima. Isto tako podr-
žavamo i ulaganja u sportsku 
infrastrukturu diljem županije. 
Bitno nam je da naši građani, 
bez obzira u kojem dijelu župa-
nije živjeli, imaju podjednake 
uvjete u svemu. U ovoj godini 
smo dodatno povećali sredstva 
za sport u županijskom prora-
čunu. Osigurali smo ukupno 
280.000 eura, što je 20 posto 
više nego prošle godine – rekao 
je župan Anđelko Stričak.

Sportska zajednica Varaž-
dinske županije je početkom 
godine raspisala natječaj za 
sufinanciranje sportskih pro-
grama, po kojem ukupno odo-
breno 21.170 eura, izvijestio je 
Krešmir Čop. 

- Za 14 sportskih škola odo-
breno je 14.000 eura, u katego-
riji sportskih zajednica gradova 
i općina za jedan program odo-
breno je 2500 eura, u područ-
ju školovanja i osposobljavanja 

stručnog kadra u sportu za dva 
programa 1500 eura, a u po-
dručju pripreme nacionalnih 
i međunarodnih natjecanja za 
pet programa 3170 eura. Time 
nisu iskorištena sva raspoloži-
va sredstva, pa ćemo natječaj 
produljiti do 1. rujna 2024., što 
će biti dovoljno vremena da se 
većina klubova uskladi s no-
vim Zakonom o sportu – naja-
vio je predsjednik Sportske za-
jednice Čop. 

Izvijestio je da je Sportska 
zajednica na natječaj Ministar-
stva turizma i sporta prijavila 
projekte “Sport za sve“ vrije-
dan 30.000 eura i “Hrvatska 
pliva“ vrijedan također 30.000 
eura, a u suradnji s Plivačkim 
klubom ‘Vidra’ koji okuplja 
djecu s posebnim potrebama.  

- U rujnu ćemo se javiti na 
natječaj “Razvoj sporta u lokal-
noj zajednici“ zajedno s Opći-
nom Bednja kao najmanje 
razvijenom općinom u Varaž-
dinskoj županiji, i to za iznos 
od 200.000 eura, dok smo na 
natječaj Središnjeg državnog 
ureda za demografiju i mlade 
s Općinom Gornji Kneginec 
prijavili pilot-projekt “Sport-
ske aktivnosti djece predš-
kolske i školske dobi do 4. ra-
zreda osnovne škole“ koji je 
vrijedan 30.000 eura – dodao 
je Čop. (kk) n

 » varaždinska županija je ove godine dodatno povećala sredstva za sport. osigurano je ukupno 280.000 eura

Ugovore su u prisustvu župana Stričaka potpisali predsjednik Sportske zajednice VŽ 
Krešimir Čop, tajnik ŽNS-a Ivan Novak, predsjednik NK Varaždin Dražen Vitez, izvršni 
direktor ŽRK ‘Koka’ Damir Premužić i dopredsjednik GRK ‘Varaždin 1930’ Alen Milak

Sa 154.000 eura podržano 
pet programa iz sporta  

“ 
 Podržavamo ulaganja u 

sportsku infrastrukturu diljem 
županije, a bitno nam je da naši 
građani, bez obzira u kojem 
dijelu županije živjeli, imaju 
podjednake uvjete u svemu”

 ANĐELKO STRIČAK - župan
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 » obilježeno 120 godina organiziranog obrtništva u varaždinu

U Varaždinskoj županiji je u obrtništvu više od 9000 radnih mjesta, 
a brojke rastu iz godine u godinu. Također, Županija vodi brigu i o 
obrazovanju za obrtnička zanimanja, pa je tako oformila pet centara 
izvrsnosti za strukovna zanimanja te dva centra kompetentnosti

U godinu dana broj 
obrta narastao za 230 

Vrijedan jubilej, 120 godi-
na organiziranog obrt-
ništva u gradu Varaž-

dinu, svečano je obilježeno u 
utorak u hotelu ‘Turist’ u or-
ganizaciji Udruženja hrvat-
skih obrtnika Varaždin. 

Predsjednik Udruže-
nja hrvatskih obrtnika Va-
raždin Vladimir Bais rekao 
je da povijest obrtništva u 
gradu Varaždinu seže još u 
srednji vijek. 

2176 članova
- Obrtništvo u ovom gradu 
ima dugu i bogatu povijest, 
koju Varaždin već stoljećima 
dijeli upravo sa svojim obrt-
nicima, koji su uvijek bili va-
žan i vitalan dio gospodarstva 
ovoga grada. Stoga s velikim 
poštovanjem gledamo na 
naše prethodnike, generacije 
marljivih varaždinskih obrt-
nika, kao što i s velikim ela-
nom gledamo u budućnost. 
Danas udruženje obrtnika 
Varaždin broji 2176 članova, 
što je povećanje za 230 obrta 
u posljednjih godinu dana. Ta 
brojka nas posebno veseli jer 
osim što rastemo po brojno-
sti, rastemo i kao društvo op-
ćenito - istaknuo je Bais.

Čestike je uputio i župan 
Anđelko Stričak, koji je po-
sebno pohvaliio vrijedan rad 
varaždinskih obrtnika.

- Obrtnici su u ovih 120 
godina preživjeli nekoliko 

država, nekoliko društveno-
političkih uređenja i valu-
ta. Uvijek su pronašli rješe-
nja za sve izazove s kojima 
su bili suočeni. Varaždinski 
obrtnici uvijek su bili pri-
mjer marljivosti, uporno-
sti i volje za stvaranjem no-
vih vrijednosti. Posebno bih 
želio istaknuti dugogodišnju 
odličnu suradnju koju Župa-
nija ima s udruženjima obrt-
nika i Obrtničkom komorom 
Varaždinske županije, ponaj-
prije onu vezanu uz obrazo-
vanje za obrtnička zanima-
nja. U Županiji smo formirali 
pet centara izvrsnosti za stru-
kovna zanimanja, dva centra 
kompetentnosti, uredili smo 
nove praktikume, uveli smo 
programe cjeloživotnog obra-
zovanja - podsjetio je župan. 

9000 radnih mjesta
Dodao je da je Županija inici-
jative obrtnika spremno pri-
hvaćala, a rezultati te surad-
nje su itekako vidljivi. 

- U Varaždinskoj župani-
ji u obrtništvu imamo više 
od 9000 radnih mjesta, da-
kle, oko 13 posto. Nikada ni-
smo imali tako visoku zapo-
slenost, a posebno me veseli 
da iz godine u godinu raste 
broj obrtnika u cijeloj Hrvat-
skoj te da upravo obrtnici u 
Varaždinskoj županiji pred-
njače u tom rastu. U samo 
godinu dana broj obrtnika u 

Varaždinskoj županiji je po-
rastao za 13 posto, što najbo-
lje pokazuje vitalnost i sna-
gu naših obrtnika - rekao je 
župan Stričak.

Na vrijednom jubileju va-
raždinskim obrtnicima česti-
tali su i ministar gospodarstva 
i održivog razvoja Damir Ha-
bijan, gradonačelnik Varaždi-
na Neven Bosilj, predsjednik 
Hrvatske obrtničke komore 
Dalibor Kratohvil i predsjed-
nik Obrtničke komore Varaž-
dinske županije Igor Šoković.

Na svečanosti su uruče-
na i priznanja obrtnicima za 
20, 30, 35, 40 i 45 godina obrt-
ničkog staža, u čije ime je za-
hvalio Ivan Hohnjec, vlasnik 
obrta za montažu metalnih 
predmeta u industriji, koji je 
primio priznanje za 40 godina 
obrtničkog staža. (kk) n

Međimurski župan Ma-
tija Posavec proteklog 
je tjedna u Ministar-

stvu turizma i sporta potpisao 
ugovor o financiranju obnove i 
revitalizacije Feštetićeva dvor-
ca u Pribislavcu, sljedećeg veli-
kog projekta od iznimne važ-
nosti za razvoj jedinstvene 
mreže interpretacijskih cen-
tara u okviru koncepta Eko-
muzeja Međimurje malo. 

U ovom natječajnom ci-
klusu europskih fondova, 
Međimurskoj županiji do-
dijeljena su sredstva za dva 
projekta – obnovu Feštetiće-
va dvorca, te formiranje hiže 
međimurske popevke u Do-
njoj Dubravi. 

6,63 milijuna
Za provedbu obimnog posla 
obnove i revitalizacije jed-
nog od najočuvanijih dvora-
ca u sjeverozapadnoj Hrvat-
skoj, Županiji odobreno je 
stopostotno financiranje tj. 
6.633.118 eura.

- Za ulazak u ovako velike 
projekte nije dovoljna samo 
hrabrost. Potreban je stabi-
lan proračun i odgovoran 
stav Skupštine, što Međimur-
ska županija ima. Svoju vjeru 
u snagu vlastitih potencijala 
osvjedočili smo proteklih go-
dina u dva najveća investicij-
ska ciklusa u zdravstvu i kultu-
ri Međimurja ikada, a uspješna 
izvedba nas obvezuje na još 
snažnije razvojne uzlete. Pro-
lazak na ovom natječaju veli-
ka je pobjeda i dokaz struč-
nosti naše javne ustanove za 

razvoj REDEA-e, stručnih služ-
bi Međimurske županije te Tu-
rističke zajednice Međimurja 
i dokaz dobrog smjera naše 
razvojne strategije - nagla-
sio je župan Posavec i dodao 
da će po revitalizaciji Fešteti-
ćev dvorac biti predan Opći-
ni Pribislavec na upravljanje 
kao suvremeni interpretacij-
ski centar, mjesto na kojem 
će naša povijest i kultura biti 
prezentirana na najljepši mo-
gući način.  

Podsjetimo, projekt revita-
lizacije temeljen je na suvre-
menom prikazu djela međi-
murske povijesti vezanih uz 
ovu lokaciju, uz što će ova Fe-
štetićeva kurija postati i cen-
tar za prezentaciju domaće 
enogastronomije. Obnovlje-
no zdanje okružit će perivoj 
engleskog tipa, kojim će do-
minirati zaštićeno stablo ma-
gnolije u njegovoj neposred-
noj blizini. 

tematske cjeline
Posjetitelji će se ovdje susre-
sti i s povijesnim pregledom 
razvoja međimurske kuhinje, 
uz mogućnost osobnog sudje-
lovanja u pripremi jela, dok će 
stalni postav biti podijeljen u 
tematske cjeline. Povijest obi-
telji Feštetić bit će prezentira-
na sadržajima na prvoj etaži, 
a specifičnost ovog interpre-
tacijskog centra će biti i te-
matske sobe koje će obrađi-
vati različite teme iz života te 
velikaške obitelji, prilagođene 
različitim dobnim skupinama 
posjetitelja. (kk) n

 » projekt revitalizacije temelji se na suvremenom 
prikazu međimurske povijesti 

Župan Posavec potpisao 
ugovor o obnovi 
Feštetićeva dvorca

“ 
 Varaždinski obrtnici uvijek su bili 

primjer marljivosti, upornosti 
i volje za stvaranjem novih 
vrijednosti”

 ANĐELKO STRIČAK - župan
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Središnja svečanost, na 
sam Dan Međimurske 
županije, bit će sveča-
na sjednica županijske 

Skupštine, 30. travnja u Ra-
zvojno edukacijskom centru 
za metalsku industriju - Metal-
ska jezgra, kada će biti dodije-
ljena i najviša priznanja, a vi-
jećnici su na 17. sjednici Skup-
štine Međimurske županije 
jednoglasno donijeli odluku o 
dobitnicima Nagrade ‘Zrinski’. 

Nagradu ‘Zrinski’ Međi-
murske županije za 2023. go-
dinu primit će Krunoslav 
Mikulan, Željko Medved, Ma-
rija Trstenjak, Košarkaš-
ki klub ‘Rudar’ Mursko Sre-
dišće te Socijalna zadruga 

‘Humana Nova’.
Uz Nagrade ‘Zrinski’, na 

svečanoj sjednici će biti do-
dijeljene i Povelje Međimur-
ske županije koje ove godine 
dobivaju Andrija Tekeli, Dino 
Vlahek, Jelena Tuksar, Ivan 
Sokač te Udruga dragovoljaca 
i veterana Domovinskog rata 

– podružnica Međimurske žu-
panije, Ogranak Mihovljan.

Nadalje, jednoglasno je 
odlučeno da će se na 28. stu-
denoga obilježavati Dan me-
đimurske popevke. 

- To je datum na koji je 
2018. godine UNESCO uvr-
stio međimursku popevku na 
reprezentativnu listu nema-
terijalne baštine čovječan-
stva, datum kada je naša po-
pevka dobila mjesto u svijetu 
koje svojom vrijednošću za-

služuje. Proglašenjem Dana 
međimurske popevke obvezat 
ćemo i naše odgojno-obrazov-
ne ustanove da na taj datum 
dio nastave posvete progra-
mima usmjerenima na usa-
đivanje zavičajne i umjetnič-
ke vrijednosti popevke djeci i 
mladima. Želimo naše blago 
njegovati i sačuvati - naglasio 
je župan Matija Posavec.

Jednoglasno je dana i su-
glasnosti za sklapanje ugo-
vora o dodjeli bespovratnih 
sredstava za veliki projekt re-
vitalizacije Feštetićeva kašte-
la u Pribislavcu. 

- Po uspješno kandidi-
ranom projektu, odobreno 
nam je stopostotno financi-

ranje te po ovoj odluci Skup-
štine, ulazimo u projekt vri-
jedan više od 6.630.000 eura 
kojim ćemo još jednom dra-
gulju naše kulturno-povijesne 
baštine udahnuti novi život i 
potom ga obnovljenog preda-
ti Općini Pribislavec na uprav-
ljanje - naglasio je Posavec.

Jednako važna bila je i od-
luka o prodaji devet nekretni-
na u vlasništvu Međimurske 
županije, ukupne površine 
96.008 kvadratnih metara, s 
početnom procjenom vrijed-
nosti od 3.177.865 eura, koja je 
također donesena jednogla-
sno. Radi se o nekretninama u 
Poslovnoj zoni Međimurje, na 
k.o. Pribislavec, namijenjeni-

ma izgradnji proizvodnih po-
gona. Župan naglašava da in-
teresa investitora ima, te se 
donošenjem ove odluke otva-
ra put ozbiljnog pregovaranja 
sa zainteresiranim poduzetni-
cima, kako bi se nova radna 
mjesta što prije otvorila.

U nastavku sjednice izne-
sen je niz izvješća županijskih 
ustanova i agencija iz kojih je 
vidljivo da je većina njih po-
slovala pozitivno, a neke su 
povećale prihode na ime do-
bivenih projekta financiranih 
iz EU fondova. Među zdrav-
stvenim ustanovama se tako-
đer bilježe značajna ulaganja, 
a onima koji su ostvarili višak 
prihoda - kao Ljekarne Čako-
vec i Dom za starije i nemoć-
ne - sredstva ostaju za daljnje 
poslovanje i ulaganje.

aktualni sat
Predsjednik Skupštine Me-
đimurske županije Dragutin 
Glavina uveo je vijećnike u 
aktualni sat u kojem je vijeć-
nik Željko Kofjač potaknuo 
temu sigurnosti i razvoja pro-
metne infrastrukture. Upo-
zorio je da je, uz Nedelišće i 
Mursko Središće, i Šenkovec 
sve opterećeniji. Župan Po-
savec rekao je da je pri kraju 
proces rješavanja imovinsko-
pravnih odnosa te da bi usko-
ro izvođač radova mogao biti 
uveden u izgradnju obilazni-
ce Čakovec-Varaždin, te da se 

vjeruje da će se u Međimur-
je više ulagati kada je riječ o 
prometnoj infrastrukturi.

Vijećnik Zvonimir Sila-
di upitao je kada se i za što 
u Međimurje od države slilo 
700 milijuna eura za razvoj, 
koliko je HDZ isticao u pre-
dizbornoj kampanji. Župan je 
dodao da bi volio političare 
državnog vrha viđati u Međi-
murju sve četiri godine man-
data, a ne samo u kampanji te 
da se nada da će nakon ovih 
izbora i Međimurska županija 
osjetiti više naklonosti. 

- Nije da nismo ništa do-
bili od države, ali bilo je ne-
dovoljno u usporedbi koliko 
dajemo kao gospodarski naj-
razvijeniji kraj Hrvatske - re-
kao je župan.

Vijećnica Andreja Marić 
pohvalila je rukovodstvo Žu-
panijske bolnice Čakovec na 
angažiranju osam onkologa iz 
zagrebačkih klinika i bolnica, 
čiji će rad smanjiti liste čeka-
nja. Vijećnicu Marić zanima-
lo je hoće li se graditi godina-
ma najavljivana geotermalna 
energana, nakon što se odu-
stalo od lječilišnog komplek-
sa u Draškovcu.

- Radi se o privatnoj inve-
sticiji na koju nemamo utje-
caja, jedino mi je žao što nisu 
povučena sredstva iz EU fon-
dova za uređenje termal-
nog lječilišta - odgovorio je 
župan. (kk) n

 » na sjednici skupštine međimurske županije odlučeno da međimurska popevka dobiva svoj dan

Župan Matija Posavec izjavio je na aktualnom satu da bi volio političare državnog vrha 
viđati u Međimurju sve četiri godine mandata, a ne samo u kampanji te da se nada da će 
nakon ovih izbora i Međimurska županija osjetiti više naklonosti

Potvrđeni i ovogodišnji 
dobitnici Nagrade ‘Zrinski’ 

Matija Posavec
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Beskompromisna kva-
liteta i proizvodi izra-
đeni s ljubavlju, te-
meljne su vrijednosti 

tvrtke Ethereal, duboko ukori-
jenjene u svaki segment poslo-
vanja, pružajući tako bezbriž-
nost svim kupcima već od nji-
hovih najranijih trenutaka.  

Ipak ovog puta odlučili su 
otići korak dalje, razmatraju-
ći važnost međusobnog po-
vjerenja i sigurnosti. Stoga u 
Etherealu stvaraju proizvo-
de koji nisu samo modni do-
datak, već su u isto vrijeme 
inovacija, ali i udobnost i ko-
risnost. Kreirajući linije proi-
zvoda, poštuju naš planet jer, 
tekstil se, prevelikom ekspan-
zijom, odmaknuo od osnovnih 
vrijednosti i sveo na nepotreb-
no gomilanje otpada.  

najmoderniji stroj
- Prošle godine dobili smo odo-
brenje EU projekta kojeg tre-
nutno provodimo na inovaci-
jama u tekstilnoj industriji, a 
ima rok završetka sredinom 

2025. godine. Najmoderniji 
stroj financira se 70 posto pu-
tem europskih fondova, a 30 
posto moramo mi osigurati. 
To smo htjeli ostvariti putem 
banke, no ni jedna nam nije 
izašla ususret, dijelom jer smo 
u fazi ulaganja u proizvodnju 
za što se još nije počela vra-
ćati dobit, a drugim dijelom 
jer im je cijela tekstilna indu-
strija u crvenoj zoni – kazala 
nam je osnivačica i direktori-
ca Silvija Celjak te objasnila 

 » prepoznale ih mame i bebe, ali banke ne: ethereal, jedinstvena tvrtka iz zagorja, protiv nepotrebnog gomilanja 
tekstila bori se crowdfunding kampanjom u cilju bolje budućnosti djece  - pomozite im u plemenitoj misiji

“Sigurno za mališane, sigurno za Zemlju: 
Etherealov tekstil beskompromisne je 
kvalitete, upravo zbog ljubavi utkane u njega”

kako se odlučila na Crowdfun-
ding kampanju:

- Želimo svima onima koji 
nas podupiru ponuditi ili va-
učere za kupnju ili neke naše 
proizvode. Upravo putem 
Crowdfunding kampanje je 
to moguće ostvariti jer svat-
ko dobiva nešto zauzvrat, a 
u isto vrijeme podržava naš 
inovativan projekt smanjenja 
gomilanja tekstila i dodatnih 
neograničenih kreativnih mo-
gućnosti - rekla je Celjak. 

Tekstilom koji je nježan 
prema koži, a u isto vrijeme 
bez štetnih supstanci, u Ethe-
realu pažljivo pristupaju proi-
zvodnji, izrađujući odjeću koju 
nose i njihova djeca, a kojoj, 
kao i svaka druga obitelj, žele 
samo najbolje.

- Naš tekstil je trajan i 
može se koristiti duži period, 
pa i nasljeđivati, za razliku od 
trenda koji vlada tekstilnom 
industrijom. Jest da je počet-
na cijena pojedinog komada 
odjeće naručenog iz Kine jef-
tinija, no ako se baci nakon 

Tvrtka intenzivno ulaže u istraživanje i razvoj, a sad im je potrebna vaša pomoć kroz 
Crowdfunding kampanju, kako bi promijenili trendove u svijetu nesavjesnog gomilanja tekstila

Nikola Turin
info@kajkavskekronike.hr

“ 
 Prošle godine dobili smo 

odobrenje EU projekta kojeg 
trenutno provodimo. Najmoderniji 
stroj financira se 70 posto putem 
europskih fondova, a 30 posto 
moramo mi osigurati, no ni jedna 
banka nam nije izašla ususret”

 SILVIJA CELJAK - osnivačica i direktorica

Silvija Celjak

https://www.youtube.com/watch?v=vM2q7Kgkrv8
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dva pranja onda je naša odje-
ća zapravo daleko isplativija, a 
opet s druge strane nije štetna 
za naš najveći organ, kožu. Sva 
ta roba koja stiže iz Dalekog 
istoka ne prolazi nikakve re-
gulative pa samim time se šte-
ti i okolišu kroz masovnu proi-
zvodnju – kazala je Celjak. 

Stoga su godinama u Sve-
tom Križu Začretju razvijali je-
dinstvenu tehnologiju, inova-
ciju koja je rezultat sinergije 
softverskog rješenja i najsu-
vremenijih strojeva koji omo-
gućuju proizvodnju bez one-
čišćenja okoliša uz najvišu 
moguću kvalitetu, kao i be-
sprijekoran dizajn. Možemo i 
istaknuti kako su za sada jedi-
ni u ovom dijelu Europe s ova-
kvim revolucionarnim pristu-
pom proizvodnji odjeće, a uz 
bok svjetski poznatim dizaj-
nerskim kućama poput Balen-
ciage i Louis Vuittona.  

istraživanje i razvoj
- Imamo program koji nam 
omogućuje slaganje krojnih 
slika na način minimizacije 
tekstilnog otpada koji ide da-
lje od standardnog načina gdje 
je maksimalna iskoristivost 
materijala 80 posto, budući 
da svi tekstili imaju krivulje. 
Softver nam detektira među-
prostore i sam predlaže pro-
izvode manjih dimenzija koje 
bismo mogli uklopiti, kako bi 
iskoristivost bila barem 95 po-
sto materijala – rekla nam je 
Celjak dodavši kako se odlič-
no nadopunjava sa strojem za 
tisak koji može raditi više de-
zena na istoj tkanini. 

Kao što smo na početku 
spomenuli, tvrtka Ethereal in-
tenzivno ulaže u istraživanje 
i razvoj, a sad im je potrebna 
vaša pomoć kroz Crowdfun-
ding kampanju, kako bi pro-
mijenili trendove u svijetu ne-
savjesnog gomilanja tekstila. 

- Ovdje nije samo riječ o 
financiranju, već o pridruži-
vanju pokretu koji vjeruje da 
možemo napraviti pozitivnu 
promjenu, u skladu s održi-
vom budućnošću, kao i ino-
vacijama koje štite naš planet, 
kroz ideju kako moda i udob-
nost moraju biti dostupni svi-
ma. Našim projektom, koji se 
temelji na revolucionarnoj 
tehnologiji i ekološki osvi-
ještenoj proizvodnji, otvara-
mo put prema budućnosti u 
kojoj svaka kupnja ima svo-
je značenje. Samim time, sva-
ki naš proizvod koji izađe iz 
naših ruku u vaše, simbol je 
upravo vašeg doprinosa veli-
koj viziji, održivoj budućno-
sti tekstilne industrije dostu-
pne svima – kazala je Silvija 
Celjak dodavši pozitivnu vi-
ziju za kraj: 

- Mi u malom Zagorju, u 
maloj firmi imamo strojeve 
kakve imaju samo najpozna-
tiji svjetski brendovi najviše 
kvalitete. Do sad se još nismo 
susretali sa sličnim slučajem 
kakav je naš, ali sve ide pre-
ko platforme Croinvest gdje 
često projekti skupe i više od 
traženog. A budući da je naš 
projekt usko vezan uz zdrav-
lje, ponajviše djece, nadamo 
se dobrom prolazu - zaključu-
je Silvija Celjak. n

“ 
 Želimo svima onima koji nas 

podupiru ponuditi ili vaučere za 
kupnju ili neke naše proizvode. 
Upravo putem Crowdfunding 
kampanje je to moguće ostvariti 
jer svatko dobiva nešto zauzvrat”

 SILVIJA CELJAK - osnivačica i direktorica
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Grad Zlatar danas sla-
vi svoj dan. Povodom 
Dana Grada porazgo-
varali smo s grado-

načelnicom Jasenkom Augu-
štan – Pentek, koja je rezimi-
rala sve učinjeno u proteklom 
razdoblju te se osvrnula na 
projekte koji su u izradi, kao 
i na one predviđene za skori-
ju budućnost.

Koji su najvažniji reali-
zirani projekti na području 
Općine u posljednjih godinu 
dana i kojim sredstvima su 
financirani? Evo kako na to 
gleda gradonačelnica Augu-
štan – Pentek.

– U prošloj godini svaka-
ko najznačajniji projekt su sa-

 » zlatar: uoči proslave dana grada, razgovarali smo s gradonačelnicom jasenkom auguštan - pentek 

“Pred nama je mnogo projekata 
koji će naš grad učiniti ljepšim i 
ugodnijim mjestom za život svih”  

nacije klizišta i nerazvrstanih 
cesta iz Fonda solidarnosti 
Europske unije. Kroz te smo 
projekte sanirali tri klizišta i 
30 dionica nerazvrstanih ce-
sta, ukupne duljine preko 11 
kilometara i vrijednosti pre-
ko 4,5 milijuna eura. Završili 
smo s izgradnjom nogostupa 

i odvodnje u Varaždinskoj uli-
ci. Tijekom sve četiri faze iz-
gradnje, projekt je financijski 
podržavala Županijska upra-
va za ceste Krapinsko – zagor-
ske županije, a u prošloj godi-
ni zadnju fazu financiralo je i 
Ministarstvo unutarnjih po-
slova. Uredili smo i parkirali-
šte kod upravne zgrade, koje 
je bilo u iznimno lošem stanju, 
uz potporu Ministarstva regi-
onalnog razvoja i fondova Eu-
ropske unije te nerazvrstanu 
cestu Strelari – Kljaki uz pot-
poru Ministarstva prostornoga 
uređenja, graditeljstva i držav-
ne imovine. Kroz natječaj Sre-
dišnjeg državnog ureda za de-
mografiju i mlade financiramo 
uređenje dječjeg igrališta. Na-
žalost, radovi su se odužili radi 
lošeg vremena, no uskoro bi 
trebali završiti. Kroz natječaj 

LAG-a Zeleni bregi, iz Progra-
ma ruralnog razvoja RH, rea-
lizirali smo opremanje kultur-
no-informativno turističkog 
centra u naselju Belec – govo-
ri nam Auguštan – Pentek.

– Proveli smo dva važna 
projekta financirana iz Eu-
ropskog socijalnog fonda, MI-
POS III vol. II, za pomoć stari-
jim i nemoćnim osobama, te 
3, 2, 1 KRENI!, projekt produ-
ženog boravka u vrtiću. Ima-
mo spremnu prijavu za projekt 
MIPOS IV vol. II te čekamo da 
se poziv ‘Zaželi’ ponovo otvo-
ri. Nažalost, trenutno u naja-
vi nema poziva za produženi 
boravak u vrtiću. Kroz natje-
čaje Fonda za zaštitu okoli-
ša i energetsku učinkovitost 
financirali smo postavljanje 
info kioska, nabavu električ-

Zlatarščane ove godine očekuje nova tržnica i Sokolana, a već su na daljnje natječaje 
prijavljena još dva velika projekta - obnova Galerije izvorne umjetnosti te rekonstrukcija 
nerazvrstane ceste, dionica Donja Batina – Vižanovec i Šćrbinec – Vižanovec

Marko Presečki
info@kajkavskekronike.hr

“ 
 U prošloj godini svakako 

najznačajniji projekt su sanacije 
klizišta i nerazvrstanih cesta iz 
Fonda solidarnosti. Sanirali smo tri 
klizišta i 30 dionica nerazvrstanih 
cesta, ukupne duljine preko 11 
kilometara i vrijednosti preko 4,5 
milijuna eura”

 JASENKA AUGUŠTAN - PENTEK - gradonačelnica
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tosti objekta te poboljšati mi-
kroklimatski uvjeti neophodni 
za rad Galerije i ugodan bora-
vak u prostoru. Instalacijom 
platforme osigurat će se pri-
stupačnost osobama s invali-
ditetom, a korištenjem tehno-
loških inovacija modernizirat 
će se postav i izložbeni pro-
stor, ali i web pristupačnost 
Galerije – govori gradonačel-
nica Zlatara.

– Rekonstrukcijom ce-
ste Donja Batina – Vižanovec 
omogućit će se revitalizacija i 
održivi razvoj slabije razvije-
nog ruralnog područja Grada 
Zlatara te omogućiti povoljni-
je odvijanje prometa i najkra-
ćim putem povezati Vižano-
vec s Donjom Batinom i dalje 
sa Zlatarom. Uređenjem ceste 
skratit će se stanovnicima Vi-
žanovca put do Zlatara za oko 
pet kilometara. U postupku 
javne nabave je i rekonstruk-
cija šumske ceste Juranščina – 
Belecgrad. Rekonstrukcijom 
ceste dobit će se kvalitetna 
prometnica do planinarskog 
doma Belecgrad, planirani rok 
izvođenja radova je deset mje-
seci te bi ista trebala biti go-
tova na proljeće iduće godine. 
Ideja je pokušati u budućno-
sti povezati ovu prometnicu 
sa šumskom cestom Jakopići 

– Črne Mlake, koja je trenutno 
također u izgradnji. Obje pro-
metnice financiraju se iz Pro-
grama ruralnog razvoja RH 

– dodaje Auguštan – Pentek 
te nastavlja: 

– Tu su nam i dva projek-
ta izgradnje i dogradnje koji 
se tiču Dječjeg vrtića. Za pro-

ne čistilice za javne površine, 
provedbu izobrazno-infor-
mativnih aktivnosti o gospo-
darenju otpadom te izradu SE-
CAP-a, dokumenta koji bi u 
budućnosti trebao biti predu-
vjet za projekte vezano za pri-
lagodbu klimatskim promje-
nama. U prvoj polovici godine 
je završeno i uređenje Grad-
ske vijećnice uz potporu Kra-
pinsko - zagorske županije. Iz 
vlastitih sredstava financira-
li smo uređenje staza na gro-
blju Belec te zamjenu stolari-
je na upravnoj zgradi. Proveli 
su se i brojni manji komunal-
ni radovi, od sanacije odrona, 
nerazvrstanih cesti, postavlja-
nja dodatnih rasvjetnih tijela, 
izgradnje vodovodnih mreža, 
do sanacije divljih odlagališta 

– dodaje Auguštan – Pentek.

posebno važni projekti
Na pitanje koje bi projekte iz-
dvojila kao posebno važne za 
Zlatar u narednom razdoblju, 
a tiču se infrastrukture, Augu-
štan – Pentek odgovara nešto 
detaljnije. 

– U posljednjih mjesec 
dana prijavili smo dva velika 
i važna projekta, obnovu Gale-
rije izvorne umjetnosti Zlatar 
te rekonstrukciju nerazvrsta-
ne ceste, dionica Donja Batina 

– Vižanovec i Šćrbinec – Viža-
novec, oba vrijednosti oko mi-
lijun eura. Projektom obnove 
Galerije će se obnoviti i opre-
miti prostor galerije u svrhu 
organizacije novih i poboljša-
nja postojećih usluga u kulturi. 
Projektom će se osigurati po-
većanje energetske učinkovi-

jekt dogradnje Dječjeg vrtića 
priprema se postupak javne 
nabave te bi isti uskoro tre-
bao biti otvoren. Područni vr-
tić se projektira te se nadamo 
da bi početkom iduće godine 
također mogla biti raspisana 
javna nabava. U međuvreme-
nu će se urediti i kat Pastoral-
nog centra kako bi se djeca iz 
vrtića mogla privremeno pre-
mjestiti dok se ne realiziraju 
prethodno spomenuti projek-
ti. U toku ove godine trebala bi 
također završiti i sanacija So-
kolane, projekta kojeg dugo i 
željno iščekuju svi građani, te 
izgradnja naše tržnice, koja bi 
trebala biti najljepša u široj 
okolici. Ovih dana smo dobili 
i vijest da je sklopljen ugovor 
o izgradnji infrastrukture širo-
kopojasnog pristupa interne-
tu na području Grada Zlatara 
te općina Budinščina, Hrašći-
na i Konjščina. Projekt je sufi-
nanciran iz Nacionalnog plana 
oporavka i otpornosti u izno-
su 3.942.871 eura. Priprema-
mo novelacije projekta Trga 
slobode, kako bismo bili spre-
mni za potencijalne natječaje, 
projektiramo klizišta, mostove, 
ceste. Planova i želja je mnogo 
te se nadamo da ćemo uspje-
ti u svemu u što kraćem roku – 
kaže Auguštan – Pentek.

gospodarstvo
Nadovezali smo se na pret-
hodno pitanje te smo Augu-
štan – Pentek pitali koje bi 
projekte izdvojila kao značaj-
nije, a tiču se gospodarstva, tu-
rizma i demografije?

– Za razvoj gospodarstva 
svakako nam je najbitnija trž-
nica, koja bi trebala biti za-
vršena polovicom godine. Iz-
gradnjom tržnice osigurat će 
se adekvatni prostor za trže-
nje lokalno proizvedenih po-
ljoprivrednih i drugih pro-
izvoda te proizvoda široke 
potrošnje potrebnih lokal-
nom stanovništvu. Na taj na-
čin na području Grada Zlatara 
potaknut će se unapređenje i 
pozitivno doprinijeti kvaliteti 
života lokalne zajednice te ra-
zvoju društvene infrastrukture 
i usluga koje se vežu uz tržni-
ce. Ujedno bi se trebalo zapo-
sliti i dvoje ljudi na poslovima 
upravljanja i održavanja. Ra-

zvoju turizma trebala bi zna-
čajno pridonijeti šumska ce-
sta Jakopići – Črne Mlake, koja 
će omogućiti pristup na vrh 
Ivanščice i osigurati predu-
vjete za razvoj sadržaja. Tu je 
i šumska cesta do Belecgrada 
koja bi trebala dati svoj dopri-
nos turizmu u belečkom kraju. 
Mnogo bi nam značilo da pro-
đe i projekt Galerije, projekt 
je sjajno zamišljen i dobiva-
nje takvog modernog prosto-
ra bilo bi odlično i za promo-
ciju naivne umjetnosti, ali i za 
održavanje različitih radioni-
ca i aktivnosti. Naravno tu je 
i Sokolana koja je pred zavr-
šetkom, a koja će nam također 
omogućiti održavanje različi-
tih predavanja, predstavi, pri-
kazivanja filmova, koncerata i 
ostalog – govori nam gradona-
čelnica uz dodatak:

– Za razvoj demografije 
nužna je realizacija projeka-
ta izgradnje područnog vrtića 
i dogradnje matičnog. Grad je 
svjestan da roditelji imaju ve-
liki problem, ukoliko ne mogu 
dobiti mjesto za svoje dijete u 
dječjem vrtiću, te je osigurava-
nje dovoljnih kapaciteta u vr-
tiću prepoznato kao jedan od 
prioriteta razvoja. Međutim, 
za izgradnju vrtića potrebna 
su značajna financijska sred-
stva te Grad bez pomoći iz dru-
gih izvora teško može samo-
stalno provesti takvo ulaganje 

– kaže Auguštan – Pentek. 
Što se tiče izazova na po-

dručju Grada, koji od njih su 
najveći i kako ih Grad rješava? 
Gradonačelnica Zlatara ovako 
to komentira.

– Najviše problema nam 
prave imovinsko-pravni odno-
si. Nažalost, to je i dalje goru-
ći problem u cijeloj Hrvatskoj i 
nadamo se da će država nešto 
poduzeti kako bi se procedu-
ra olakšala i ubrzala. Vrlo če-
sto nam se događa da ne mo-
žemo realizirati projekte u 
željenim rokovima jer ne mo-
žemo riješiti-imovinsko prav-
ne odnose što onda dovodi do 
nezadovoljstva ljudi i postav-
ljanja pitanja, a vrlo često ne 
razumiju koliko vremenski to 

sve traje i koliko je teško ne-
što riješiti kada u izvatku iz ze-
mljišne knjige imate dvadeset 
osoba koje su preminule. Na-
damo da će se u budućnosti 
nešto dogoditi po tom pita-
nju i da kvalitetni projekti ne 
propadaju radi toga – kaže Au-
guštan – Pentek.

u zlataru je fešta
Za kraj nam otkriva kako će se 
proslaviti Dan Grada i kakav je 
program pripremljen.

– Trudili smo se pripremi-
ti raznolik program, da svatko 
pronađe nešto za sebe. Tako 
imamo predstave za predš-
kolce, pa polaznike osnov-
nih škola, izložbe, događanja 
u knjižnici. Danas u 9 sati će 
biti Sveta misa povodom Dana 
Grada, a potom s početkom u 
11 sati bit će održana sveča-
na sjednica Gradskog vijeća i 
dodjela javnih priznanja Gra-
da Zlatara. Poslijepodne od 18 
sati u Parku hrvatske mlade-
ži održat će se koncert Smo-
oth banda te Tomislava Bra-
lića i klape Intrade. Sutra, 28. 
travnja, također u Parku hr-
vatske mladeži obilježit će 
se Dan Grada i Praznik rada, 
svojevrsno druženje građa-
na uz podjelu pred-prvomaj-
skog graha uz tamburaški sa-
stav Antique, kao i biciklijada 

‘Po zlatarskom kraju’ za djecu 
i odrasle - najavila je gradona-
čelnica te za kraj svojim sugra-
đanima poslala poruku:

- Drage sugrađanke i sugra-
đani, od srca vam želim naj-
iskrenije čestitke povodom 
Dana Grada Zlatara! Naš Zla-
tar svakim je danom bolje i 
ljepše mjesto za život, grad 
s kojim se možemo ponositi. 
Pred nama je još mnogo pro-
jekata i planova koji će naš 
grad učiniti ljepšim i ugod-
nijim mjestom za život svih 
nas. Zahvaljujem svima na 
suradnji i želim da uživate u 
priredbama koje smo pripre-
mili. Svi ovi projekti, uređe-
nja i novi sadržaji ne bi značili 
da nema vas, dragi sugrađa-
ni – zaključuje gradonačelni-
ca Zlatara. n

“ 
 Najviše problema nam prave 

imovinsko-pravni odnosi. 
Nažalost, to je i dalje gorući 
problem u cijeloj Hrvatskoj i 
nadamo se da će država nešto 
poduzeti kako bi se procedura 
olakšala i ubrzala”

 JASENKA AUGUŠTAN - PENTEK - gradonačelnica
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Povodom Dana općine Stubičke Topli-
ce, načelnik Josip Beljak napravio je 
za nas pregled protekle godine i pro-
jekata koji su izvršeni, uz naravno na-

javu budućih za naredno razdoblje. 
Kako nam je načelnik Beljak rekao, u za-

dnjih godinu dana najviše se ulagalo u pro-
tupotresnu obnovu kao i u većini ostalih op-
ćina i gradova na području županije. 

- Mi smo kroz Fond solidarnosti obnovili 
četiri dionice cesta te sanirali jedno klizište 
s pješačkom stazom, sanirali smo unutarnja 
oštećenja dječjeg vrtića, društvenih domova 
i za sve to dobili 100 posto povrat sredsta-
va, a ukupna vrijednost tih investicija izno-
sila je oko 820.000 eura. Osim tih asfaltira-
nja koja su išla kroz protupotresnu obnovu, 
još smo asfaltirali četiri dionice nerazvrsta-
nih cesta. Kontinuirano se ulaže u održa-
vanje kompletne komunalne infrastruktu-
re. Izgrađeno je fitness workout igralište u 
Strmcu Stubičkom, ulagalo se u društvene 
domove, u domu u Strmcu Stubičkom zami-
jenjena je stara rasvjeta novom, energetski 
učinkovitom led rasvjetom te je dom kom-
pletno klimatiziran – kazao je načelnik Be-
ljak te posebno istaknuo još nekoliko izvr-
šenih ulaganja: 

brojna ulaganja 
- U domu u Pili uvedeno je novo centralno 
grijanje te se ovih dana montira i nova kuhi-
nja, a oba doma su opremljena i novim viso-
kokvalitetnim rashladnim vitrinama. U sre-
dištu mjesta zamijenili smo dotrajali javni 
sat novim. Odredili smo niz manifestacija od 
kojih posebno izdvajamo naše dvije najveće, 
Mali Ulični Festival te Gljivarenje v Stubakima 
– kazao je Beljak naglasivši kako se puno pro-
jektira i priprema za buduće natječaje, a to je 
dio koji nije očima vidljiv, ali je izuzetno bitan 
kako bi bili spremni za prijave na natječaje. 

Ovom prilikom načelnik je skrenuo pozor-
nost i na izazove s kojima se susreću u Općini. 

- Velik problem nastao je nakon izbijanja 
rata u Ukrajini kada se na globalnoj razini po-
remetilo tržište sirovina te uvelike dovelo do 
poskupljenja gotovo svih materijala i ener-
genata. Za nešto što nam je prije par godina 
trebalo npr. 100.000, sad nam treba minimal-
no 150.000 eura ili više. Težak je to udarac na 
proračun i sve teže je izvršavati predviđene 
projekte jer jednostavno nedostaje sredstava 
dok su očekivanja i dalje ista ili još i viša. S 

 » povodom dana općine stubičke toplice, načelnik josip beljak je napravio pregled svih izvršenih 
projekata i najavio najveća ulaganja u povijesti općine:

“U dogradnju škole i gradnju sportske 
dvorane ulaže se 6,1 milijun eura, a u 
Specijalnu bolnicu preko 17 milijuna”

“ 
 Općina smo koja skoro da i nema 

pad broja stanovnika uspoređujući 
popise iz 2011., i 2021. godine i 
po tome smo najbolji u županiji. 
Tome svjedoči i konstantan porast 
broja učenika u osnovnoj školi kao 
i djece u vrtiću”

 JOSIP BELJAK - načelnik

da kako bismo sve planove izrealizirali - po-
ručio je Beljak. 

Gotovo cijela Hrvatska muku muči s ne-
gativnom demografskom slikom, no situaci-
ja u Stubičkim Toplicama je itekako pozitiv-
na. Zbog toga nas je zanimalo što to Općina 
radi drugačije. 

- Općina smo koja skoro da i nema pad 
broja stanovnika uspoređujući popise iz 
2011., i 2021. godine i po tome smo najbolji 
u županiji. Tome svjedoči i konstantan po-
rast broja učenika u osnovnoj školi kao i dje-
ce u našem vrtiću. Kako bi osigurali smještaj 
za svu djecu upravo projektiramo dogradnju 
Dječjeg vrtića još jednom sobom, a u planu 
je i kupnja zemljišta za dodatno proširenje 
budući da na postojećoj parceli veće širenje 
nije moguće. Općina već duže vrijeme osigu-
rava sav materijal za osnovnoškolce, dajemo 

druge strane, veći je priljev sredstava od po-
reza zbog povećanja plaća, ali opet, ne u toli-
koj mjeri da anulira ova poskupljenja. Javlja-
mo se na sve moguće natječaje i maksimalno 
pokušavamo osigurati dodatne izvore priho-

U zadnjih godinu dana najviše se ulagalo u protupotresnu 
obnovu, kao i u većini ostalih općina i gradova na području 
županije. Kroz Fond solidarnosti obnovljene su četiri ceste, 
jedno klizište s pješačkom stazom te unutarnja oštećenja 
dječjeg vrtića i društvenih domova

Nikola Turin
info@kajkavskekronike.hr
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velik broj stipendija, sufinanciramo kupnju 
udžbenika za srednjoškolce, sufinanciramo 
prijevoz i đačke domove, odlaske na natje-
canja naših najdarovitijih učenika i slično - 
kazao je načelnik Beljak dodavši kako su od 
2017. godine dvaput povećavali iznos za no-
vorođenčad, pa tako ona sada iznosi 250 eura 
za prvo dijete, 500 eura za drugo i 750 eura 
za treće i svako sljedeće dijete.  

Inače, povodom Dana općine, u travnju 
su svi roditelji s područja općine oslobođeni 
plaćanja vrtića kako bi im se pomoglo u rješa-
vanju svakodnevnih troškova. Uz to načelnik 
Beljak istaknuo je kako Općina brine i o sta-
rijim osobama za koje su, osim oslobođenja 
plaćanja komunalne naknade za sve starije 
od 65 godina koji žive u samačkom domaćin-
stvu, po prvi puta uveli i božićnice i uskrsni-
ce za one s mirovinama manjim od 300 eura. 

sportska destinacija
Skijaškom utrkom ‘Snježna kraljica’ Stubičke 
Toplice stavljene su svjetsku sportsku kartu, 
što su u Općini uspješno prepoznali kao po-
tencijal, pa ne uvrštavanje u ovogodišnji FIS 
kalendar nije naštetilo sportašima u ovom 
kraju Zagorja. 

- Kada se govori o ‘Snježnoj kraljici’, mi tu 
već godinama nemamo neki poseban efekt 
osim da smo bili polazna stanica za neke od 
gledatelja. Za promociju naše općine puno 
veći efekt imaju auto-utrke koje se već 30 
godina održavaju na relaciji Pila-Sljeme, za-
tim turniri u Tae Kwon Dou, stolnom teni-
su te sportskom ribolovu, a u zadnje vrije-
me i Disc-golf turnir na kojeg dolaze igrači iz 
cijele Europe. Naše Disc-golf igralište je po-
stalo najpopularnije mjesto za igru, odnosno 
najposjećenije u cijeloj Hrvatskoj. Posjetili su 
ga čak iz SAD-a, Kanade i Novog Zelanda što 
uvelike doprinosi promociji Stubičkih Topli-
ca kao vodeće outdoor destinacije Zagorja. 
Prošle godine bili smo po prvi puta doma-
ćin biciklističke utrke Grand Fondo Roonda 
Stubaki s više od 240 biciklista koji su vozili 

100 kilometara po Zagorju. Ove godine oče-
kuje nas drugo izdanje i već sad imamo više 
od 250 prijava što nas stavlja na prvo mjesto 
kada su u pitanju biciklističke utrke na kon-
tinentalnom dijelu RH. Mislim da ova utrka 
ima veliki potencijal i mislim da ćemo ubrzo 
prestići i utrke koje se organiziraju u Istri i 
Dalmaciji jer ljepote i atraktivnost rute koje 
pruža naše Zagorje su jedinstvene i neprocje-
njive – objasnio je Beljak. 

Kako smo na početku rekli, bila je ovo pri-
lika osim rezimea prošle godine, napraviti s 
načelnikom i pregled svega onog što se pla-
nira za naredno razdoblje. 

- Za nas je daleko najveća i najvažnija in-
vesticija dogradnja osnovne škole i izgradnja 
školske sportske dvorane. Kao jedina općina 
osnivač osnovne škole u Zagorju, dužni smo 
sve investicije provesti samostalno. Godina-
ma smo pripremali ovaj projekt znajući da će 
biti u ovom razdoblju raspisan natječaj. Dobi-
li smo suglasnost Ministarstva znanosti i ob-
razovanja, uskoro se očekuje i odluka o fi-
nanciranju kojom bi 80 posto ukupnog troška 
bilo sufinancirano nepovratnim sredstvima iz 
NPOO-a, dok bi razliku osigurali sami. Radi 
se o projektu “teškom“ 6,1 milijun eura čime 
se osiguravaju maksimalni uvjeti za obrazo-
vanje naše djece, konačno osiguravaju uvje-
ti za normalno odvijanje nastave tjelesnog 
odgoja i što je izuzetno bitno, osiguravaju se 
uvjeti za jednosmjenski rad te mogućnost or-
ganiziranja produženog boravka što je danas 
sve više traženo od mladih obitelji. Realiza-
cija ovog projekta sigurno će još više privući 
mlade obitelji u našu općinu - poručio je Be-
ljak dodavši i niz manjih projekata koji su u 
planu, kao što su izgradnja treće faze kolek-
tora od Strmca do Pile, uređenje parka voza-
ča Pila, rješavanje problema napuštenog od-
marališta HŽ-a kraj same željezničke stanice 
te projekt uređenja površine kraj same općine 
koji će biti predstavljen na sam Dan općine. 

U općinu je stigla i najveća investicija u 
njezinoj povijesti. Riječ je o ulaganju u Spe-

cijalnu bolnicu za medicinsku rehabilitaciju 
Stubičke Toplice, pa nas je zanimalo kojim 
se tempom kreće projekt koji ima vrlo kra-
tak rok završetka. 

najveća investicija
- Riječ je o izgradnji hotela s pet zvjezdi-

ca s 36 soba, restoranom, kongresnom dvo-
ranom, ugostiteljskim sadržajima sa sun-
čalištem i zelenom površinom na krovu te 
natkrivanje vanjskog bazena i izgradnja do-
datnih wellness sadržaja sveukupne vrijedno-
sti 17,6 milijuna eura od čega je 16,5 milijuna 
nepovratnih sredstava iz Nacionalnog plana 
za oporavak i otpornost. Početkom svibnja 
bi se trebao znati izvođač radova dok bi sam 
završetak projekta trebao biti sredinom 2025. 
godine. Što drugo reći nego da smo presret-
ni zbog ovog. Možemo zahvaliti svima koji su 
sudjelovali u realizaciji ovog projekta i nje-
govoj uspješnoj provedbi kao i onima koji su 
prepoznali vrijednost ovakvog projekta i odo-
brili ga. Ovime će se Stubičke Toplice još više 
učvrstiti među vodećim destinacijama kada 
je u pitanju zdravstveni turizam – kazao je 
načelnik Beljak. 

Kako to tradicionalno biva u Zagorju, dani 
općina praćeni su bogatim kulturno-zabav-
nim programom. Iznimka nisu ni Stubičke 
Toplice čija je proslava već započela. 

- Kao i svake godine organiziraju se broj-
na športsko-kulturna događanja povodom 
Dana općine, a sve skupa traje oko mjesec 
dana. Ima stvarno puno sadržaja, kako za dje-
cu, tako i za starije i nadam se da će svatko 
moći naći nešto za sebe. Ove godine još do-
datno obilježavamo i petu godišnjicu posve-
ćenja naše župne crkve Sv. Josipa i za tu pri-
liku organiziramo malu proslavu nakon mise 
na koju su svi pozvani 1. svibnja. Uz podjelu 
graha i domaćih kolača, za sve prisutne bit će 
organiziran i zabavni program, a sve će se od-
vijati na školskom igralištu - najavio je Beljak. 

Za kraj smo zamolili načelnika i za poruku 
svojim sumještanima povodom Dana općine. 

- Želio bih se zahvaliti svim stanovnici-
ma općine Stubičke Toplice, od onih naj-
mlađih do onih najstarijih, koji svojim tru-
dom i angažmanom pomažu da nam općina 
bude i dalje poželjno mjesto za život. Hva-
la na svakoj sugestiji, prijedlogu, pohvali, 
ali i kritici. Hvala na dobroj suradnji svim 
udrugama, ravnateljima i djelatnicima na-
ših ustanova te svim vijećnicama i vijećni-
cima. Nadam se ovakvoj suradnji i ubudu-
će kako bi zajedničkim radom i zalaganjem 
doprinijeli da nam naša općina bude još 
ljepša. Svim dragim Topličankama i Topli-
čanima čestitam Dan naše općine - poručio 
je načelnik Josip Beljak. n

“ 
 Za nas je daleko najveća i 

najvažnija investicija dogradnja 
osnovne škole i izgradnja školske 
sportske dvorane. Kao jedina 
općina osnivač osnovne škole u 
Zagorju, dužni smo sve investicije 
provesti samostalno”

 JOSIP BELJAK - načelnik
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U Hotelu Matija Gubec u Stubičkim 
Toplicama obilježen je Dan Opći-
ne. Svečanu sjednicu povodom 31. 
obljetnice osnutka Općine Stubičke 

Toplice otvorio je predsjednik Općinskog vi-
jeća Tomislav Mlinarić koji je primijetio kako 
danas investicijskim ulaganjima ovo mjesto 
predstavlja društveno odgovornu zajednicu 
u kojoj svaki pojedinac može sretno živjeti. 

- U našim Stubakima promiču se kultur-
no-povijesne vrijednosti, radi se na očuva-
nju baštine i prirode kroz razne manifesta-
cije. Najnoviji indeks razvijenosti svrstao je 
našu općinu u osmu, odnosno najvišu razinu. 
U županiji jedino se još Zabok nalazi u istoj 
skupini. Svi trenutni i budući projekti bili bi 
teško ostvarivi da nema jedinstva između na-
čelnika i vijeća - poručio je Mlinarić najavivši 
kako uskoro započinje izgradnja školske dvo-
rane, a fokus će biti i na proširenju Osnovne 

 » u stubičkim toplicama svečanom sjednicom općinskog vijeća prigodno obilježen dan općine

“U posljednjih godinu dana uspjeli 
smo pokriti sav minus i u 2024. 
smo prenijeli 88.000 eura viška” 

“ 
 Ponosni smo na činjenicu 

da smo jedna od tri općine 
iznadprosječno rangiranih 
jedinica lokalne samouprave 
kad se uzme u obzir 
kontinentalni dio Hrvatske”

 JOSIP BELJAK - načelnik

na eura te stoga čestitam svima i zahvalju-
jem županu, ravnateljici bolnice i Ministar-
stvu turizma. Još jedna lijepa vijest stigla 
je od Ministarstva obrazovanja koje nam je 
dalo suglasnost za proširenje škole i izgrad-
nju sportske dvorane. Investicija je vrijed-
na 6,1 milijun eura, od čega će 4,9 milijuna 
eura biti pokriveno iz Nacionalnog plana 
oporavka i otpornosti. Šlag na tortu je pro-
jekt širokopojasnog interneta koji obuhva-
ća područje od Marije Bistrice do Velikog 
Trgovišća, znači zahvaća i područje Opći-
ne Stubičke Toplice, a koji će omogućiti da 
apsolutno sva kućanstva dobe vrhunsku in-
frastrukturu širokopojasnog pristupa inter-
netu. Od samo ova tri projekta u iduće dvije 
godine na području Općine bit će investira-
no nešto manje od 25 milijuna eura, što su 

škole kako bi se mogla organizirati jedno-
smjenska nastava. Uz to, predsjednik Vije-
ća istaknuo je kako Župa svetog Josipa sla-
vi 30. obljetnicu.

lijepe vijesti
Načelnik Stubičkih Toplica Josip Beljak po-
nosan je na cjelokupnu situaciju u Općini.

- U posljednjih godinu dana uspjeli smo 
pokriti sav minus i da u 2024. smo prenijeli 
višak od 88.000 eura. Ponosni smo na činje-
nicu da smo jedna od tri općine iznadpro-
sječno rangiranih jedinica lokalne samou-
prave kad se uzme u obzir kontinentalni 
dio Hrvatske, to su još Općina Stupnik u 
Zagrebačkoj županiji i Općina Šenkovec u 
Međimurju. Hvala svim bivšim i sadašnjim 
vijećnicima i načelnicima, a pogotovo po-
kojnom načelniku Vladimiru Bosnaru. Po-
nosni smo i na to da kontinuirano raste broj 
djece u školi i vrtiću. Sve ove brojke daju 
nam dodatan motiv da nastavimo u istom 
smjeru. Početkom ove godine primili smo 
prekrasnu vijest da je odobren projekt naše 
Specijalne bolnice u iznosu od 17,5 miliju-

Josip Beljak

Prema najnovijem indeksu razvijenosti, Stubičke Toplice 
svrstane su u osmu, odnosno najvišu razinu. U Krapinsko - 
zagorskoj županiji jedino se još Zabok nalazi u istoj skupini

Jasna Petek

Marko Presečki
info@kajkavskekronike.hr
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najveća ulaganja u povijesti Općine - poručio 
je načelnik Beljak.

prirodna i povijesna baština
U ime načelnika i gradonačelnika obratio se 
načelnik Marije Bistrice Josip Milički.

- Prije svega, čestitke povodom Dana Op-
ćine svim stanovnicima Stubičkih Toplica, če-
stitke i zahvala svim nagrađenima. Stubičke 
Toplice su bogate po svojoj prirodnoj i povi-
jesnoj baštini, poznate su po svojim ušli ste 
u osmi rang indeksa razvijenost i to izisku-
je veliku odgovornost. Ovakve općine poput 
Stubičkih Toplica se ili mogu ili ne mogu vo-
diti, a svi silni milijuni koji stižu ovdje potvr-
đuju da načelnik Beljak i njegov tim uspješ-
no vode Općinu - kazao je Milički. 

Gradonačelnik Krapine, saborski zastu-
pnik i izaslanik predsjednika Sabora RH Zo-
ran Gregurović pohvalio je rad načelnika Stu-
bičkih Toplica Josipa Beljaka.

- Čestitam vam da ste u najvišoj skupini 
po indeksu razvijenosti, to je rezultat puno 
stvari koje su se radile po mnogim segmen-
tima, no ponekad je to i otežavajuća okol-
nost zbog prijava na natječaje. Vidi se da ova 

Općina ulaže u sve segmente društva, od in-
frastrukture do društvenog života. Drago mi 
je da su velika sredstva došla iz EU fondova, 
moram priznati da je bila dobra odluka za po-
većanje avokacije za lječilišni turizam. Nikad 
nije bilo više zaposlenih, nikad nisu bile veće 
plaće pa stoga proračuni gradova i općina 
nisu nikad bili veći - zaključio je Gregurović.

Kao izaslanik predsjednika Vlade An-
dreja Plenkovića okupljenima se obratio dr-
žavni tajnik u Ministarstvu poljoprivrede, 
Zdravko Tušek, čestitavši na svim realizira-
nim projektima.

- Iza nas je nekoliko kriznih godina u ko-
jima su se sanirale posljedice što globalnih 
kriza, ali i nemilih događaja u Hrvatskoj, po-
sebice na području naše županije. Uspjeli ste 
iskoristiti nepriliku koju je donio potres i 
pretvoriti ga u priliku za obnoviti objekte 
i infrastrukturu - kazao je Tušek primije-
tivši da je i u Stubičkim Toplicama veliko 
gradilište. 

sinonim za turizam
Dožupanica Jasna Petek čestitala je svima na 
uspješnoj godini.

- Čestitke na mnogim ostvarenim projek-
tima, lani se povuklo se dosta novca i pobolj-
šava se kvaliteta života u županiji. Stubičke 
Toplice sinonim su za turističko mjesto koje 
ima vrlo kvalitetno zdravstveno lječilište i s 
velikim zadovoljstvom mogu naglasiti pro-
jekt dogradnje Specijalne bolnice, izgradnje 
hotela i zatvorenog bazena. Kod ovakvih ve-
likih projekata stoji puno posla, stoga velike 
čestitke ravnateljici bolnice i veseli nas što 
ćemo podići razinu kvalitete u Stubičkim To-
plicama. Pred nama su dva velika projekta, 
već navedena bolnica i dogradnja Osnovne 
škole i izgradnja sportske dvorane - poruči-
la je Petek. 

Što se nagrađenih tiče, zahvalnicu Općine 
dobili su Romina Gorički Mihaljinec i plesna 
grupa Naulipopland, povelju Općine dobili 
su tajnica Osnovne škole ‘Vladimir Bosnar’ 
Mirjana Lolić, spremačica u istoj školi Anica 
Šipek, članice Udruge Hrvatska žena. Plake-
ta Općine dodijeljena je dobrovoljnom dari-
vatelju krvi Siniši Kralju s više od sto dari-
vanja, dugogodišnjoj predsjednici Udruge 
umirovljenika Barici Pasanec i Stolariji Ćuk. 
Posebno priznanje dobio je Jakov Frgec, uče-
nik generacije 2022./2023. OŠ ‘Vladimir Bo-
snar’. U ime nagrađenih svima se zahvalila 
Barica Pasanec. n

“ 
 Ovakve općine poput Stubičkih 
Toplica se ili mogu, ili ne mogu 
voditi, a svi silni milijuni koji 
stižu ovdje potvrđuju da 
načelnik Beljak i njegov tim 
uspješno vode Općinu”

 JOSIP MILIČKI - načelnik Marije Bistrice

Josip Milički

Zdravko Tušek Zoran Gregurović Tomislav Mlinarić
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U Pregradi je održana konferencija za 
medije povodom odobrenja potpo-
re za uvođenje širokopojasnog in-
terneta na području gdje ne posto-

ji komercijalni interes. Riječ je o 26 općina 
i gradova u Krapinsko – zagorskoj županiji, 
a vrijednost potpora iznosi gotovo 26,5 mi-
lijuna eura (26.457.070). 

Konferenciji su prisustvovali krapinsko – 
zagorski župan Željko Kolar, domaćin, gra-
donačelnik Pregrade Marko Vešligaj, zatim 
gradonačelnik Donje Stubice Nikola Gospo-
čić, gradonačelnica Zlatara Jasenka Auguštan 
– Pentek i načelnik Bedekovčine Darko Ban.

zadovoljstvo
Gradonačelnik Pregrade Marko Vešligaj izra-
zio je zadovoljstvo ovim projektom. Kad je 
o njegovom dijelu riječ, radi se o drugoj 
zoni koja osim grada Pregrade obuhvaća 

 » odobrena potpora od 26,5 milijuna eura: širokopojasni internet stiže u još 26 zagorskih gradova i općina

“Više od 50.000 Zagoraca dobit 
će pristup brzom internetu”

“ 
 Kako bi svi korisnici znali, po 

gradnji te infrastrukture oni 
će sami moći odabrati usluge 
telekomunikacijskog operatera 
kojeg žele koristiti, prema svojim 
preferencijama”

 JASENKA AUGUŠTAN - PENTEK - gradonačelnica Zlatara

– Na našem području je oko 16.500 jedi-
nica koje bi se mogle uključiti u ovaj projekt 
i ukupna vrijednost iznosi 6.500.000 eura 
što je dodijeljeno iz nacionalnih sredsta-
va. Veselimo se projektu i nadamo se da će 
do kraja 2026. godine svakoj našoj kući biti 
omogućen izlaz na optičku mrežu – kazao je 
gradonačelnik Gospočić, dodavši kako sva-
kodnevno ima upita od gospodarstvenika i 
kućanstva kad će brzina interneta biti na 
razini današnjih potreba.

velika investicija
Gradonačelnica Zlatara Jasenka Auguštan 
– Pentek istaknula je da je ovo jako veli-
ka investicija. Uz Grad Zlatar, u projekt su 
uključene susjedne općine Budinščina, Hra-
šćina i Konjščina, za što je izdvojeno 3,9 
milijuna eura.

– Isto kao i kolege, Grad Zlatar sa susjed-
nim općinama je također prošao na ovom 
projektu. Najveći problemi kad se pokaza-
lo koliko je internet bitan, bili su za vrije-

i grad Klanjec te općine Desinić, Hum na 
Sutli, Kraljevec na Sutli, Krapinske Topli-
ce, Kumrovec, Tuhelj i Zagorska Sela, za 
što je izdvojeno 9,5 milijuna eura od uku-
pnog iznosa. 

– Drago mi je da smo uspjeli ostvariti 
projekt o kojem se dugo priča. Na ponov-
ljenom javnom pozivu dva operatera su 
iskazala interes i što se tiče našeg područ-
ja, ovdje je devet lokalnih jedinica i na tom 
području se nalazi 16.364 potencijalnih ko-
risnika koji bi se mogli priključiti na mre-
žu širokopojasnog interneta. Ovo je najve-
ća investicija na području Grada Pregrade, 
dobili smo sredstva u iznosu od 9,5 milijuna 
eura, to će vjerojatno biti i više kad krene 
kompletna realizacija investicije. Najkasni-
je kroz desetak dana imat ćemo sastanak s 
predstavnicima tvrtke i oni su najavili anga-
žiranje domaće radne snage, to je još jedan 
doprinos gospodarstvu Krapinsko – zagor-
ske županije – kazao je pregradski grado-
načelnik Vešligaj.

Gradonačelnik Donje Stubice Niko-
la Gospočić primijetio je kako je njihova 
priča gotovo identična onoj koju je opisao 
gradonačelnik Vešligaj. Donja Stubica je sa 
susjednim jedinicama lokalne samouprave 
dobila 6,5 milijuna eura. Osim njih, riječ je 
o Oroslavju, Gornjoj Stubici, Mariji Bistrici, 
Stubičkim Toplicama i Velikom Trgovišću. 

Jasenka Auguštan - PentekDarko Ban

Marko Presečki
info@kajkavskekronike.hr
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 » radove su financirali ministarstvo kulture i grad krapina

Krovni toranj na OŠ Ljudevita 
Gaja zasjao novim sjajem

Završeni su radovi na sa-
naciji bočnog krovnog 
tornja na zgradi Osnov-

ne škole Ljudevita Gaja u Kra-
pini. Iako su radovi trebali 
biti gotovi tijekom prošle go-
dine, problem oko pronalaže-
nja izvođača radova (više puta 
se ponavljao natječaj) je doveo 
do toga da se kompletna sana-
cija finalizirala početkom trav-
nja ove godine. 

– Nakon više puta ponov-
ljenog natječaja na koje nije 
pristigla nijedna ponuda, ugo-
vor s izvođačem radova na-

pokon je potpisan 11. prosin-
ca 2023. godine, a sami radovi 
na sanaciji tornja započeli su 
krajem prosinca. Vrijednost 
projekta je oko 63.000 eura 
s PDV-om – objasnila je Zrin-
ka Arbanas Hleb, v.d. ravnate-
ljice Osnovne škole Ljudevit 
Gaj Krapina.

Radove su financirali Mi-
nistarstvo kulture putem pro-
grama zaštite na nepokretnim 
kulturnim dobrima i Grad Kra-
pina iz proračunskih sredstava.

– Ministarstvu kulture za-
hvaljujemo na dodijeljenim 

sredstvima, ali i razumije-
vanju koje su pokazali pro-
duljenjem roka za izvršenje 
programa s obzirom na to da 
su radovi na sanaciji kasni-
li zbog nemogućnosti pro-
nalaska izvođača radova. U 
svakom slučaju, uređeni to-
ranj zasjao je u novom svje-
tlu što dodatno podiže cijelu 
vizuru Osnove škole, ali i sa-
mog grada Krapine, a ono što 
je najvažnije više neće prokiš-
njavati u školu – istaknuo je 
gradonačelnik Krapine Zoran 
Gregurović.  (kk) n

Iako su radovi trebali biti gotovi tijekom prošle godine, problem oko 
pronalaženja izvođača radova je doveo do toga da se kompletna 
sanacija finalizirala početkom travnja ove godine

me koronavirusa, kada su brojni građani ra-
dili od kuće. Gradovi i općine idu čim više 
na digitalizaciju, ali naravno da digitalizaci-
ja nije podjednaka za sve. Ova investicija je 
jako velika za sve stanovnike, a naš iznos za 
6900 korisnika je nešto manji od 4 milijuna 
eura. Veselimo se ulaganju i ono što još že-
lim reći, kako bi svi korisnici znali, da će po 
gradnji te infrastrukture oni sami moći oda-
brati usluge telekomunikacijskog operatera 
kojeg žele koristiti, prema svojim preferen-
cijama – rekla je Auguštan – Pentek.

Načelnik Bedekovčine Darko Ban pobro-
jao je da, uz područje Bedekovčine, ovaj pro-
jekt uključuje i sedam okolnih općina – Lo-
bor, Mače, Mihovljan, Novi Golubovec, Sveti 
Križ Začretje i Zlatar Bistricu, za što je izdvo-
jeno 6,5 milijuna eura.

– Ovo je problem s kojim se borimo već 
osam godina. Nema razvoja društva bez in-
terneta i želimo ga dovesti do svih stanov-

nika. Sada će se to konačno i ostvariti zbog 
čega smo jako sretni, posebice mi kao no-
sitelj projekta – rekao je Ban te dodao da 
na tom području ima 11.726 potencijalnih 
korisnika u ‘bijelim zonama’. Projekt će se 
sufinancirati iz NPOO-a u iznosu od 5,24 
milijuna eura, a ostatak troškova podmiru-
je investitor.

Krapinsko – zagorski župan Željko Kolar 
naglasio je da je projekt uspješno proveden 
nakon dugo godina upornosti. 

– Ovo je potreba gospodarstva, obrazo-
vanja, domaćinstva, svih onih koji kod kuće 
imaju kompjuter, laptop i optiku. Brzina in-
terneta koju želimo postići je veća od 100 me-
gabita po sekundi, takvu brzinu imaju sve ra-
zvijene zemlje svijeta. S ovom pričom krenuli 
smo 2016./17. godine, na prvom natječaju je 
bilo i manje novca i distributeri nisu bili za-
interesirani za ova ruralna područja gdje mo-
rate investirati u veću dužinu mreže s manjim 

brojem priključaka. Međutim, mi smo 9. ve-
ljače 2018. potpisali Ugovor gdje je KZŽ su-
financirala izradu projektne dokumentacije 
s tadašnjih 400.000 kuna i bili smo čvrsti u 
odluci da prilagodimo dokumentaciju novom 
pozivu. Na prvom natječaju prošla je Krapi-
na s okolnim općinama Jesenje, Petrovsko, 
Đurmanec i Radoboj, gdje se moglo priklju-
čiti 10.600 korisnika. Sada, nakon što su Pre-
grada, Donja Stubica, Zlatar i Bedekovčina 
ušli u projekt, to je za nas iznos potpore od 
26 milijuna eura, a vjerojatno investicija na 
razini do 35 milijuna eura s brojem potenci-
jalnih korisnika 51.490 i u tome sudjeluje 26 
jedinica lokalne samouprave. Vrijedi nagla-
siti da je na ovom natječaju bio i Grad Zabok 
koji je ostao na rezervnoj listi, no ja se ne bo-
jim i uvjeren sam da će se naći investitor i za 
Zabok. Nije rečeno da je tvrtka ‘OPTIX infra-
structure’, njezin vlasnik je zapravo francuski 
investicijski fond koji već godinama investi-
ra u ruralne dijelove, to su ljudi s ogromnim 
iskustvom i mi smo uvjereni da je 2026. go-
dina kako je prema potpisanom ugovor rok 
da ćemo realizirati ovaj projekt. Pred nama 
je puno posla, potrebna će biti odlična koor-
dinacija između svih, od općina, gradova pa 
sve do samih ljudi. Ovo je izuzetno bitno za 
daljnji razvoj Krapinsko – zagorske župani-
je – zaključio je župan Kolar. n

“ 
 Ovo je potreba gospodarstva, 
obrazovanja, domaćinstva. 
Brzina interneta koju želimo 
postići je veća od 100 megabita 
po sekundi, takvu brzinu imaju 
sve razvijene zemlje svijeta”

 ŽELJKO KOLAR - župan

Željko Kolar

Marko Vešligaj Nikola Gospočić
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Jedna od najrazvijenijih zagorskih općina 
i svojevrsno središte zagorskog gospodar-
stva, općina Hum na Sutli 25. travnja pro-
slavila je svoj dan. Tom je prigodom odr-

žana i svečana sjednica Općinskog vijeća ko-
joj su nazočili brojni uvaženi gosti, partneri i 
prijatelji Općine i Humčana općenito.

Nakon minute šutnje kojom je odana po-
čast preminulom članu Općinskog vijeća Raj-
ku Jutriši, sjednicu je otvorio predsjednik Vi-
jeća Mario Antolić.

- Pred nama su izazovna vremena u smi-
slu sigurnosti, stabilnosti, a uz vašu podrš-

 » svečanom sjednicom općinskog vijeća proslavljen dan općine hum na sutli

“Vi ste Općina koja se razvija 
i ne staje. Perjanica ste KZŽ, 
ali i države, pa čak i svijeta” 

“ 
 Ne prati nas Županija ni Država. 

Ovdje je gospodarstvo od kojeg 
živi dobar dio županije, a velik dio 
ide i državi. Međutim, pogledajte 
cestu od Đurmanca do Huma, ili 
od Huma do Pregrade. Time ne 
možemo biti zadovoljni”

 ZVONKO JUTRIŠA - načelnik

nosom možemo reći da je najljepši u Krapin-
sko – zagorskoj županiji. Ujedno, opremljen 
je svime što jedan takav objekt mora imati, 
a većinom je realiziran vlastitim sredstvima 
- započeo je načelnik.

- Nadalje, sredstvima Fonda solidarnosti 
smo sanirali otprilike 12 kilometara cesta, a 
sanirana su i dva veća klizišta. Radovi su to 
vrijedni 2.200.000 eura. U izgradnji je sustav 

ku, svih županijskih struktura, Vlade RH i 
gospodarskih subjekata koji uspješno djelu-
ju u općini, spremni smo i dalje pravodobno 
mjerama štiti građane i gospodarstvo - po-
ručio je Antolić. 

najvažniji projekti
Načelnik Zvonko Jutriša zatim je pobrojao 
ono najvažnije realizirano na području op-
ćine u proteklih godinu dana. 

- Najvažniji projekt koji smo realizirali u 
proteklom razdoblju je pomoćni objekt uz 
nogometno igralište NK Straža. Objekt je su-
vremeno i lijepo građevinsko zdanje te s po-

Zvonko Jutriša

U općini se radilo puno i radilo se dobro, a tako će se i nastaviti. 
Najveći projekt koji slijedi na području općine je proširenje 
Dječjeg vrtića ‘Balončica’. Vrtić će se proširiti za tri jedinice, a 
ovih dana slijedi dobivanje prvog troškovnika

Darko Ranogajec

Vanja Hozmec
info@kajkavskekronike.hr
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fekalne odvodnje za dio naselja Mali Tabor i 
Prišlin, te spajanje na centralni uređaj za pro-
čišćavanje voda na Draži. Također, ponosni 
smo što smo s Državnom geodetskom upra-
vom uspjeli osigurati sredstva za izradu kata-
starskih podloga koje predstoje svim daljnjim 
procesima sređivanja - dodao je načelnik.

Rekao je i da se nada da će ovih dana iz 
Hrvatskih cesta biti raspisana javna nabava 
za izgradnju rotora i spojne ceste od 450 me-
tara od rotora u smjeru Pregrade, prema po-
slovnoj zoni Draža.

- Za navedeni projekt već je jednom bila 
provedena javna nabava, ali je poništena s ob-
zirom na značajno višu ponudu od procijenje-
ne vrijednosti. Valja naglasiti da se radi glavna 
projektna dokumentacija za budući nastavak 
izgradnje državne ceste DC 233 kroz Poslov-
nu zonu (otprilike 2,7 kilometara) u vrijedno-
sti od 130.000 eura. U završnoj su fazi sve pa-
pirološke aktivnosti vezane uz izgradnju dva 
glavna rotora od kojih je jedan u samom cen-
tru Huma, a drugi kod skretanja prema Ve-
tropack Straži. Također, započele su radnje i 
na uklanjanju graničnih objekata budući da 
stvarno smetaju. Projektirana je dionica ce-
ste u Prišlinu u smislu rekonstrukcije i to smo 
prijavili na natječaj, a raspisuje se i javna na-
bava za cestu kroz ruralni dio našeg područ-
ja, točnije kroz Brezno. To financiramo s Mi-
nistarstvom regionalnog razvoja u iznosu od 
42.000 eura, dok će ostatak od oko 60 posto 
ići na teret Općine. U izradi su i projekti pje-
šačkih staza na području uz državnu cestu DC 
207 i županijske cestu u Klenovcu - rekao je 
načelnik te dodao još i da sve tri mrtvačnice 
na području općine imaju novi krov i novu 
stolariju u što je uloženo oko 150.000 eura.

ponos i teret
Ovih dana, najavio je Jutriša, slijedi dobivanje 
prvog troškovnika za dogradnju vrtića koji će 
se proširiti za tri jedinice. Čeka se troškovnik 
nakon kojeg slijedi raspisivanje javne nabave. 
Dotaknuo se i toga što je Općina prešla u VII. 
skupinu po razvijenosti što je s jedne strane 
ponos, kaže načelnik, a s druge veliki teret jer 
će se sada biti puno teže javljati na natječaje 
i povlačiti bilo kakva sredstva.

- Procijenjena vrijednost vrića je oko 1,6 
milijuna eura, od Ministarstva smo dobili 
488.000 eura što je dobar iznos, no s obzirom 
na ukupnu vrijednost, dosta skromno. Ostalo 
smo pažljivim raspolaganjem sredstava mo-
rali osigurati sami - pojasnio je načelnik.

Prostor ispod same Općine će se iskoristiti 
za proširenje knjižnice što je nužno potrebno, 
a za to se Općina također prijavila na natječa-
je, dodao je Jutriša. Taj će prostor ujedno ko-
ristiti svim mještanima i bit će multifunkcio-
nalan. Posebno se pohvalio sljedećim: 

- Mogu naglasiti da smo demografski vrlo 
visoko, ako ne i prvi na području Krapinsko - 
zagorske županije. Upravo smo mi uveli mje-
ru za kupnju stana ili kuće, ili pak dogradnju 
odnosno izgradnju kuće za mlade obitelji do 
40 godina starosti. Ove smo godine donije-
li novu mjeru, a ta je da ćemo s 20.000 kuna 
pomoći svaku obitelj koja ide u adaptaciju 
svog stambenog prostora - pohvalio se na-
čelnik i dodao:

- Ujedno dajemo i pripomoć za novoro-
đene, a nakon toga djecu pratimo kroz vrtić, 
školu i dalje kroz život i zbog toga smo sretni 
jer to su naša djeca - rekao je načelnik.

Bogatstvo Huma čine i udruge civilnog 
društva kojih ima oko 25 i za njih je samo 
ove godine izdvojeno oko 370.000 eura, re-
kao je načelnik. Na kraju svog obraćanja, ipak 
je izrazio svoje nezadovoljstvo prema Župa-
niji i Državi.

- Ne prati nas Županija ni Država. Sve što 
smo stekli, stekli smo velikim radom, tru-
dom i upornošću, no to je sve skupa relativ-
no malo u odnosu na ono što mi sami sebi 
dajemo. Ovdje je gospodarstvo od kojeg živi 
dobar dio županije, a velik dio ide i državi. 
Međutim, pogledajte cestu od Đurmanca do 
Huma, ili od Huma do Pregrade. Time ne mo-
žemo biti zadovoljni i to nam je veliki teret. 
Uvijek se moje ime proziva za to, no to nisu 
općinske, već državne ili županijske ceste - 
poručio je Jutriša. 

‘mali dari’
Kao izaslanik predsjednika Sabora okuplje-
nima se obratio krapinski gradonačelnik Zo-
ran Gregurović koji je skrenuo pozornost na 
izreku ‘I mali su dari Bogu dragi’, jer prema 
njegovim riječima, sve kreće tako. 

- Drago mi je što je napravljeno sportsko 
igralište gdje je pripomoglo Ministarstvo tu-
rizma s 800.000 kuna, a posebno ga volim 
jer je prošle godine tako ‘Zagorec’ osvojio 
kup. Dvanaest kilometara nerazvrstanih ce-
sta iz Fonda solidarnosti, niz drugih proje-
kata, dogradnja vrtića, puno toga dolazi u 
Hum na Sutli. Čim se pokazuje potreba za 
vrtićem, to ukazuje kako je gospodarstvo jako 
i ima sve više zaposlenih – primijetio je Gre-
gurović dodavši kako se slaže s načelnikom 
Jutrišom kako cestu do Huma na Sutli treba 
čim prije riješiti jer je tu najjači gospodarski 
kraj županije.  

Ispred (grado)načelnika istupila je načel-
nica Zagorskih Sela Ksenija Krivec Jurak: 

- Hum na Sutli je općina koja se razvija i 
ne staje, štoviše to je perjanica Krapinsko – 
zagorske županije, ali i države pa čak i svije-
ta. Primjer ste svima nama da zajedničkim 
snagama upremo jer mi smo doista vrijedan 
narod. Općina Hum na Sutli doista brine o 
svojim mještanima od rođenja pa do dubo-
ke starosti – kazala je načelnica Krivec Jurak 
pritom dodavši kako su projekti koje provo-
di Općina u milijunskim iznosima. Uz to, na-
čelnica je primijetila kako treba srediti i dr-
žavnu cestu od Zagorskih Sela preka Humu 
kako bi brže došli do susjeda. 

Dožupanica Jasna Petek također je nagla-
sila da je na spomen Huma na Sutli prva aso-
cijacija gospodarstvo. 

- Osim brojnih projekata u koje smo se 
imali prilike uvjeriti, u Humu na Sutli ima-
mo sjajne ljude, institucije i udruge s kojima 
odlično surađujemo i koji uvelike pridonose 
visokom ugledu kakvog uživa Općina Hum na 
Sutli. U skladu s tim, načelnikova su očekiva-
nja velika i to je normalno i pohvalno, no iz 
naših cipela, kada morate brinuti o svim op-
ćinama i gradovima, situacija je ipak druga-
čija. Što se tiče Huma, nije za zanemariti da 
smo prije nekoliko godina energetski obnovi-
li Osnovnu školu, te da smo školu prijavili za 
dogradnju kako bi mogla priječi na cjelodnev-
nu nastavu. Tu čekamo rezultate iz Ministar-
stva - poručila je Petek i dodala da je Županija 
u svakom pogledu uvijek nastojala odgovoriti 
na potrebe građana Huma na Sutli. 

Što se cesta tiče, poručila je:
- Kada Županijska uprava za ceste brine 

o čak 670 kilometara prometnica, naravno 
da nisu svi uvijek zadovoljni, no u svibnju 
kreće cesta Donje Brezno tako da moram još 
jednom dodati da brinemo i o ovom kraju i 
nastojimo odgovoriti na sve potrebe - poru-
čila je Petek.

nagrađeni 
Najistaknutijim članovima društva uručena 
su danas i Općinska priznanja. Nagradu Op-
ćine dobilo je Kuburaško društvo ‘Taborska 
kubura’, Priznanja su dodijeljena Đurđici Me-
sarić, Rozaliji Miklaužić, Kristini Rebić Škrbal, 
Goranu Križancu i Matiji Mlinarcu.

Nadalje, za posebna postignuća je Opći-
na podijelila Priznanja uz novčanu nagradu, 
a primili su ih Darija Grofelnik, Dino Mikla-
užić i Manuela Pondeljak.

Povelju počasnog građanina primio je 
Darko Ranogajec, direktor OMCO Grupe, koji 
je ujedno zahvalio uime nagrađenih. 

- Ljudi u Zagorju su preskromni u pro-
sudbi svojih vrijednosti. U stvari smo vrlo 
sposobni i vrijedni i često smo mi ‘oni koji 
znaju’, ali ne znamo to pokazati jer se toga 
sramimo. Poznam puno ljudi iz cijelog svije-
ta i zato nemojmo se sramiti. Jači smo nego 
što to mislimo. Pogledajte samo ljepotu ovog 
kraja za koju isto nismo svjesni da ju imamo. 
Ima puno mjesta na svijetu gdje nema sunca 
od onečišćenja, a ovdje toga nema. Zato mo-
ramo to čuvati jer se brzo uništi i nepovratno 
izgubi - poručio je Ranogajec i za kraj dodao 
kako se i sad, u 30. godini njegovog djelova-
nja, otvara novi pogon čime će u Hum na Su-
tli doći autoindustrija koja je vrlo atraktiv-
na mladima. n

“ 
 Načelnikova su očekivanja 
velika i to je normalno i 
pohvalno, no iz naših cipela, 
kada morate brinuti o svim 
općinama i gradovima, situacija 
je ipak drugačija. Ipak, u svakom 
pogledu nastojimo odgovoriti 
na potrebe Humčana”

 JASNA PETEK - dožupanica

Jasna Petek

Zoran Gregurović Ksenija Krivec Jurak
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Ministrica turizma i 
sporta Nikolina Br-
njac temeljem pro-
vedenih javnih po-

ziva za iskaz interesa za su-
financiranje međunarodnih 
sportskih natjecanja i za sufi-
nanciranje izgradnje, obnove, 
održavanja opremanja i re-
konstrukcije sportskih građe-
vina u 2024. godini te donese-
nih odluka o odabiru projeka-
ta, u srijedu je uručila ugovo-

re u ukupnoj vrijednosti većoj 
od 15 milijuna eura.   

Navedenim sredstvima su-
financirat će se organizacija 25 
velikih međunarodnih sport-
skih natjecanja u vrijednosti 
od 5.416.763 eura te 84 pro-
jekta sportske infrastrukture 
u vrijednosti od 9.933.595 eura. 

Među dobitnicima su gra-
dovi i općine s područja Kra-
pinsko - zagorske i Varaždin-
ske županije. 

Općina Veliko Trgovišće 
dobila je 300.000 eura za 
adaptaciju i opremanje no-
gometnog terena u Veli-
kom Trgovišću.

‘novo ruho’
- Veseli nas ova potpora 

jer postojeće igralište u Veli-
kom Trgovišću dobiva novo 
ruho, bit će to nogometno 
igralište s umjetnom travom, 
najmodernije u ovom dije-
lu Hrvatske. Radovi bi treba-
li krenuti vrlo brzo, kroz mje-
sec dana - najavio je načelnik 
Robert Greblički.

Općina Jesenje će zahva-
ljujući dobivenim sredstvima, 
45.000 eura, krenuti u rekon-

strukciju podloge malonogo-
metnog igrališta.

- Radi se o zamjeni podlo-
ge na malonogometnom igra-
lištu u Cerju, na koje će se po-
staviti umjetna trava, a sljedeća 
faza je uređenje i dječjeg igra-
lišta koje također ide u rekon-
strukciju. Moramo napomenu-
ti da smo već ranije u Donjem 
Jesenju izgradili dječje igralište, 
dok smo u Gornjem Jesenju u 
tri faze napravili rekonstruk-
ciju dječjeg igrališta, fitness 
na otvorenom te smo izgradili 
parking s nadstrešnicom uz to 
igralište - kazao je načelnik Da-
rio Cvrtila. 

Općina Krapinske Toplice 
dobila je 300.000 eura za kom-
pletnu rekonstrukciju nogomet-
nog igrališta s obzirom na to da 
postojeće svojom veličinom ne 
zadovoljava uvjete HNS-a. 

- Napravit će se nova drenaž-
na podloga, igralište će se pro-
širiti, postavit će se nova ogra-
da, a završni sloj će biti umjetna 
trava. Projekt će sigurno uveli-
ke pridonijeti daljnjem razvoju 
sporta u našoj općini, a našem 
nogometnom klubu omogućiti 
kvalitetnije pripreme i trenin-
ge - rekla je načelnica Gorda-
na Jureković. 

Nadalje, Grad Donja Stubi-
ca dobio je 300.000 eura za 
rekonstrukciju nogometnog 
igrališta i obnovu svlačionica, 
općina Zlatar Bistrica dobila je 
119.232 eura za sportsko igra-
lište, a općina Lobor dobila je 
113.787 eura za izgradnju teni-
skog igrališta. 

ostali dobitnici 
- Ovo je samo nastavak na-

ših uspješnih prijava projekata 
na natječaje državnih i europ-
skih fondova. Također, nastoji-
mo ravnomjerno ulagati u pro-
jekte društvene infrastrukture 
pa je tako sada na red došao 
i novi teniski teren. Sufinan-
ciranje od strane Ministarstva 
u velikoj će nam mjeri pomo-
ći da projekt što prije krene u 
svoju realizaciju. Iznos preo-
stalog dijela investicije osigu-
rali smo u općinskom Proraču-
nu - rekla je načelnica Lobora 
Ljubica Jembrih.

Spomenimo da su potpore, 
među ostalima, dobili i Opći-
na Donja Voća i to 45.000 eura 
za uređenje i opremanje fit-
ness igrališta na otvorenom 
te Grad Varaždin koji je za iz-
gradnju teniskih terena ‘Var-
teks’ 140.186 eura. (vh) n

 » ministarstvo turizma i sporta dodijelilo preko 15 milijuna eura za sport i sportsku infrastrukturu. 
stotine tisuća eura stiže u zagorje

Navedenim sredstvima sufinancirat će se organizacija 25 velikih međunarodnih sportskih natjecanja u vrijednosti 
od 5.416.763 eura te 84 projekta sportske infrastrukture u vrijednosti od 9.933.595 eura

Najviše, po 300.000 eura, dobili 
V. Trgovišće, D. Stubica i K. Toplice  

U Zagorju će se graditi, obnavljati 
i dograđivati nogometni tereni, 
obnavljati sportske svlačionice, graditi 
teniski tereni te fitness igrališta...

Dario Cvrtila Ljubica Jembrih Robert Greblički
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Općina Đurmanec u utorak je prosla-
vila Dan općine, Dan Župe sv. Jurja i 
Dan Osnovne škole Đurmanec. Nai-
me, u jutarnjim satima prvo su kod 

spomenika prvom poginulom hrvatskom voj-
niku, Željku Paviću – Kalcu iz Đurmanca, za-
paljene svijeće, a potom je veselom prired-
bom učenika i vrtićanaca đurmanečka škola 
proslavila svoj dan, nakon čega je održana i 
sveta misa u Crkvi svetog Jurja. U popodnev-
nim satima uslijedila je svečana sjednica koju 
je, uz pozdrav svih prisutnih, otvorila pred-
sjednica Općinskog vijeća Ivančica Hrček.  

Hrček je kazala da su u prošlom razdoblju 
održane četiri sjednice na kojima je rasprav-
ljano o nizu važnih tema. Dodala je i kako je 
u proteklih godinu dana realizirano više zna-

 » đurmanec: svečanom sjednicom općinskog vijeća proslavljen dan općine, župe i osnovne škole

“Imamo jasnu viziju podizanja 
kvalitete života naših mještana, 
tome su usmjerene naše aktivnosti”

“ 
 U proteklih godinu dana sanirano 

je 20 dionica nerazvrstanih cesta 
u vrijednosti od 2,1 milijun eura 
i dva klizišta u vrijednosti od 
277.000 eura. Također, kompletno 
je obnovljena Područna škola   
u Putkovcu”

 DAMIR BELOŠEVIĆ - načelnik

– Jasnom vizijom podizanja standarda 
i kvalitete života naših mještana, sve naše 
aktivnosti usmjerene su na razvoj svih se-
gmenata društvenog života, kako vlasti-
tim, tako nacionalnim i EU sredstvima, 
kao i uz pomoć javnih tvrtki, a sve u cilju 
da naša općina postane još ugodnije mje-
sto za život – poručio je načelnik Beloše-
vić te se osvrnuo na najvažnije projekte na 
području općine.

čajnih projekata te kako je napredak Općine 
rezultat, među ostalim, i dobre suradnje Op-
ćinskog vijeća s načelnikom i djelatnicima Op-
ćine. Čestitala je dobitnicima priznanja te im 
zahvalila na svemu što su učinili za općinu, 
ali i što će u budućnosti činiti. U konačnici, 
svim mještankama i mještanima čestitala je 
Dan općine i Dan župe.  

najznačajniji projekti
Općinski načelnik Damir Belošević u svom 
je govoru svim mještanima također česti-
tao Dan općine, škole i župe, kao i svim sta-
novnicima Krapinsko - zagorske županije 
Dan županije. 

Dario Cvrtila Damir Belošević

U proteklom razdoblju održane su četiri sjednice Općinskog vijeća 
na kojima se raspravljalo o nizu važnih tema. Realizirano je više 
značajnih projekata, a sve je to rezultat dobre suradnje Općinskog 
vijeća s načelnikom i djelatnicima Općine
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Najznačajniji je svakako izgradnja mreže 
širokopojasnog interneta u suradnji s Hrvat-
skim telekomom. 

- Taj projekt preduvjet je za proces digital-
ne transformacije koja će obilježiti godine koje 
su pred nama kroz pristup mnogim uslugama 
koje će se moći obaviti iz svog doma. Time će se 
uvelike utjecati na poboljšanje kvalitete života 
naših mještana – rekao je načelnik Belošević.

Dodao je kako su u proteklih godinu dana 
uložena velika sredstva u sanaciju prometni-
ca i klizišta, pa je tako sredstvima iz Fonda so-
lidarnosti sanirano dvadeset dionica nerazvr-
stanih cesta u vrijednosti od 2,1 milijun eura i 
dva klizišta u vrijednosti od 277.000 eura. Do-
dajmo i da je iz Fonda solidarnosti i NPOO-a 
cjelovito obnovljena Područna škola u Putkov-
cu od strane osnivača Krapinsko - zagorske žu-
panije, u vrijednosti od milijun eura. 

Bilo je tu i manjih projekata, poput izgrad-
nje dječjeg igrališta u naselju Ravninsko, a na-
bavljeni su i komposteri za kućanstva. Tu su 
i neki budući projekti poput izgradnje novog 
paviljona Dječjeg vrtića Đurmanec, ishođena je 
građevinska dozvola za prilaznu cestu i parki-
ralište prema mjesnom groblju, a u završnoj je 
fazi ishođenje građevinske dozvole za projekt 
parkirališta na platou željezničkog kolodvora. 

– Radi se o parkiralištu kapaciteta 150 par-
kiranih mjesta, od čega će jedan dio biti nami-
jenjen za punjenje električnih vozila. Izgrad-
njom tog parkirališta riješio bi se problem 
parkiranja u središtu Đurmanca i povećala si-
gurnost svih sudionika u prometu – kazao je 
načelnik te dodao kako je u završnoj fazi pro-
jektiranje višenamjenske zgrade društvene i 
kulturne namjene koja se provodi u suradnji s 
Gradom Krapinom. Stvoreni su preduvjeti za 
početak otkupa zemljišta u svrhu pokretanja 
aktivnosti za otvaranje gospodarske zone. 

Načelnik je istaknuo kako posebnu pažnju 
posvećuju i udrugama, poljoprivrednicima i va-

trogascima, dodajući kako je DVD Đurmanec 
ishodio građevinsku dozvolu za izgradnju no-
vog vatrogasnog doma, čija se izgradnja plani-
ra EU sredstvima.

– Želim se zahvaliti svima koji su na bilo 
koji način pomogli u razvoju naše općine kako 
bi postala još ljepše mjesto za život. Veliko hva-
la svima – poručio je načelnik. 

riječ gostiju
Prisutnima se uime načelnika i gradonačel-
nika obratio načelnik Jesenja Dario Cvrti-
la, rekavši da je na području općine Đurma-
nec u proteklih godinu dana realizirano jako 
puno projekata.

– Svjedoci smo da u ovim godinama koje su 
iza nas, a nadam se i u godinama koje su ispred 
nas, ima jako puno projekata u kojima svi sku-
pa participiramo i iz kojih želimo izvući naj-
više, a sve s ciljem da poboljšamo život naših 
mještana, naših stanovnika koji žive na ovim 
prostorima u našem lijepom Zagorju – kazao 
je Cvrtila i naglasio da je realizirano puno važ-
nih projekata u kojima su općine Jesenje i Đur-
manec sudjelovale zajedno, a jedan od takvih 
je projekt širokopojasnog interneta.

Župan Željko Kolar čestitao je svima Dan 
općine i čestitao vodstvu na rezultatima. 

– Poklapa se da isti dan slavimo i Općina 
Đurmanec i Krapinsko – zagorska županija. Če-
sto se u zapadnoeuropskim zemljama kaže, ko-
liko je razvijeno civilno društvo, toliko je razvi-
jena i sama država. Kad bih to gledao s naše 
strane, onda bih rekao da je naše civilno druš-
tvo nekada razvijenije i ozbiljnije od nekih in-
stitucija, ali zato je na nama da gradimo in-
stitucije iz dana u dan i doprinesemo razvitku 
čitavog društva – poručio je župan Kolar. 

– Što se tiče Krapinsko – zagorske župani-
je, mi idemo korak po korak. Nakon što smo 
završili sportsku dvoranu i energetsku obnovu 
matične škole, nakon što smo srušili i sagradili 

novu školu u Putkovcu, sada nam slijedi ener-
getska obnova Područne škole u Maclju i vri-
jeme je da i tamo uložimo značajna sredstva – 
najavio je Kolar.

Kao izaslanik predsjednika Vlade Republike 
Hrvatske Andreja Plenkovića, obratio se držav-
ni tajnik iz Ministarstva poljoprivrede Zdravko 
Tušek koji je načelniku čestitao na impresivnim 
rezultatima kada su u pitanju projekti.

– Svemu tome na neki je način kumova-
la i pomogla politička stabilnost, gospodarska 
stabilnost i financijska stabilnost naše države, 
čemu je doprinijela, prije svega, stabilna Vlada 
RH – kazao je Tušek.

Nekoliko prigodnih riječi rekao je saborski 
zastupnik i gradonačelnik Krapine Zoran Gre-
gurović, kao izaslanik predsjednika Hrvatskog 
sabora Gordana Jandrokovića.

– Puno toga se pokrenulo, puno toga se radi, 
a puno toga je još pred nama što nije spome-
nuto. Napravljeno je određeno tehničko rješe-
nje za spoj ceste od Žutnice prema Podgori, da 
se rastereti i dio kamionskog prometa koji ide 
iz Gorjaka prema Đurmancu, i vjerujem da je 
to projekt koji je vama izuzetno bitan, a reali-
zirat će se sigurno u naredno vrijeme – rekao je 
i potom spomenuo ITU mehanizam.

– Kada je Grad Krapina ušao u ITU mehani-
zam, bili smo jako sretni, uz ove već navedene 
natječaje i projekte, uručena nam je omotnica 
od 13,5 milijuna eura koje dosad nismo imali. 
Imali smo mogućnost odabrati najmanje dvi-
je, a najviše sedam općina koje bi ušle s nama 
u ITU mehanizam. Loš susjed rekao bi “uzet ću 
si samo dvije, više će ostati meni”, ali mi smo 
se vodili time da je bivša Općina Krapina neka-
ko prirodna cjelina, da smo jedinstveni, da smo 
svi na neki način vezani jedni za druge, i zato 
smo ITU mehanizam napravili na području biv-
še općine Krapina – istaknuo je Gregurović.

općinska priznanja
Kao što je i uobičajeno, na svečanoj su sjed-
nici podijeljena priznanja Općine Đurma-
nec, a dobitnicima su ih uručili načelnik Da-
mir Belošević i predsjednica Vijeća Ivančica 
Hrček. Povelja Općine Đurmanec dodijelje-
na je Zlatku Paviću, plakete Općine dobile 
su Marija Pondeljak Zlata Hrček, Obrt “Tr-
govina na mało i ugostiteljstvo” i poduzeće 
“Ščapec-promet”. 

Dodijeljeno je i nekoliko zahvalnica, a 
među dobitnicima su Mira Smiljanec, Udru-
ga vinogradara i vinara “Sveti Vinko”, Sport-
sko društvo Đurmanec, Udruga za šport, rekre-
aciju i kulturu Gornja Podbrezovica, Udruga M 
klub Macelj te Sportsko društvo “Javor”. 

Uime nagrađenih zahvalila se Zlata Hrček 
koja je posebnu zahvalu uputila svima, nagla-
sila je, koji su prepoznali rad, trud i zalaganje 
nagrađenih. (kk) n

“ 
 Puno toga se pokrenulo, puno 
toga se radi, a puno toga je još 
pred nama što nije spomenuto. 
Bivša Općina Krapina je 
prirodna cjelina, jedinstveni 
smo i svi smo tu na neki način 
vezani jedni za druge”

 ZORAN GREGUROVIĆ - gradonačelnik Krapine

Zoran Gregurović

Zdravko Tušek Željko Kolar
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Načelnica Sanja Kočet 
ugostila je uglednog 
američkog antropo-

loga prof. emeritus Freda H. 
Smitha sa Sveučilišta države 
Illinois koji se odazvao pozivu 
načelnice i posjetio, tijekom 
svog boravka u Hrvatskoj, spi-
lju Vindiju u pratnji prof. dr. 
sc. Ivora Karavanića, redovi-
tog profesora Odsjeka za ar-
heologiju Filozofskog fakulte-
ta Sveučilišta u Zagrebu.

Ovaj umirovljeni američki 
antropolog jedan je od vode-
ćih znanstvenika na područ-
ju proučavanja neandertalaca 
i evolucije anatomski moder-
nih ljudi, a prvi je u svijetu 
ukazao na važnost antropo-
loških nalazišta u Hrvatskoj. 
Profesor Smith već gotovo 50 
godina proučava nalaze eu-
roazijskih fosilnih ljudi, a po-
sebno se istaknuo analiza-
ma neandertalskih ostataka 
iz Krapine i Vindije. Objavio 
je veliki broj knjiga, stručnih 

članaka i radova, provodio 
je terenska i laboratorijska 
istraživanja u Europi, zapad-
noj Aziji i Africi te predavao 
na sveučilištima u Hambur-
gu i Tuebingenu (Njemačka) 
i Zagrebu (Hrvatska).

Pozivu i posjetu su se pri-
ključili predstavnici iz Javne 
ustanove za zaštitu prirode 
Varaždinske županije te pred-
sjednica KUD-a Voća Ljubica 
Galić. Načelnica Kočet je sa 
svojim suradnicima predsta-
vila profesoru Smithu odra-
đeno po pitanju zaštite spilje 
Vindije, ali i planove u nared-
nom razdoblju od strane lo-
kalne zajednice i Varaždin-
ske županije. 

uz kontrolirani posjet
Profesor Smith izrazio je za-
dovoljstvo gostoprimstvom i 
narednim planovima te ista-
knuo kako stoji Općini, kao i 
svima ostalima, na raspolaga-
nju sa stručnog aspekta u re-

alizaciji zacrtanih planova za 
naredno razdoblje.

Načelnica Kočet ovom je 
prilikom istaknula kako je za-
brinjava činjenica da danas, u 
vremenu kada mnogobrojne 
zemlje svoja nalazišta s pono-
som pokazuju svjetskim znan-
stvenicima i široj javnosti, lo-
kalitet spilja Vindija - jedno od 
najvažnijih prapovijesnih na-
lazišta u Hrvatskoj i srednjoj 
Europi - još uvijek nije među 
njima te zapravo prikazuje ne-
gativnu stranu odnosa prema 
značajnoj arheološoj baštini. 

Ono što je napomenu-
to kod ovog posjeta, a što se 
isticalo i ranije, u postupku 
je realizacija adekvatne za-
štite, ali se pozornost skre-
će i na žurnu sanaciju, kao i 
na daljnju zaštitu profila što 
je zadatak struke i Ministar-
stva. Nakon adekvatne zašti-
te i nadzora nad ovim lokali-
tetom, uz kontrolirani posjet, 
spilja Vindija može pridoni-
jeti izvrsnoj promidžbi ovog 
kraja, a onda i čitave zemlje, 
ali i promocije i razvoja tu-
rizma. (kk) n

 » poručio je da je njegovo stručno znanje na raspolaganju svima glede daljnjeg 
projekta revitalizacije ovog izuzetno važnog nalazišta 

Ugledni antropolog posjetio 
Donju Voću i spilju Vindiju
U postupku je realizacija adekvatne zaštite, ali se pozornost skreće i na žurnu sanaciju, kao i 
na daljnju zaštitu profila što je zadatak struke i Ministarstva

U ponedjeljak je u Gradskoj 
vijećnici u Pregradi održana 20. 
sjednica Gradskog vijeća kojoj 
je prisustvovalo deset vijećnika. 
Sve odluke donijete su jednogla-
sno. Pred vijećnicima se našlo 11 
točaka dnevnog rada, a nakon 
usvajanja zapisnika s prethodne 
sjednice, Gradsko vijeće potvrdi-
lo je izvješće o radu i financijsko 
izvješće za 2023. godinu Zagorske 
javne vatrogasne postrojbe. 

Usvojene su i izmjene godiš-
njeg plana i programa rada Glaz-
bene škole Pregrada.  

Nadalje, usvojeno je izvje-
šće o radu i financijsko izvješće 
Sportske zajednice Grada Pregra-
de kao i izvješće Sportske zajed-
nice o korištenju nekretnina u 
vlasništvu Grada za 2023. godinu. 

Članovi Gradskog vijeća usvo-
jili su izvješća o radu i financij-
ska izvješća za prošlu godinu 
Muzeja grada Pregrade, Grad-
ske knjižnice Pregrada i Pučkog 
otvorenog učilišta kao i godišnje 
izvješće o izvršenju proračuna 
Grada za 2023. godinu i izvješće 
o korištenju proračunske zalihe 
za 2023. godinu sa svim aktima i 
dokumentacijom; sve u predlo-
ženom tekstu. 

Također, donijeli su godišnji 
provedbeni plan unapređenja za-
štite od požara za područje gra-
da za 2024. godinu. 

Gradsko vijeće dalo je i sugla-
snost za provedbu ulaganja u re-
konstrukciju nerazvrstane ceste i 
nogostupa s oborinskom odvod-
njom na P-15 (D206 - Ulica Kolari-
ja – Ulica Stjepana Beloševića – 
Vrhi Pregradski – Ž2118). 

Navedeno ulaganje namjera-
va se ostvariti prijavom projekta 
na intervenciju 73.13. potpora jav-
noj infrastrukturi u ruralnim po-
dručjima iz strateškog plana za-
jedničke poljoprivredne politike 
Republike Hrvatske 2023. - 2027 
čime će se povećati kvaliteta ži-
vota lokalnog stanovništva na-
selja Pregrada kao i cjelokupnog 
stanovništva grada.  

Rekonstrukcijom nerazvrsta-
ne ceste doprinijet će se boljoj 
protočnosti prometa i povećanju 
prometne sigurnosti kako voza-
ča tako i pješaka. Neposredno uz 
navedenu prometnicu nalaze se 
stambeni objekti/nekretnine čiji 
su stanovnici i vlasnici te korisni-
ci, ciljana skupina projekta, a ci-
ljanu skupinu predstavljaju i nji-
hovi posjetitelji te drugi vozači i 
pješaci koji će koristiti cestu i no-
voizgrađeni nogostup. (kk) n

 » sjednica gradskog 
vijeća pregrade

Sve odluke 
donijete su 
jednoglasno 

Grad Novi Marof na-
stavlja s uključivanjem 
u najveću ekološku 

kampanju u Hrvatskoj, “Ze-
lena čistka“, koja će se odr-
žati danas. Podupiranjem 
kampanje podiže se svijest 
građana i omogućuje aktiv-
no uključivanje u rješavanje 
problema vezanih uz očuva-
nje okoliša.  

- Cilj kojeg želimo ostva-
riti jest čišćenje lokacija u 
smjeru Belskog dola, Bela ka-
menolom, doline rijeke Lo-
nje, Paka – nadvožnjak, izle-
tište Grebengrad uz cestu i 
ostalo, u skladu s odazivom 
građana - poručili su iz Grada. 

Ovim putem mole se grad-
ske udruge, djelatnike grad-
skih ustanova i sve građane 
dobre volje da se odazovu 
ovoj akciji kako bi uspješno 
izvršili obvezu u sklopu ove 

kampanje i još bitnije - ure-
dili zagađeni okoliš u nepo-
srednoj blizini. 

Akcija kreće u 9.30 sati, 
a građani se okupljaju u no-
vom dvorištu tvrtke ‘Novo-
kom d.o.o.’. 

Grad će osigurati uklju-
čivanje komunalne službe u 
nabavu kontejnera za saku-
pljanje otpada, odvoz saku-
pljenog otpada na odlagalište 
otpada, kao i nabavu potreb-
nog ručnog alata i opreme za 
sudionike akcije (lopate, gra-
blje, rukavice, vreće za sme-
će i ostalo).  

Ipak, iz praktičnih razlo-
ga, mole se sudionici akcije 
da, ako ju posjeduju, ponesu 
svoju opremu. Prijevoz sudio-
nika akcije do lokacija koje će 
se uređivati je osiguran, kao 
i okrjepa po završetku akcije 
za sve sudionike. (kk) n

 » sve s plemenitim ciljem 
NOVI MAROF: Danas svi na akciju “Zelena čistka” 
Grad će osigurati uključivanje komunalne službe u nabavu kontejnera za sakupljanje 
otpada, odvoz sakupljenog otpada na odlagalište, kao i nabavu potrebnog ručnog alata

“ 
 Zabrinjava činjenica da danas, 

u vremenu kada mnogobrojne 
zemlje svoja nalazišta s 
ponosom pokazuju svjetskim 
znanstvenicima i široj javnosti, 
spilja Vindija nije među njima”

 SANJA KOČET - načelnica
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 » radionice u varaždinu

Prikupljaju se ideje za uređenje Dravske park šume

U varaždinskoj palači Her-
zer, u srijedu je održana 
prva u nizu participa-

tivnih radionica u sklopu pro-
jekta “InterACT Green”, čiji je 
nositelj Grad Varaždin. Radio-
nica je okupila brojne sudioni-
ke, građane, ali i predstavnike 
sportskih klubova i udruga, ko-
jima su rijeka Drava i Dravska 
park šuma gotovo svakodnev-
no odredište. 

Nakon uvodnog predstavlja-
nja projekta kojem je cilj, kako 
je istaknula pročelnica Uprav-
nog odjela za gospodarske dje-
latnosti Grada Varaždina Sla-
đana Miočić, oživjeti prostor 
Dravske park šume, osmisliti 
dodatne sadržaje i stvoriti kva-
litetnije okruženje za građane i 
tako ih više približiti ovoj zele-
noj oazi nadomak centra grada, 
uslijedila je zanimljiva radioni-
ca po metodi timskog rada koja 
je rezultirala vrijednim idejama. 

Okupljeni su, između osta-
loga, predložili regulaciju pro-
meta na prostoru Dravske park 
šume, pristup rijeci prilagođen 
za sportove na vodi, vježbalište 
i učionicu na otvorenom, ure-

đenje biciklističkih staza koje 
povezuju grad sa šumom i šum-
ski biciklistički poligon, umjet-
nički sadržaj u skladu s priro-
dom te brojne druge prijedloge. 

Radionica, koju je vodila ar-
hitektica Maja Kireta, je poslu-
žila za prioritizaciju ideja koje 
će biti odlična osnova za pro-
vedbu javnog urbanističko-
arhitektonsko-krajobraznog 
natječaja koji će u konačnici 
definirati uređenje prostora u 
skladu s Novim europskim Ba-
uhausom. Kako je naglašeno na 
radionici, kroz realizaciju ovog 
projekta nastojat će se uskladi-
ti želje i potrebe struke i građa-
na, ali prvenstveno sačuvati pri-
rodno bogatstvo. 

Konstruktivna rasprava i an-
gažman sudionika pokazali su 
velik interes za temu i koliko 
je prostor Dravske park šume 
važan za Varaždince, a projekt 
“InterACT Green”, vrijedan ne-
što više od pet milijuna eura, od 
kojih je 80 posto bespovratnih 
sredstava iz programa Europ-
ske urbane inicijative, znača-
jan za Grad Varaždin i njegove 
projekte partnere. (kk) n

Radionica je poslužila za prioritizaciju ideja koje će biti odlična osnova za provedbu javnog urbanističko-
arhitektonsko-krajobraznog natječaja koji će u konačnici definirati uređenje prostora

 » ukupno 51.500 eura

Općina Radoboj dodijelila sredstva udrugama 

Temeljem provedenih jav-
nih poziva za financira-
nje programa i projekata 

udruga za 2024. godinu iz po-
dručja kulture, socijalno-hu-
manitarne djelatnosti, poljo-
privrede i za područje sporta, 
te odluke o dodjeli financijskih 
sredstava, dodijeljeno je uku-
pno 51.500 eura za projekte i 
programe 16 udruga.

Sredstva za financiranje 
projekata, programa, manife-
stacija i aktivnosti za područje 

kulture, socijalno-humanitar-
ne djelatnosti i poljoprivrede 
dodijeljena su udrugama: Kul-
turnom umjetničkom društvu 
“Zagorec” Radoboj, Društvu 
‘Naša djeca’ Radoboj, KUD-u 
Krapina, Lovačkom društvu  
“Strahinjčica”, Općinskoj udru-
zi umirovljenika “Radobojsko 
srce 65+” Radoboj, Udruzi oso-
ba s intelektualnim teškoćama 
Krapina, Udruzi hrvatskih voj-
nih invalida Domovinskog rata 
Krapina, Udruzi slijepih KZŽ, 

Društvu osoba oštećena sluha 
Krapina, Udruzi privatnih šu-
movlasnika “BREZA” Radoboj 
i Astronomskom društvu “Me-
teor” u sveukupnom iznosu 
10.600 eura. 

Općina Radoboj i Sportska 
zajednica Općine Radoboj do-
nijele su odluku o dodjeli fi-
nancijskih sredstava udrugama 
iz područja sporta. Za udru-
ge koje su prijavile svoje pro-
grame biti će izdvojeno sveu-
kupno 40.900 eura. Za svoje 

programske aktivnosti izdvo-
jena su sredstva za NK Rado-
boj, KPJ “Jastreb”, ŠKUG “Jo-
sip Poljak” Bregi Radobojski, 
Športsku udrugu građana Gor-
nja Šemnica i Taekwondo klub-
sekcija “Dundo”. 

Novčana sredstva raspore-
đena su udrugama ne samo s 
područja općine Radoboj, već 
i udrugama koje djeluju na 
području Krapinsko – zagor-
ske županije što govori kako 
je rad udruga prepoznat i va-

žan na puno širem teritoriju. 
Rad udruga je važan jer oku-
plja članove zajednice u razno-
vrsnim organizacijama civilnog 
društvo putem kojih se djelu-
je na mnogobrojna područja 
koja promoviraju i čine zajed-
nicu prepoznatljivim mjestom.

Dodijeljena sredstva pomo-
ći će udrugama u provedbi i re-
alizaciji niza projekata i aktiv-
nosti i nastavku odličnog rada 
kojeg nesebično svakodnevno 
obavljaju. (kk) n

Novčana sredstva raspoređena su udrugama ne samo s područja općine Radoboj, već i udrugama koje djeluju na 
području Krapinsko – zagorske županije što govori kako je rad udruga prepoznat i važan na puno širem teritoriju
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Na Jurjevo, 23. travnja, svoj dan sla-
vi općina Gornja Stubica, a ususret 
samom Danu općine, u ponedjeljak 
je u Malom dvorcu održana svečana 

sjednica Općinskog vijeća. Sjednicu je otvorio 
predsjednik Općinskog vijeća Ivan Bigec, koji 
je pozdravio okupljene goste te svim stanov-
nicima Gornje Stubice čestitao Dan općine. 

 najvažniji projekti
- Zahvaljujem svima na dobroj suradnji i na-
dam se da ćemo tako nastaviti u buduće - 
kratko je poručio Bigec. 

 » dan općine: u malom dvorcu održana svečana sjednica općinskog vijeća gornje stubice

“Iako površinom i brojem stanovnika 
niste veliki, imate velike ljude”

“ 
 Najvažniji projekti u proteklih 

godinu dana su sanacije 
protupotresne obnove, to je 
ukupno 36 dionica nerazvrstanih 
cesta, sedam klizišta i jedan 
propust, ukupne investicije nešto 
veće od 10,5 milijuna eura”

 JASMIN KRIZMANIĆ - načelnik

sprava za igralište Dječjeg vrtića ‘Jurek’, iz-
građena je javna rasvjeta na mjesnom gro-
blju u Gornjoj Stubici, a modernizira je u 
naseljima Dobri Zdenci, Gusakovec i Spo-
men-parku Rudolfa Perešina. Asfaltirana 
je i Ulica Augusta Šenoe. Isto tako, sanirali 
smo i održavali makadamske i nerazvrsta-
ne ceste, uređivali groblja i javne površi-

Načelnik Jasmin Krizmanić se na-
kon uvodnih pozdrava svim uvaženim 
gostima, osvrnuo na najvažnije projek-
te ostvarene u proteklih godinu dana u 
Gornjoj Stubici.  

- Najvažniji projekti u proteklih godinu 
dana su sanacije protupotresne obnove, to 
je ukupno 36 dionica nerazvrstanih cesta, 
sedam klizišta i jedan propust, ukupne in-
vesticije nešto veće od 10,5 milijuna eura. 
Naravno da nismo realizirali samo projek-
te protupotresne obnove, imamo tu i sana-
ciju klizišta u naselju Slani Potok, nabava 

Vanja Hozmec
info@kajkavskekronike.hr

Ivan Bigec Jasmin Krizmanić

Općina je uspješno prijavila projekt izgradnje reciklažnog dvorišta 
i ove godine kreće u njegovu izgradnju, a ove se godine planira i 
modernizacija komunalne infrastrukture u poslovnoj zoni. Načelnik 
Krizmanić je dodao da su u ovom trenutku na području općine u 
tijeku ili u fazi planiranja radovi vrijedni oko 7 milijuna eura
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ne te ostale komunalne površine - pobro-
jao je načelnik.

Općina je uspješno prijavila projekt iz-
gradnje reciklažnog dvorišta i ove godine 
kreće u njegovu izgradnju.

- Također, nastavljamo i s daljnjom mo-
dernizacijom i rekonstrukcijom nerazvrsta-
nih cesta za što smo predvidjeli 1,2 miliju-
na eura. Imamo i rekonstrukcije društvenih 
domova u Modrovcu i Karivarošu, a trebali 
bi sanirati i dva klizišta za što smo u prora-
čunu predvidjeli oko 350.000 eura. Nadalje, 
planiramo nastavak uređenja dječjih igrali-
šta na području općine, a u tijeku je natječaj 
za završetak unutarnjih radova na Spomen-
hiži Rudolfa Perešina. I ove smo se godine 
tu prijavili na natječaj Ministarstva hrvat-
skih branitelja kako bi radove konačno pri-
veli kraju - pobrojao je načelnik te dodao da 
uskoro kreću i 35.000 eura vrijedni radovi u 
Spomen-parku Rudolfa Perešina.

Ove se godine planira i modernizacija 
komunalne infrastrukture u poslovnoj zoni, 
a načelnik je dodao da su u ovom trenutku 
na području općine u tijeku ili u fazi plani-
ranja radovi vrijedni oko 7 milijuna eura. 
Isto tako, osim u infrastrukturu, mnoga su 
se sredstva izdvajala i za mještane - od onih 
najmlađih do najstarijih.

Uime gostiju, načelnika i gradonačel-
nika, okupljenima se obratio načelnik Ku-
mrovca Robert Šplajt. 

- Kada slušamo o svim projektima koji su 
pobrojani, moramo reći da je ovdje uspješ-
na uprava, uspješan načelnik i uspješni vi-

jećnici koji sve to prate. Svi milijuni koji su 
ovdje uloženi u infrastrukturu, ali i brigu 
za ljude, itekako su vidljivi i to može samo 
uspješna općina poput Gornje Stubice. Svi 
mi načelnici i gradonačelnici želimo što bo-
lji život svojim sumještanima, a ovdje je to 
itekako vidljivo - poručio je Šplajt. 

Saborski zastupnik Predrag Štromar 
istaknuo je da, prema svemu što je čuo, niti 
jedna godina nije bila toliko plodna za Gor-
nju Stubicu kao protekla. 

- Imate vrhunske ljude i to je najbitni-
je. Bez takvih sjajnih ljudi kakvi ovdje žive 
nema smisla ulagati u infrastrukturu. Ula-
ganje u ljude je najbitnije, a to je ovdje vid-
ljivo. Vodstvo općine molim da i ubuduće 
vodi računa i brigu o stanovnicima kao što 
ste to radili i dosad - poručio je Štromar.

Izaslanik potpredsjednika Vlade i mi-
nistra hrvatskih branitelja Tome Medveda 
Ante Zelić, dodao je da se stanovnici Gor-
nje Stubice imaju čime ponositi.

- Osobno to potvrđujem jer sam prije 
30-ak godina često prolazio ovim krajem i 
vozeći se danas ovdje, vidim ogromne ra-
zlike i porast standarda života. Osim toga, 
Gornjostubičanci se mogu još nečim pono-
siti. To su dvije osobe koje osobito doprino-
se hrvatskom nacionalnom identitetu - Ma-
tija Gubec i Rudolf Perešin. Iako površinom 
i brojem stanovnika niste veliki, imate veli-
ke ljude - istaknuo je Zelić. 

Župan Željko Kolar pojasnio je zašto 
određeni projekti na području općine nisu 
napravljeni.

- To je prije svega sportska dvorana. Me-
hanizam za oporavak i otpornost je jako 
spor i još uvijek nije raspisan natječaj za 
škole koje su u jednoj smjeni. Također, novi 
pedagoški standard je jako mali, pa ispada 
da na području naše županije ni jedna op-
ćina ne bi smjela raditi veću dvoranu od 
jednodijelne. Ovdje se možemo složiti da je 
Gornja Stubica previše značajno mjesto da 
bi se ovdje radila jednodijelna dvorana. Sto-
ga, kada vidimo uvjete natječaja, dogovorit 
ćemo se i krenuti u izgradnju veće dvora-
ne, a razliku onoga što će doći iz NPOO-
a će financirati Općina i Županija - naja-
vio je Kolar.

Istaknuo je župan i da je na području 
općine problem nedostatak liječnika te je 
dodao da je u razradi pilot projekt kojim 
će Županija zaposliti dio osoblja koje će se 

baviti administracijom, što će puno više 
vremena otvoriti liječnicima da se brinu o 
pacijentima. 

- Također, u Gornjoj Stubici ćemo raditi 
novi prostor Doma zdravlja, dogovorili smo 
i potpisali sporazum između Općine, Doma 
zdravlja i Županije, a sada slijedi procedura 
raspisivanja natječaja i slično. Novi će pro-
stori zasigurno privući liječnike na ovo po-
dručje - smatra župan.  

priznanja  
Najistaknutijim mještanima općine dodijelje-
na su i Općinska priznanja. Zahvalnice su pri-
mili Nada Bezak, Ivan Kondres, Katja Hren i 
Luka Razum. Također, zahvalnice su dobili i 
obrti AMC Škorjanec d.o.o., ETOS - Trgovina 
d.o.o., MG i ZIPKA za 10 godina rada. CARTUS 
d.o.o. i Informatički obrt 7 INVENT dobili su 
Zahvalnice za 20 godina rada, a Autoprijevo-
znik Zvonko Bosak, obrt OREŠIĆ i obrt VUL-
KANIZER dobili su Zahvalnicu za 30 godina 
rada. Također, Zahvalnica je dodijeljena i obr-
tu V.A.CAREK d.o.o.

Nadalje, Povelja Općine uručena je Tria-
tlon klubu ‘Rudolf Perešin’, Udruzi brani-
telja Domovinskog rata ‘Sveti Juraj’, Ivanu 
Bigecu i Danku Iliniću. Plaketu Općine do-
bili su DVD Sveti Matej i VZO Gornja Stu-
bica, a nagradu za životno djelo primio je 
vlč. Ivan Levak. 

Uime nagrađenih obratio se velečasni 
Ivan Levak, ovogodišnji dobitnik Nagrade 
za životno djelo.

- Puno toga je ostvareno, no puno je još 
želja i potreba. Ipak, ono što je važno, naše 
mjesto i naša Župa prepoznatljivi su nada-
leko. Moja je želja da njegujemo one vrijed-
nosti po kojima smo prepoznatljivi sada, ali 
i po kojima će nas prepoznavati sutra - po-
ručio je vlč. Levak i na kraju poručio: 

- Da nije bilo vrijednih ljudi, naše bi 
mjesto bilo puno siromašnije - zaključio je 
vlč. Levak. n

“ 
 Kada slušamo o svim projektima 
koji su pobrojani, moramo reći 
da je ovdje uspješna uprava, 
uspješan načelnik i uspješni 
vijećnici koji sve to prate”

 ROBERT ŠPLAJT - načelnik Kumrovca

Robert Šplajt

Ante Zelić vlč. Ivan LevakŽeljko Kolar

Predrag Štromar
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Općina Zlatar Bistrica u ponedjeljak je 
proslavila svoj dan. Ujedno, rođen-
dan su tada proslavili i zlatarbistrič-
ki vrtić ‘Zlatni dani’ te zlatarbistrič-

ka Osnovna škola. Svečanost je tom prilikom 
održana u Domu kulture gdje je održana sve-
čana sjednica Općinskog vijeća.

Otvorila ju je predsjednica Vijeća Nata-
ša Krajačić. 

- Donijeli smo niz odluka u interesu Op-
ćine, uspjeli smo izrealizirati mjeru subven-
cioniranja stambenog prostora mladim obi-
teljima, vodili smo brigu također i o razvoju 
Općine te smo krenuli u izmjenu prostor-
nog plana. Sretna sam što smo izvršili i re-
balans proračuna, dobili smo novac i za 
multifunkcionalno igralište u Zlatar Bistri-

 » proslavljen dan općine zlatar bistrica. rođendan ujedno proslavili dječji vrtić ‘zlatni dani’ i osnovna škola

“Ujedinjeni smo oko jednog cilja - 
da našu Zlatar Bistricu učinimo 
boljom i ljepšom za život”

“ 
 Pred nama su dva velika projekta 

- energetska obnova Dječjeg 
vrtića ‘Zlatni dani’, kao i projekt 
izgradnje sportsko-rekreacijskog 
terena. Ostaje nam i priprema za 
izgradnju kapitalnog projekta, 
formiranja općinskog centra 
društvenih događanja”

 VESNA MIKULEC - načelnica

i vjerovanje da ćemo postići svoje ciljeve. 
Na tome radimo cijelo ovo vrijeme, malim 
koracima, ali sigurno - rekla je Mikulec. 

dva velika projekta
Pred Općinom su sada dva veća projek-
ta, dodala je.

- To je energetska obnova Dječjeg vr-
tića ‘Zlatni dani’, kao i projekt izgradnje 
sportsko-rekreacijskog terena. Ostaje nam 

ci, riječ je o 119.000 eura, a od EU fondova 
smo dobili novac i za energetsku obnovu 
Dječjeg vrtića. Želim da se svi angažiramo 
na dobrobit Općine Zlatar Bistrica jer za-
služujemo više, jače i maksimalan anga-
žman - poručila je Krajačić.

Načelnica Vesna Mikulec pozdravila je 
sve uvažene goste koji su se ovom prili-
kom okupili u općinskom Domu kulture 
te je istaknula da je ovo poseban trenutak 
za sve mještane.

- Prilika je to da se osvrnemo unazad, 
ali i da pogledamo u budućnost. Prije ne-
pune tri godine naša je nit vodilje bila nada 

Vesna Mikulec

Trenutno vodstvo je Općinu preuzelo prije nepune tri godine, a 
krenuli su u nadi da će se ostvariti svi zacrtani planovi. Kako je 
ovom prilikom istaknula načelnica Mikulec, malim ali sigurnim 
koracima se na tome radi čitavo ovo vrijeme 

Nataša Krajačić
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priprema za izgradnju kapitalnog projek-
ta formiranja općinskog centra društvenih 
događanja što će biti značajan element op-
ćine. Na tom putu važno je da svi budemo 
ujedinjeni oko jednog cilja, a to je da našu 
Zlatar Bistricu učinimo boljom i ljepšom za 
život. Samo zajedničkim snagama možemo 
ostvariti sve što smo predvidjeli - poručila 
je načelnica Mikulec. 

Uime (grado)načelnika, obratila se gra-
donačelnica Zlatara Jasenka Auguštan - 
Pentek zaželjela je susjedima puno uspje-
ha u narednom periodu.

- Za realizirati brojne projekte sigurno 
je potrebno uložiti puno truda i imati kon-
kretnu viziju, i to će nam se kasnije isplati-
ti. Svi bi htjeli da se projekti realiziraju istog 
trena, no put od projektiranje do realizaci-
je je dugačak. Pohvala stoga, osim načelni-
ci, ide i djelatnicima Općine Zlatar Bistrica 
koji ulažu velike napore u onaj dokumen-
tacijski dio koji nije uvijek svima vidljiv, a 
oduzima puno vremena - rekla je Auguštan 
- Pentek i dodala:

- Imali smo prilike vidjeti i filmić u ko-
jem je prikazano što je ostvareno i što će 

se ostvariti, a za neke projekte, kako smo 
čuli, sredstva su već osigurana. Drago mi 
je da će se isti realizirati u meni susjed-
noj općini i općenito, moram istaknuti od-
ličnu suradnju svih ovdje susjednih opći-
na i Grada Zlatara. Bez obzira na političke 
predznake, složni smo i vjerujem da ćemo 
tako nastaviti dalje - dodala je zlatarska 
gradonačelnica.

Posebno je veseli projekt ceste koja će 
spajati Zlatar i Zlatar Bistricu.

- Dovršena je javna nabava, a uz samu 
cestu, spojit ćemo naša mjesta i biciklistič-
kom te pješačkom stazom. Isto tako, broj-
ne zajedničke projekte provodimo preko 
naše Turističke zajednice ‘Zlatni istok Za-
gorja’, a iako je od njenog osnutka prošlo 
tek godinu dana, već smo preko nje dobi-
li značajna sredstva za naše projekte - za-
ključila je Auguštan - Pentek.

Državni tajnik u Ministarstvu poljopri-
vrede Zdravko Tušek rekao je da je na po-
dručju Krapinsko - zagorske županije ulo-
ženo 350 milijuna eura u infrastrukturu

- Izbori su iza nas, vrijeme je da se odre-
đeni potoci i rijeke vrate u svoja korita te 

da počnemo brinuti o svemu što trebamo 
završiti. Imali smo priliku vidjeti koliko je 
napravljeno na području Općine, a prije 
svega tome su doprinijeli stanovnici Zla-
tar Bistrice - kazao je Tušek.

Župan Željko Kolar pozdravio je prisut-
ne u svoje, ali i u ime predsjednika RH Zo-
rana Milanovića.

- Puno je sredstava potrebno da danas 
zadovoljimo svačije potrebe. Ono što je ov-
dje vidljivo je da se vodi briga o svemu - od 
vrtića, preko škole, civilnog društva i udru-
ga koje su ovdje sjajne, ali i o starijem sta-
novništvu - istaknuo je Kolar pa naveo koje 
projekte Županija pomaže na području Zla-
tar Bistrice:

- Predstoji nam stvaranje uvjeta za jed-
nosmjensku nastavu u školi. Imamo pro-
blem jer nam postojeća parcela nije za to 
dovoljna. U pregovorima za otkup zemlji-
šta smo malo zapeli jer je tražena cijena 
duplo veća od one koju je procijenio vje-
štak. Na nama je da sada krenemo u diplo-
maciju i da pokušamo ipak ispregovarati 
cijenu da otkupimo zemljište i krenemo u 
dogradnju škole za jednosmjensku nasta-
vu. Ako to ne uspijemo u 1. fazi kroz NPOO, 
Županija će vlastitim sredstvima dograditi 
dio koji je stradao u požaru sportske dvora-
ne, a u nekoj drugoj fazi ćemo kroz NPOO 
pokušati isfinancirati jednosmjensku na-
stavu - rekao je župan i podsjetio i kako je 
HGSS upravo u Zlatar Bistrici nedavno do-
bio novouređenu stanicu.

nagrađeni 
Prigodno, na svečanoj su sjednici dodijelje-
na i priznanja Općine najistaknutijim člano-
vima zajednice. 

Plaketu Općine dobile su Laura, Marce-
la i Marinela Čehulić, Mirela Pribolšan, Si-
niša Klancir, Vlado Lugarić, Osnovna ško-
la Zlatar Bistrica, Dječji vrtić ‘Zlatni dani’, 
Udruga umirovljenika Općine Zlatar Bistri-
ca te Vesna Pavleković.

Nagradu Općine primili su Josip Hanžek, 
Lovro Hajdek i Goran Mikulec, a Zahvalnicu 
Općine dobili su DVD Zlatar Bistrica, Druš-
tvo ‘Naša djeca’ Zlatar Bistrica, Eko udruga 
‘Lijepa naša’ Zlatar Bistrica, Hrvatski Crve-
ni križ - GDCK Zlatar - Zlatar Bistrica, Hr-
vatsko planinarsko društvo ‘Javor’, KUEU 
‘Kaj’, Lovačka udruga ‘Šljuka’ Zlatar Bistri-
ca, Nogometni klub ‘Ivančica’ Zlatar Bistri-
ca, Udruga vinogradara, vinara i podrumara 
‘Cetin’, HGSS Stanica Zlatar Bistrica i ATV 
‘Putna’ i Valentina Klancir. (mp, vh) n

“ 
 Predstoji nam stvaranje uvjeta za 
jednosmjensku nastavu u školi. U 
pregovorima za otkup zemljišta 
smo malo zapeli jer je tražena 
cijena duplo veća od one koju je 
procijenio vještak. Na nama je da 
pokušamo ispregovarati cijenu da 
otkupimo zemljište i krenemo u 
dogradnju škole”

 ŽELJKO KOLAR - župan

Željko Kolar

Jasenka Auguštan Pentek Zdravko Tušek
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Proljetni mjesec u Op-
tici Babić donosi sjaj-
ne prilike za uštedu! 
Pred nama je hrpa 

sunčanih dana, ljeto je iza 
ugla, te ste zasigurno u potra-
zi za novim sunčanim naoča-
lama koje će štititi vaše oči u 
dugim šetnjama rivom i više-
satnim vožnjama. 

Ako pritom želite upotpuni-
ti svoj stil modernim, neobičnim 
ili pak klasičnim okvirom, razve-
selit će vas popust od 30 posto 
na sve brendove sunčanih nao-
čala. U sljedećoj šetnji Krapinom 
ili Zabokom zastanite i uđite u 
poslovnicu Optike Babić te ba-
cite pogled na sve modele koji 
se nalaze na policama.

savršena prilika
Još bolja je vijest da se popust 
od 30 posto odnosi i na diop-
trijske okvire! Bilo da uopće 
nemate dioptriju nego samo 
trebate digitalne leće za za-
štitu očiju od štetne svjetlosti 
iz ekrana, ili imate dioptriju 
te želite promijeniti posto-

jeći okvir koji je možda do-
trajao ili vam je jednostavno 
samo dosadio, svibanj je sa-
vršena prilika da svoje oči za-
štitite sa stilom i pritom zna-
čajno uštedite.

Zbog toga što Optika Babić 
ovu akciju ima vrlo rijetko, naj-
traženiji dioptrijski okviri brzo 
nestaju s polica, stoga preporu-
čuju da se ne premišljate dugo 
nego odmah svratite u jednu od 
njihovih poslovnica i pogledate 
kompletnu ponudu.

problemi s vidom?
Jeste li primijetili da ste pri 
čitanju ovog teksta odmica-
li mobitel, odnosno, škiljili ili 
se primicali ekranu kako bi-
ste bolje fokusirali slova, traži-
li ste više svjetla, a oči su vam 
pritom sve umornije? Naža-
lost, dolazite do dobi kad očna 
leća počinje gubiti svoju ela-
stičnost i postajete prezbiopi. 

Progresivne naočale su rješe-
nje, a i za vas je pripremljena 
odlična akcija!

Ako vas u užoj ili široj obi-
telji ima dvoje koji se susreće-
te s istim problemom, svidjet 
će vam se akcija ‘Obiteljski pa-
ket progresivnih leća’, u kojoj 
za jedan kupljeni par leća dru-
gi dobivate potpuno besplatno, 
u dioptriji za vama dragu oso-
bu. Donosioci recepta HZZO-a, 
koji je dugogodišnji ugovorni 
partner Optike Babić, ostvaru-
ju dodatni popust.

Za sve informacije kontak-
tirajte ili svratite u poslovni-
ce u Krapini (Ljudevita Gaja 9) 
ili Zaboku (Matije Gupca 67), a 

ljubazno osoblje rado će odgo-
voriti na sva vaša pitanja. Kva-
liteta proizvoda, usluga i po-
svećenost klijentu, ono je što 
prepoznajete već 57 godina i 
čemu se zadovoljni vraćate.

Optika Babić prati trendo-
ve, sluša vaše potrebe i tome 
prilagođava asortiman. U po-
nudi imaju sunčane i diop-
trijske naočale renomira-
nih brendova, rade popravak 
okvira i nude besplatan pre-
gled vida na vrhunskim ure-
đajima. (kk) n

(SPONZORIRANI SADRŽAJ)

 » ljeto je iza ugla i zasigurno ste u potrazi za novim sunčanim naočalama koje će štititi vaše oči u dugim 
šetnjama rivom i višesatnim vožnjama!

OPTIKA BABIĆ ČASTI U SVIBNJU: Iskoristite 
30 posto popusta na sunčane i dioptrijske 
naočale te akciju 1+1 na progresivne leće

 U sljedećoj šetnji Krapinom ili Zabokom zastanite i uđite u poslovnicu Optike Babić te bacite 
pogled na sve modele koji se nalaze na policama

Optika Babić prati trendove, sluša vaše 
potrebe i tome prilagođava asortiman. U 
ponudi imaju sunčane i dioptrijske naočale 
renomiranih brendova, rade popravak 
okvira i nude besplatan pregled vida na 
vrhunskim uređajima

https://www.optikababic.hr/
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 » najavili su i spektakl kakvog na ovim prostorima još nije bilo. imamo sve detalje

Grupa Profeel na najveći proljetni party u 
Punkt Beer House stigla svojim ‘Tulum busom’ 

Nadaleko poznati najtra-
ženiji svadbeni bend, 
Grupa Profeel, prošlog 

vikenda, uoči svadbene sezone, 
predstavila je novitet na zagor-
skim cestama. Točnije, njihov 
spektakularni ‘Profeel Tulum 
bus’ imao je prvu vožnju i na-
ravno feštu od Punkta do Kra-

pine i nazad. Bio je to doživljaj 
dostojan najviše estradne pro-
dukcije kakvu imamo rijetko 
prilike vidjeti. 

Ideja, kako su nam kazali 
Profeeelovci, je došla sa svadbe 
kako bi se mladenci i njihovi go-
sti mogli nauživati u popodnev-
nom dijelu događanja.  

A o interesu ni ne moramo 
previše pisati jer su karte za ‘Tu-
lum bus’ bile razgrabljene u re-
kordnom roku. Atmosferu vam 
donosimo u galeriji fotografija i 
videu gdje se vidi pravo odušev-
ljenje. Uz to, iz Grupe Profeel su 
nam natuknuli da, jednom kad 
završi sezona vjenčanja, na zimu 

kreće i turneja Profeel busom po 
klupskoj sceni. 

Nakon što je bus stao na svo-
joj zadnjoj stanici, u Punkt Beer 
Houseu, fešta se nakon spek-
takularnog vatrometa nastavi-
la, a kako su rekli iz Punkt Beer 
Housea, bio je to event godine. 
Po običaju, Grupa Profeel uvi-

jek ima neke nove ideje, pa smo 
tako od njih saznali još poneki 
ekstra detalj. Tako ovaj put ima-
mo ekskluzivu jer Grupa Profeel 
će 26. svibnja u Ðurmancu imati 
svoj prvi samostalni za koncert 
za koji pripremaju puno iznena-
đenja i spektakl kakav još nije vi-
đen na ovim prostorima. (nt) n

Karte za ‘Tulum bus’ bile razgrabljene u rekordnom roku. Atmosferu vam donosimo u galeriji fotografija i videu gdje 
se vidi pravo oduševljenje

https://www.youtube.com/watch?v=Jts2y8_tLLI&list=PLqSvWPB2sBaYdORuGcFXLyU1L-dClWuoq
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U Vodicama je održano 
65. Državno natjecanje 
iz matematike, najsta-

rije natjecanje iz znanja u RH, 
koje je okupilo oko 270 talenti-
ranih učenika osnovnih i sred-
njih škola iz cijele zemlje, uz 
podršku 180 predanih mento-
ra. Natjecanje je pružilo izvan-
rednu priliku talentima da se 
natječu u rješavanju matema-
tičkih problema, pokažu svoje 
vještine i steknu vrijedna isku-
stva, a među njima su i Zagorci 
imali svoje predstavnike.

U kategoriji 5. razreda 
osnovnih škola, Borna Žlabur 
iz OŠ Oroslavje, čija je mento-
rica Ana Golec, osvojio je tako 
5. mjesto i 3. nagradu, dok je 
u kategoriji 6. razreda Filip 
Dijanić iz OŠ Marija Bistri-
ca osvojio 18. mjesto. Njego-

va mentorica je Ivančica Ho-
pek – Kramar. 

Valja napomenuti da su u 
kategoriji 8. razreda prva dva 
mjesta osvojili Međimurec i Va-
raždinec – 1. je bio Ivan Kata-
lenić iz OŠ Sv. Martin na Muri 
(mentori Silvija Šoštarić i Da-
rio Maltarski), dok je 2. mje-
sto osvojio Matej Križanić iz V. 
Osnovne škole Varaždin (men-
tori Siniša Premužić, Martina 
Jembrih i Dario Maltarski).

Što se tiče srednjoškolaca, 
u B varijanti natjecanja, u kate-
goriji 2. razreda, izvrsno 4. mje-
sto osvojio je Lovro Klancir iz 
SŠ Zlatar, čija je mentorica Ve-
sna Svrtan, dok je u kategoriji 3. 
razreda 17. mjesto osvojila Ana-
marija Draganić iz SŠ Krapina 
(mentorice Renata Spiegl i Gor-
dana Družinec). U kategoriji 4. 

razreda, 6. je bio Luka Klancir 
iz SŠ Zlatar, mentorica Božena 
Palanović, koja je mentorirala i 
Klaru Ferišak iz iste škole, koja 
je osvojila 18. mjesto.

Uz 270 učenika i 180 men-
tora, na natjecanju je sudjelo-
valo i oko 50 članova Državnog 
povjerenstva, koji su se brinuli 
za kvalitetu i transparentnost 
natjecanja. 

– Njihova posvećenost i 
trud osigurali su da natjeca-
nje bude pravedno i da se mla-
de nade dodatno potakne na 
bavljenje matematikom. Trod-
nevni događaj je inspiracija za 
nove generacije mladih ma-
tematičara, te doprinos izvr-
snosti hrvatskog obrazovanja 
i znanosti – kazao je predsjed-
nik Povjerenstva iz matemati-
ke Matija Bašić. (kk) n

 » u vodicama održano državno natjecanje iz matematike 

Zagorci su odlični 
matematičari  

Državno prvenstvo škol-
skih sportskih društa-
va u odbojci za osnov-

ne škole održano je u Poreču 
od 22. do 24. travnja. Sudje-
lovalo je 48 ekipa - 24 ekipe 
djevojčica i 24 ekipe dječaka. 

Sportska ekipa dječaka 
iz sedmog i osmog razreda 
Osnovne škole Josipa Broza 

Kumrovec vratila se s osvo-
jenim četvrtim mjestom, uz 
predvođenje profesora Dari-
ja Zagvozde. 

- Čestitamo još jednom na-
šim sjajnim dječacima na koje 
smo iznimno ponosni jer ispi-
sali su malu povijest školskog 
sporta za Kumrovec - poruču-
ju iz Općine Kumrovec. (kk) n

 » na državnom prvenstvu u odbojci 

Kumrovčani osvojili 
četvrto mjesto
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Na natjecanju je ukupno sudjelovalo 48 
ekipa - 24 ekipe djevojčica i 24 ekipe dječaka

 » sve to u okviru ‘dana željke boc’ 

U Mariji Bistrici obilježena 
manifestacija ‘Noć knjige’  

Općinska knjižnica i či-
taonica u Mariji Bistri-
ci i ove godine je obi-

lježila ‘Noć knjige’, a bogat 
program pod nazivom “I. 
Pjesnički seminar u okviru 
Dana Željke Boc 2024.” odr-
žan je 23. travnja, piše Radio 
Marija Bistrica.

Na rasporedu su bile dvi-
je radionice koje su tematski 
obuhvatile pisanje i govorenje 
pjesama.   Radionicu ‘Izvođe-
nje pjesme’ vodila je Rosanda 
Tometić, a na njoj se osvješta-
vao način na koji se pjesme či-
taju i kako se recitiraju.

Radionicu ‘Pisanje pje-
sme’ vodila je Zrinka Jelaska. 
Na ovoj radionici osvještava-
la se važnost jezičnoga tkanja 
pjesme (rječnik, morfologija, 
red riječi u rečenici, sročnost), 
njezina vizualnoga lika (pravo-

pis, grafička sredstva…); njezi-
ne strukture (strofe, stihovi…); 
sadržaja (tema, motivi…).

Između radionica održano 
je i predstavljanje zbirke poe-
zije ”Držim se za zrak” auto-
rice Dragice Reinholz. Zbirku 
su predstavile sama autorica i 
Zrinka Jelaska, a stihove je ka-
zivala Rosanda Tometić. Kako 

je istaknula autorica, pjesme iz 
zbirke nastale su uglavnom u 
izazovno vrijeme korona kri-
ze i potresa.

Također, kao i svake godi-
ne, u sklopu ‘Noći knjige’, za 
sve posjetitelje bistričke knjiž-
nice, koji već nisu članovi, osi-
gurana je besplatna godišnja 
upisnina. (kk) n
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 » posjetite sklonište za napuštene životinje ‘luč zagorja’

Ove divne njuškice zaslužuju vašu 
ljubav i novi dom. Spasite ih!

 » upoznajte ga

Veseli Bongo
U p o z n a j t e 

Bonga, našeg ve-
selog mješanca 
starog godinu i 
pol, koji traži novi 
početak. S pra-
vom obitelji, njego-
va prilagodljivost i 
snaga pretvaraju 
se u beskrajnu za-
hvalnost i privrže-
nost. Ovaj pas ima 
nevjerojatan po-
tencijal za tran-
sformaciju, spreman da vas očara svojom pozi-
tivnošću i životnom radosti. Dajte Bongu šansu 
da obogati vaš život; postanite dio njegove puta-
nje prema sreći. Neka vaš dom bude njegov za-
uvijek dom. Udomite Bonga i promijenite dva 
života na bolje — njegov i svoj.

 » u njegovim očima je nada

Upoznajte Arga

Argo je star godinu i pol dana, srednjeg 
je rasta i u potrazi je za prijateljstvom. Izgu-
bljen je, odbačen. Ali u njegovim očima je 
nada. Pružite mu dom i osjetite ljubav, be-
zuvjetnu i iskrenu. Udomite Arga i napišite 
novu, sretnu priču zajedno. 

 » divna mješanka

Lilly traži dom

Lilly traži dom! Ona je mješanka stara 
četiri mjeseca, cijepljena je protiv bjesnoće, 
očišćena od parazita i mikročipirana. Upo-
znajte je, pružite joj priliku. Neće vas razo-
čarati, upravo suprotno! 

 » vaš budući najbolji prijatelj

Mladi momak Ben

Upoznajte Bena – vašeg budućeg najbo-
ljeg prijatelja! Ben je predivan terijer star tri 
godine. Ovaj cijepljeni, čipirani, i sterilizira-
ni momak je spreman pronaći svoj zauvijek 
dom i obitelj koja će ga voljeti onakvog kakav 
jest. Pridružite se Benovoj avanturi prema 
sreći. Udomite Bena i zajedno istražite svijet 
kroz igru, smijeh i beskrajnu ljubav. 

 » zvijezda s velikim srcem

Vječno mladi Žućo

Upoznajte Žuću, zvijezdu s velikim sr-
cem! Možda ima pet godina, ali njegovo srce 
je vječno mlado. Socijaliziran, prijatelj svim 
životinjama – spreman je za udomljavanje! 
Spreman za novi početak, sva ljubav koju do-
bije vraća višestruko.

 » ljubazna i privržena

Divna djevojka Mina
U p o z n a j t e 

Minu! Ova divna 
djevojka odražava 
nevjerojatnu sna-
gu i otpornost. Ve-
ćeg je rasta i proš-
la je kroz teško 
razdoblje, Mina je 
iznimno ljubazna, 
privržena i prila-
godljiva. Unatoč 
izazovima koje je 
pretrpjela, socija-
lizirana je i sklo-
na drugim psima 
i mačkama. Cije-
pljena, čipirana i 
sterilizirana, Mina je zahvalna za ljubav koju 
prima. Njezin potencijal za transformaciju 
je nevjerojatan. Pružite Mini priliku za novi 
početak i zajedničku sreću!

Ivica Nerer iz Čakovca, bici-
klom se otisnuo na put dug 
1500 kilometara od Varaždi-

na do Bruxellesa. Na put je kre-
nuo 15. travnja, a kako je i pla-
nirano, na svoje odredište je 
stigao u četvrtak, 25. travnja. Na 
taj je način obilježio 15. obljetni-
cu ulaska Republike Hrvatske u 
punopravno članstvo NATO sa-

veza te ujedno iskazao počast 
svim hrvatskim braniteljima.

Ivica Nerer je naime, pri-
padnik GOMBR-e, 2. oklopno 
mehanizirane bojne “Pume”, a 
na putovanje su ga otpratili čla-
novi Udruge veterana 7. gardij-
ska brigada “Puma” koji su ga 
ujedno i dočekali na odredištu 
uz predstavnike Ministarstva 

obrane Republike Hrvatske, 
Ministarstva hrvatskih branite-
lja, Ministarstva vanjskih i eu-
ropskih poslova Republike Hr-
vatske te hrvatski zastupnici u 
Europskom parlamentu. n

 » svaka čast

Ivica Nerer biciklom je prešao 
1500 kilometara do Bruxellesa
Na taj je način obilježio 15. obljetnicu ulaska RH u punopravno članstvo 
NATO saveza te ujedno iskazao počast svim hrvatskim braniteljima

https://emedjimurje.net.hr/
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Tvrtka SATO iz Zaboka 
oglasila je dva slobodna 
radna mjesta, a trenutno 

zapošljavaju radnike ili radni-
ce na doradnom stroju. 

Budući će djelatnici uprav-
ljati i raditi na strojevima za 
doradu samoljepljivih etike-
ta. Jedan djelatnik/djelatnica 
radit će na mehaničkom stro-
ju za doradu i štancanje etike-
ta (cilindar i foliotisak), a jedan 
djelatnik/djelatnica radit će na 
stroju za doradu etiketa (sito 
tisak, foliotisak, slijepi tisak, 
flekso dotisak, štancanje, ra-
zrezivanje i konfekcija etiketa). 

Tražena razina obrazova-
nja kod kandidata je SSS gra-
fičkog, strojarskog ili elektro-
strojarskog usmjerenja, vrsta 

zaposlenja je na neodređeno, a 
radno iskustvo je poželjno. Ta-
kođer, zbog računalnog sučelja 
strojeva, poželjno je osnovno 
poznavanje rada na računalu. 

Iz tvrtke ističu da kod kan-
didata cijene marljivost, pe-
dantnost, posvećenost po-
slu, urednost i sklonost 
timskom radu.

- Nudimo stabilno i sigur-
no radno mjesto, uz redovna i 
iznadprosječna primanja, put-
ne troškove, dodatke za rad u 
smjenama i prigodne godišnje 
nagrade - poručuju budućim 
djelatnicima iz tvrtke SATO.

Svi zainteresirani mogu 
poslati svoju prijavu na e-ma-
il adresu zaposljavanje@sato.
hr, a rok je 10 dana. (kk) n

 » stabilno i sigurno radno mjesto u zaboku, uz redovna i iznadprosječna primanja

Tvrtka SATO zapošljava dvoje radnika na doradnom stroju
 Iz tvrtke ističu da kod kandidata cijene marljivost, pedantnost, posvećenost poslu, urednost i sklonost timskom radu

 » najveća privatna poduzetnička zona u rh priprema se za posve nove investicijske projekte

Westgate se okreće konceptu Business Cityja

U javnost je prije nekog 
vremena izašla vijest 
da Westgate prestaje 

biti primarno šoping centar, 
te se okreće konceptu Busine-
ss Cityja. Bit će to kompleks 
s uredskim i konferencijskim 
kapacitetima, IT kampus, te 
zdravstveni i sportski centar. 

Istovremeno, u sjeni prolazi 
i to da se ta najveća privatna po-
duzetnička zona u RH priprema 
za posve nove investicijske pro-
jekte, donosi Poslovni.hr. 

Na jednoj od parcela se kreće 
s projektom izgradnje Centra za 
ispitivanje tehnologije i kompo-
nenti za električna vozila, a sada 
je od Ministarstva gospodarstva 
i održivog razvoja tvrtka West-
gate Zona zatražila i provođe-
nje ispitivanja utjecaja na okoliš 
kompleksa za sastavljanje dijelo-
va električnih bicikala. 

“ključ u ruke”
Radi se o dvije parcele, a ne-
službeno se doznaje da se ov-
dje radi o dva odvojena pro-
jekta koje po sistemu “ključ u 
ruke” Westgate Zona priprema 
i predaje budućim korisnicima. 
Detalji zasad nisu poznati.

Projekt za koji je od Mini-
starstva zatražena ocjena utje-
caja na okoliš, prema dostupnim 
informacijama, priprema se za 
proizvođača električnih bicika-
la iz Njemačke.

Nadalje, neslužbeno se do-
znaje i da se Centar za električ-
na vozila priprema za tvrtku 
‘Project 3 mobility’, koja razvi-
ja robotaksije, a čiji je pokretač 
Mate Rimac. 

Westgateov CEO Denis Čupić 
u jednom je intervjuu potvrdio 
da su prvi ugovori za Business 
Park već bili potpisani, a pritom 
je jedan, kako je istaknuo, proi-
zvodni objekt za poznatog proi-
zvođača vozila.

Za Centar za ispitivanje 
tehnologije i komponenti za 
električna vozila, za koje je 
predviđeno i sastavljanje vo-
zila, navedeno je kako se grad-
nja predviđa na čestici površi-
ne od gotovo 81.000 četvornih 
metara, a planirana je hala od 
preko 42.000 četvornih meta-
ra za sklapanje električnih au-
tomobila iz dostavljenih dije-

lova, skladištenje, te uredski 
prostor, uz servis za vozila i 
dijelova, te opremu za ispiti-
vanje kvalitete. Godišnji kapa-
citet sastavljenih električnih 
vozila je, prema dokumenta-
ciji, oko 30.000.

do 2030.
Projekt predviđen za elek-
trične bicikle predviđen je na 

manjoj površini, čestici veliči-
ne oko 38.000 četvornih me-
tara, a površina objekta oko 
15.000 četvornih metara. U 
proizvodnom dijelu predvi-
đeno je i sklapanje pogon-
skih sustava električnih bi-
cikala i ispitivanje njihove 
kvalitete, te površine za skla-
dištenje, izložbene površine i 
uredski prostor.

Kada su u pitanju rokovi, za 
samu gradnju objekta i oprema-
nje predviđa se da bude realizi-
rano u roku od 12 mjeseci, a u 
dokumentaciji se navodi i da će 
proizvodne linije biti instalira-
ne ovisno o potražnji i planira-
nom rastu prodajnih količina, a 
punim kapacitetom sklapanja, 
procjena je da će zaprešićki po-
goni raditi u 2030. (kk) n

Westgateov CEO Denis Čupić u jednom je intervjuu potvrdio da su prvi ugovori za Business Park već bili potpisani, a 
pritom je jedan, kako je istaknuo, proizvodni objekt za poznatog proizvođača vozila
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MONTER/KA ALU I PVC STOLARIJE
Mjesto rada: KRAPINA
Traženo radnika: 3
Poslodavac: MD - MONT d.o.o. za 
proizvodnju PVC i ALU stolarije, 
trgovinu i usluge
Rok za prijavu: 5.5.2024.

KONOBAR/KONOBARICA
Mjesto rada: LUG ZABOČKI
Traženo radnika: 1
Poslodavac: PIZZERIA “GLORIA”, 
Slavica Jurina, Lug Zabočki 71f, Zabok
Rok za prijavu: 10.5.2024.

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA
RECEPCIONAR/RECEPCIONARKA
Mjesto rada: VARAŽDINSKE TOPLICE
Traženo radnika: 1
Poslodavac: BERNARDA NOVA d.o.o. 
za proizvodnju i usluge
Rok za prijavu: 29.4.2024.

INŽENJER KONSTRUKTOR/INŽENJERKA 
KONSTRUKTORICA
Mjesto rada: HORVATSKO
Traženo radnika: 1
Poslodavac: HYDROMAT d.o.o. 
za proizvodnju i inženjering
Rok za prijavu: 28.4.2024.

PEKAR/PEKARICA
Mjesto rada: VARAŽDIN
Traženo radnika: 2
Poslodavac: EKOS CAKES d.o.o. za 
proizvodnju i trgovinu pekarskih i 
slastičarskih proizvoda
Rok za prijavu: 28.4.2024.

KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA
VOZAČ/ICA KOMBI DOSTAVNOG VOZILA
Mjesto rada: VELIKO TRGOVIŠĆE
Traženo radnika: 2
Poslodavac: KRALJ BAR - VIL unutarnja i 
vanjska trgovina, proizvodnja i usluge d.o.o.
Rok za prijavu: 1.6.2024.

KONOBAR/KONOBARICA
Mjesto rada: KRAPINA
Traženo radnika: 2
Poslodavac: AUTOTRANSPORTI - KUNŠTEK 
d.o.o. za prijevoz robe u inozemnom i 
tuzemnom cestovnom prometu
Rok za prijavu: 27.4.2024.

PERADAR-SORTIRAČ (M/Ž)
Mjesto rada: DONJA STUBICA
Traženo radnika: 1
Poslodavac: PERFA - BIO d.o.o. 
za proizvodnju i trgovinu
Rok za prijavu: 30.4.2024.

RADNIK/RADNICA NA POSLOVIMA 
GALVANIZACIJE I ODMAŠČIVANJA
Mjesto rada: ZABOK
Traženo radnika: 1
Poslodavac: DEKOR tvornica rasvjete d.o.o.
Rok za prijavu: 6.5.2024.

RADNIK/CA U PROIZVODNJI ROLETA, 
ALU-PVC STOLARIJE
Mjesto rada: KRAPINA
Traženo radnika: 3
Poslodavac: MD - MONT d.o.o. za 
proizvodnju PVC i ALU stolarije, 
trgovinu i usluge
Rok za prijavu: 5.5.2024.

POMOĆNI RADNIK/POMOĆNA RADNICA 
U PROIZVODNJI (PRI PRERADI DRVA)
Mjesto rada: LEPOGLAVA
Traženo radnika: 3
Poslodavac: EGORRA d.o.o. za 
proizvodnju, trgovinu i usluge
Rok za prijavu: 10.5.2024.

MEDICINSKA SESTRA/MEDICINSKI 
TEHNIČAR - DENTALNI ASISTENT/
DENTALNA ASISTENTICA
Mjesto rada: NOVI MAROF
Traženo radnika: 1
Poslodavac: STOMATOLOŠKA 
ORDINACIJA DR. MARIN BRALIĆ
Rok za prijavu: 8.5.2024.

ELEKTRIČAR/ELEKTRIČARKA
Mjesto rada: LUDBREG
Traženo radnika: 2
Poslodavac: LIM-MONT d.o.o. za 
proizvodnju limenih proizvoda, 
trgovinu i usluge
Rok za prijavu: 30.4.2024.

KNJIGOVOĐA/KNJIGOVOTKINJA
Mjesto rada: VARAŽDIN
Traženo radnika: 1
Poslodavac: FINPOR d.o.o. za trgovinu i 
financijsko-knjigovodstvene usluge
Rok za prijavu: 30.4.2024.

MEĐIMURSKA ŽUPANIJA
DJELATNIK/DJELATNICA U OTPREMI
Mjesto rada: PRIBISLAVEC
Traženo radnika: 3
Poslodavac: IM-COMP d.o.o. za proizvodnju, 
trgovinu, usluge
Rok za prijavu: 30.4.2024.

DJELATNIK/DJELATNICA NA 
POSLOVIMA “POMOĆ NA CESTI”
Mjesto rada: ČAKOVEC
Traženo radnika: 1
Poslodavac: AUTO KLUB ČAKOVEC
Rok za prijavu: 1.5.2024.

DIPLOMIRANI PRAVNIK/PRAVNICA
Mjesto rada: ČAKOVEC
Traženo radnika: 1
Poslodavac: MEĐIMURJE GRADITELJSTVO 
d.o.o. za graditeljstvo i usluge
Rok za prijavu: 30.4.2024.

POMOĆNI KERAMIČAR/KA
Mjesto rada: PRELOG
Traženo radnika: 1
Poslodavac: RE-GRA d.o.o. za 
proizvodnju, trgovinu i usluge
Rok za prijavu: 10.5.2024.

POLAGAČ/ICA KERAMIČKIH PLOČICA
Mjesto rada: PRELOG
Traženo radnika: 1
Poslodavac: RE-GRA d.o.o. za proizvodnju, 
trgovinu i usluge
Rok za prijavu: 10.5.2024.

SPECIJALIST/SPECIJALISTICA KARDIOLOGIJE
Mjesto rada: ČAKOVEC
Traženo radnika: 1
Poslodavac: ŽUPANIJSKA BOLNICA ČAKOVEC
Rok za prijavu: 10.5.2024.

PEDIKER/PEDIKERKA
Mjesto rada: ČAKOVEC
Traženo radnika: 1
Poslodavac: BRIJAČNICA BRICO, frizersko-
brijački obrt, vl. Stanislav Mučić, Čakovec, 
Dr. Ivana Novaka 38
Rok za prijavu: 30.4.2024.

Renomirana tvrtka D.G. 
Commerce d.o.o. iz 
Preloga koja se bavi 

elektroinstalacijama u po-
trazi je za više djelatnika i 
to na radnim mjestima: ‘Vo-

ditelj radova elektro struke’, 
‘Inženjer elektrotehnike’ te 
‘Elektroinstalater’.

Posebno zanimljivo je što 
uz rad u timu, nude posao na 
gradilištima koja se isključivo 

nalaze na području Republike 
Hrvatske na izgradnji stam-
beno poslovnih građevina.

Ako ste se prepoznali u 
nekim od navedenih struka, 
slobodno možete kontaktira-
ti tvrtku na mail: dg-commer-
ce@dg-commerce.hr ili pak 
na broj telefona: 099/7060-
172 (Jerko Jurović). (kk) n

(SPONZORIRANI SADRŽAJ)

 » razumijete se u električne instalacije? imamo odličan posao za vas

Tvrtka D.G. Commerce traži radnike 
za gradilišta na području Hrvatske
Otvorena radna mjesta su ‘Voditelj radova elektro struke’, ‘Inženjer 
elektrotehnike’ te ‘Elektroinstalater’
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Muzej Dvor Trakošćan proslavio je 
u srijedu 70. rođendan izložbom 
‘Tko tu koga ženi?’, središnjim do-
gađanjem povodom sedamdesete 

obljetnice postojanja Muzeja. Izložba je pro-
vela cijenjene uzvanike kroz bogatu tematsku 
priču koja istražuje složene dinamike braka.  

Slogan ‘Povezani kroz vrijeme’ kojim Dvor 
Trakošćan želi obilježiti 70 godina, ističe važ-
nost kontinuirane povezanosti s prošlošću, 
oblikovanje sadašnjosti te zajedničko stva-
ranje budućnosti. Osim službenog otvorenja 
izložbe, gosti su uživali u bogatom glazbenom 
programu, impresivnom light showu i prilici 
za druženje s muzealcima.   

turistička promidžba  
Ravnateljica Muzeja Dvor Trakošćan Goranka 
Horjan pozdravila je okupljene i ispričala za-
nimljive crtice o povijesti dvorca.  

– Dvorac se prvi puta spominje u 14. stolje-
ću, što također znači da se ove godine obilježa-
va i 690. obljetnica spominjanja dvorca. Mije-
njao je i vlasnike i izgled, od srednjovjekovne 
utvrde postao je najromantičniji hrvatski dvo-
rac, stoga se naš slogan ‘Povezani kroz vrije-
me’ osvrće na bremenitu prošlost koja se zr-
cali u sadašnjosti. Nema turističke promidžbe 
Lijepe naše bez Trakošćana, to svi znamo. Lju-
di koji ovdje rade daju sve od sebe i to se vidi, a 
uz to imamo podršku Ministarstva kulture što 
nam puno znači – naglasila je Horjan.  

Ministrica kulture Nina Obuljen Koržinek 
pojasnila je zašto je Trakošćan jedan od najvaž-
nijih hrvatskih dvoraca te otkrila da su u planu 
brojni infrastrukturni radovi koji će dvorac uči-
niti još atraktivnijim, ali i pristupačnijim svim 
posjetiteljima. 

– Njegova je posebnost upravo u poveziva-
nju kulturne i prirodne baštine, ali i bogatog 
fundusa koji se prezentira kroz stalni postav, a u 
zadnje vrijeme sve više i kroz povremene izlož-
be te druga događanja koja ovom kraju, Bednji, 
Varaždinskoj, ali i Krapinsko – zagorskoj župa-
niji te svim posjetiteljima, pruža jako puno sa-
držaja. Mi smo s novom ravnateljicom Horjan 
napravili plan aktivnosti koji se tiče i energet-
ske obnove za što smo već osigurali određena 
sredstva, zatim bolje pristupačnosti osobama s 
invaliditetom, završava se izmuljivanje jezera, a 
infrastrukturnih radova će biti još. Vjerujem da 
će Trakošćan, cijeli kompleks, nastaviti privlači-
ti veliki broj posjetitelja – poručila je ministrica.

Autorica izložbe Andreja Srednoselec na po-
četku je izrazila čast što se njena izložba otvara 
baš na 70. Rođendan Muzeja.  

 » otvorenjem izložbe ‘tko tu koga ženi’ proslavljen 70. rođendan muzeja dvor trakošćan 

OBULJEN KORŽINEK: Njegova je 
posebnost upravo u povezivanju 
kulturne i prirodne baštine

“ 
 Nema turističke promidžbe Lijepe 

naše bez Trakošćana, to svi znamo. 
Ljudi koji ovdje rade daju sve od 
sebe i to se vidi, a uz to imamo 
podršku Ministarstva kulture”

 GORANKA HORJAN - ravnateljica muzeja Dvor Trakošćan

rođ. Erdödy. Peta cjelina izložbe donosi za-
ključak o ovoj kompleksnoj temi i promje-
nama koje je donijelo moderno doba – ka-
zala je Srednoselec.  

velike obljetnice  
Varaždinski župan Anđelko Stričak istaknuo 
je da će se, uz ovu koja je od iznimnog zna-
čaja, kroz 2024. godinu na području Varaž-
dinske županije održati niz velikih obljetni-
ca. Istaknuo je četiri najvažnije.   

– Postavljena je u dvjema galerijama dru-
gog kata dvorca Trakošćan u pet cjelina od 
kojih prva donosi kratki uvod u svijet ple-
mićkih i velikaških brakova, a druga istra-
žuje ženidbenu strategiju obitelji Drašković. 
Treća cjelina pruža uvid u ključne elemente 
procesa sklapanja braka, poput ženidbenih 
ugovora i miraza koji je često znao postati 
predmet spora, a najpoznatiji takav slučaj u 
obitelji Drašković bio je sukob oko miraza 
kćeri Gašpara III. Draškovića Marije Euzebi-
je koja je bila prva supruga Nikole VII. Zrin-
skog. S obzirom na razlike u položaju muš-
kih i ženskih pripadnika plemićkog staleža, 
četvrta cjelina istražuje doprinos i značaj 
koji su plemkinje imale u društvu i svojim 
obiteljima. Njihova je uloga prikazana kroz 
primjer dvije pripadnice obitelji Drašković, 
Eleonore Felicite rođ. Malatinski te Julijane 

Goranka HorjanNina Obuljen Koržinek
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Prošle je nedjelje u muze-
ju Dvor Trakošćan održa-
no uzbudljivo predstav-

ljanje proširene stvarnosti kao 
novog dodatka stalnom posta-
vu muzeju.

Posjetitelji su s oduševlje-
njem doživjeli ovu tehnologiju, 

koja je oživjela povijesni ambi-
jent dvorca, a mnogi su iskoristi-
li priliku za fotografiranje, stva-
rajući nezaboravne uspomene u 
ovom jedinstvenom okruženju. 

Proširena stvarnost proizaš-
la je iz uspješne suradnje Dvo-
ra Trakošćan te poduzeća ‘Del-

ta Reality’. Posjetiteljima je 
omogućeno preuzimanje apli-
kacije “Oživjeli Trakošćan” ko-
jom, nakon skeniranja markera 
u muzeju, mogu vidjeti oživ-
ljene prikaze koji dočarava-
ju kakav je zapravo bio život u 
dvorcu. (kk)n

 » spoj napredne tehnologije i višestoljetne tradicije 

Proširena stvarnost oduševila 
posjetitelje u Trakošćanu

 » obljetnica 2. svibnja u gornjoj stubici 

Prošlo je 29 godina od 
operacije ‘Bljesak’ i pogibije 
Rudolfa Perešina

Općina Gornja Stubica poziva vas na promociju knjige “Tragovi na 
modrom nebu” autora Ivana Mustača koja će se održati u četvrtak 
2. svibnja u Restoranu ‘Rody’ u Gornjoj Stubici (Samci 13) s počet-

kom u 19 sati.
Prije same promocije, u 18.30 sati će se u Spomen parku Rudolfa Perešina 

u Gornjoj Stubici polaganjem vijenaca i paljenjem svijeća obilježiti 29. obljet-
nica vojno-redarstvene operacije Bljesak te 29. godišnjica pogibije našeg juna-
ka brigadnog generala Rudolfa Perešina. (kk) n

Nakon polaganja vijenaca i paljenja svijeća, održat 
će se i predstavljanje knjige autora Ivana Mustača, 
“Tragovi na modrom nebu”

Najbolja hrvatska profesionalna boksačica je u meču života protiv Kinge 
Magyar, nakon 10 rundi pokazala što zna i za što se spremala 14 godina
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– U utorak smo obilježili 120 godina od pr-
vog organiziranog Ceha obrtnika Varaždina, 
obilježavamo i 160 godina od prvog hrvatskog 
vatrogasnog zbora, tu nam je i 60. obljetnica za-
štite špilje Vindija, a sada obilježavamo i 70 go-
dina od uspostave ustanove Muzeja Dvor Tra-
košćan. Trakošćan je najljepši hrvatski dvorac, 
a po nekim autorima spada i u 50 najljepših na 
svijetu, što je izuzetno veliko priznanje. Kod Le-
poglave se nalazi jedini fosilni vulkan, malo da-
lje imamo grobnicu istočnog halštatskog vla-
dara iz 6. stoljeća prije nove ere kod Jalžabeta, 
pa su tu vitezovi, Rimljani… kada sve zbroji-

mo, vidimo koliko je ovo područje bogato pri-
rodnim i kulturnim dobrima – nabrojao je žu-
pan i dodao:  

– Zbog toga u planu imamo izgradnju ne-
koliko prezentacijskih centara, veći dio smo 
već osmislili, za neke ishodili građevinsku do-
zvolu, za neke lokacijsku, a sljedeći korak je 
osigurati sredstva. Vjerujem da ćemo uspjeti 
u narednih pet godina i našoj županiji ćemo 
dati ono što zaslužuje zbog svojih zanimljivo-
sti – najavio je župan i dodao da je županija 
lani oborila vlastite turističke rekorde, a broj-
ke stalno rastu. 

Muzejska savjetnica u Hrvatskom prirodo-
slovnom muzeju (HPM) Martina Šašić Grajo na-
glašava kako HPM ima sjajnu suradnju s Dvo-
rom Trakošćanom te da se ta suradnja odnosi 
na održavanje aktivnosti u Trakošćanu.  

– U pravilu smo imali neke izložbe ovdje. 
Smatramo da su međuinstitucionalne suradnje 
vrlo bitne, bitno je i povezivanje muzeja me-
đusobno, kao i sa zajednicom – poručuje Ša-
šić Grajo.    

Načelnik Bednje Damir Poljak zahvalio je 
svima na dolasku i naglasio važnost Dvora Tra-
košćan nazvavši ga ponosom hrvatske i svjet-
ske kulturne baštine, a nije zaboravio spome-
nuti ni poznati bednjanski govor, zaštićen kao 
nematerijalno kulturno dobro Republike Hr-
vatske. (nt, mp, vh) n

“ 
 Trakošćan je najljepši hrvatski 
dvorac, a po nekim autorima 
spada i u 50 najljepših na 
svijetu, što je izuzetno   
veliko priznanje”

 ANĐELKO STRIČAK - župan

Anđelko Stričak

Andrea Srednoselec Martina Šašić Grajo
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Prekrasan sunčan dan u 
Kumrovcu obilježen je 
ukupnom pobjedom 
osmerostrukog svjet-

skog Rally prvaka, Francuza 
Sebastiena Ogiera (Toyota Ya-
ris) na 4. izdanju ‘WRC Croatia 
Rallyja’. Po četvrti puta najbo-
lji su svjetski rally vozači proš-
le nedjelje vozili brzinac Za-
gorska Sela – Kumrovec. 

Publika je uživala, bilo je 
spektakularno i ono najbitnije, 
potpisan je ugovor na sljedeće 
tri godine da se Rally održava u 
Hrvatskoj na istoj lokaciji.

Načelnik Kumrovca Robert 
Šplajt rekao je da je jako zado-
voljan, da se okupilo 90.000 
ljudi te kako je ovo odlična 
promocija ne samo Krapin-
sko – zagorske županije, već 
cijele Hrvatske.

– Vrijeme nas je poslužio i 
imali smo prekrasnu i dobru 
atmosferu s puno dobrih re-
zultata. Iznad svih očekivanja 
što se tiče gastronomske i ugo-

stiteljske ponude, a i što se tiče 
samog navijanja uz stazu, sve 
je prošlo u najboljem redu što 
nam je najbitnije – naglasio je 
Šplajt i nastavio:

– Potpisan je i ugovor na 
sljedeće tri godine, čemu se 
svi jako veselimo jer vidimo da 
ovo nije samo promocija Ku-
mrovca i Krapinsko – zagor-
ske županije, već je ovo najbo-
lja sportska svjetska priča što 
se Hrvatske tiče i ovako jaku 
priredbu sigurno nemamo na 
cijelom teritoriju RH – kazao 
je načelnik Šplajt i zahvalio se 
Danijelu Šaškinu.

– Hvala svima koji su su-
djelovali u ovoj priči i koji su 
ovu priču s Danijelom Šaški-
nom kod nas u Hrvatsku i do-
vezli. Veselimo se da ovo ostaje 

tu kod nas i vidimo da može-
mo raditi dobre sportske priče 

– naglasio je Šplajt, zaključivši: 
– Kumrovec zna raditi ve-

like manifestacije, zna raditi 
ovakve velike sportske prired-
be. Već smo se dokazali kroz 
sve godine koje su iza nas. 
Mogu reći da je oko 400 lju-
di bilo uključeno u cijelu pri-
ču i sve je prošlo u najboljem 
redu. Svi su sretni i zadovoljni 

– poručio je.
Župan Željko Kolar rekao 

je kako ovaj događaj treba 
maksimalno poduprijeti.

– Ova manifestacija je vrh 
vrhova u sportskom smislu i 
na ovako visoko razini i s naj-
manje novaca od svih, ova 
utrka je najbolje organizira-
na. Ovo je samo pokazatelj da 
utrku treba poduprijeti sa svih 
mogućih aspekata. Jako mi je 
drago da smo potpisali ugovor 
na još tri godine – rekao je Ko-
lar i nadodao:

– O samoj promociji je go-
tovo nemoguće pričati jer 
desetak milijuna ljudi gleda 
direktan prijenos i takav no-
vac za promociju ne postoji 
da bi se mogla promovirati 
ne samo Krapinsko – zagor-
ska županija, već i cijela Hr-
vatska. Ovo je dobra odluka 
Ministarstva turizma da fi-
nancijski podupire ovu ma-
nifestaciju, a naravno to ra-
dimo i mi u našim okvirima. 
Sve naše hitne službe su an-
gažirane od samog počet-
ka. Istaknuo bih i atmosferu 
oko utrke koja je fantastična, 
kao i 90.000 ljudi koji su doš-
li gledati utrku, a nije bilo ni-
jednog incidenta – istaknuo 
je Kolar, dodajući da je nevje-
rojatno da u Kumrovcu uvi-
jek završna utrka određuje 
tko će biti pobjednik.

Osvrnuo se i na pitanje 
smještajnih kapaciteta u vri-
jeme Rallyja. 

– Mjesta nema. Neki gle-
datelji rezerviraju mjesto i 
po godinu dana unaprijed. 
Onog trenutka kada se odre-
di kalendar, ta dva tjedna su 
popunjena. Ako se ne varam, 
sljedeće godine Uskrs pada 
20. travnja i onda treba vi-
djeti hoće li utrka biti tjedan 
dana prije Uskrsa ili tjedan 
dana poslije Uskrsa. Kad se 
donese ta odluka, u tom tre-
nutku počinju rezervacije za 
smještaj i naravno da je po-
trošnja ovih dana neuspore-
diva s bilo čim drugim – za-
ključio je Kolar.

Gradonačelnik Pregra-
de Marko Vešligaj rekao je 
kako je ovo odlična promo-
cija Zagorja i zadovoljan je 
organizacijom.

– Automobilski sport je je-
dan od najpopularnijih na 
svijetu. Kada vidite iz koliko 
država Europe i svijeta je ov-
dje došlo natjecatelja na ova-
ko jednom relevantnom na-
tjecanju, možemo vidjeti da 
se ovaj događaj već etabli-
rao ovdje – rekao je Vešligaj 
i za kraj dodao:

– Jako mi je drago da sam 
imao priliku prisustvovati 
ovdje kao gost – zaključio je. 
(Martin Ćuk) n

 » u rh i sljedeće tri godine: “ova manifestacija je vrh vrhova, ovakvu promociju ne možete platiti”

U Kumrovcu se protekle nedjelje okupilo oko 90.000 ljudi, a preko direktnog prijenosa 
utrku je diljem svijeta pratilo još desetak milijuna ljudi. Što se smještajnih kapaciteta tiče, 
tih dana mjesta nema. Sve se rezervira i do godinu dana unaprijed

Završio ‘WRC Croatia 
Rally’, trijumfirao Ogier 

Robert Šplajt Željko Kolar

“ 
 Ovo je najbolja sportska svjetska 

priča što se Hrvatske tiče i ovako 
jaku priredbu sigurno nemamo 
na cijelom teritoriju RH”

 ROBERT ŠPLAJT - načelnik Kumrovca
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Zlatarščanka Ivana Habazin 
ispisala je hrvatsku bok-
sačku povijest! Najbolja 

hrvatska profesionalna boksači-
ca je u meču života protiv Kinge 
Magyar, nakon 10 rundi pokaza-
la što zna i za što se spremala 
14 godina. Svjetski pojasevi po 
WBC i WBA verzijama sada su u 
njezinom vlasništvu. 

– Molila sam Boga da pobi-
jedim. Žrtvu Bog nagrađuje. Da 
nisam dobila, to bi bio moj kraj. 

Imam duga 80.000 eura da bi 
organizirala nove borbe. Za to 
možeš kupiti stan. Išla sam u ri-
zik, a Eddie Hearn je sve pro-
bao da me makne, da se ovo 
ne dogodi. Ali, kad se budiš s 
mišlju da moraš vratiti novce, 
moliš se Bogu, ovo je sad slat-
ko. Ovaj WBC pojas želim tako 
dugo osvojiti. Želim sad dalje i 
WBO. I IBF je vani i cilj su oba – 
rekla je najbolja na svijetu Iva-
na Habazin i nastavila:

– Ljudi, hvala vam od srca 
što ste došli. Imala sam čast 
što sam boksala u KC Dražen 
Petrović. Dala mi je Draženo-
va majka dres svog sina iz Bar-
celone 1992. protiv Dream Tea-
ma. Ja sam joj dala krunicu. Da 
nije bilo mog trenera Vlade Bo-
žića, ne bi ovog ni bilo. Ja ne 
pjevam, ali “Neka pati koga 
smeta, Hrvatska je prvak svi-
jeta!”. Hvala vam – zaključi-
la je. (kk) n

 » imamo svjetsku prvakinju

Zlatarščanka Ivana Habazin ispisala 
je hrvatsku boksačku povijest

 » leon slunjski i daniel škreblin iz ‘srele brutal teama’ osvojili zlato i srebro u bench pressu

SRELE: Sad idemo level više, ne na jako, nego na najjače

Prošle subote je u Zagrebu, u prostorijama PLK ‘Power Crew’, održano 
natjecanje u bench pressu na kojem je bilo oko stotinjak natjecatelja, a 
PLK ‘Srele brutal team’ iz Oroslavja poveo je dva juniora te osvojio zla-

to i srebro. 
Leon Slunjski (18) je u kategoriji junior do 105 kg (vaga 99,7 kg) podigao 160 

kg i osvojio zlato, a Daniel Škreblin (18) je u kategoriji do 93 kg (vaga 90,5 kg) 
podigao 160 kg i osvojio srebro.

- Čestitam svojim dečkima, to je odličan rezultat, ali iskreno nisam zado-
voljan u potpunosti jer su puno bolji na treninzima i nikako da ih posložim da 
na toj razini izdominiraju na natjecanju. Znam da su mladi i da postižu u za-
dnja tri natjecanja odlične rezultate, ali i oni znaju da sam u pravu i moramo 
to popravit na level više - znači, ne na jako, nego na najjače - poručio je trener 
Srećko Martinić - Srele i zahvalio svima koji podržavaju rad kluba.

Sljedeće natjecanje je u lipnju u Bjelovaru. (kk) n

Natjecanje je održano u Zagrebu u prostorijama PLK 
‘Power Crew’, a sudjelovalo je stotinjak natjecatelja  

Najbolja hrvatska profesionalna boksačica je u meču života protiv Kinge 
Magyar, nakon 10 rundi pokazala što zna i za što se spremala 14 godina
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 » održano prvenstvo hrvatske u savateu za juniore i seniore u disciplini assaut

Četiri zlata te pet srebra i bronci stiglo u Zagorje

Proteklog vikenda u Čakovcu je održano pr-
venstvo Hrvatske u savateu za juniore/juni-
orke i seniore/seniorke u disciplini Assaut 

na kojem je nastupilo 14 klubova sa 109 boraca.  
Sva četiri kluba naše županije nastupila su na 

prvenstvu i postigli odlične rezultate. Ukupno je 
dvadeset boraca osvojilo četiri naslova prvaka - pet 
boraca su viceprvaci, petorica su osvojila treće mje-
sto, a njih šestorica nisu uspjeli proći kvalifikacije.

SK ‘Stubica’ imao je osam prijavljenih boraca 
koji su postigli sljedeće rezultate: Mateo Knezović/1. 
mjesto/juniori -70kg; Ana Peštaj Trajkov/1. mje-
sto/juniorka -48kg; Marko Bulek/2. mjesto/senior 
-60kg; Dario Boroša/2. mjesto/senior -70kg; Zdenko 
Mirt/2. mjesto/senior +85kg; Helena Stepan/3. mje-
sto/juniorka -65kg i Danijel Kruljec/3. mjesto/seni-
or -85kg. Davor Fišter nije uspio proći kvalifikacije. 

SK ‘Krapina’ je na prvenstvu nastupio s četiri 
prijavljena borca: Adrijan Veseljak/2. mjesto/juni-
ori -80kg i Mateo Medvedec/3. mjesto/senior -75kg, 
dok Matej Kosmat i Jakov Hršak nisu uspjeli pro-
ći kvalifikacije.

SK ‘Đidara’ Zabok je imao šest prijavljenih bo-
raca. Medalje su osvojili: Marko Balaško/1. mjesto/
juniori -80kg; Matej Čelec/1. mjesto/juniori +85kg; 
Sandro Čop/3. mjesto/juniori -70kg i Vilim Bašić/3. 
mjesto/senior -75kg, dok Vilim Posavec i Lovro Mi-
kulec nisu uspjeli proći kvalifikacije.

SK ‘Kobra’ Marija Bistrica imao je dva prijav-
ljena boraca: Filip Čukman/2. mjesto/senior -75kg 
dok Dominik Milošić nije uspio proći kvalifikacije. 
(Milorad Videković) n

Na natjecanju je sudjelovalo ukupno 14 klubova sa 109 boraca. Iz naše županije su sudjelovala sva četiri kluba - SK 
‘Stubica’, SK ‘Krapina’, SK ‘Đidara’ i SK ‘Kobra’ 

SK Kobra Marija Bistrica SK Stubica

SK Krapina SK Đidara Zabok
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Kada je Zabočanin Đino Sinković sa 
svojim prijateljima 1994. godine 
osnovao borilački klub ‘Đidara’ koji 
je u svojim počecima preferirao sa-

vate i tajlandski boks, većina je s nevjericom 
vrtjela glavama ne vjerujući da će klub dugo 
živjeti i egzistirati u ovim prostorima. 

Prevarili su se jer nisu dobro poznavali 
Đinu, čovjeka koji ne priznaje poraze, koji 
ne priznaje nemoguće, čovjeka koji čini sve 
kako bi ostvario svoje ciljeve i želje, čovjeka 
koji svojom dobrotom i duhovitošću dono-
si samo pozitivu u okruženju gdje obitava 
te čovjeka koji je prije svega čovjek. Tako 
ovih dana njegov Savate klub ‘Đidara’ sla-
vi velikih 30 godina rada iza kojeg su zai-
sta odlični rezultati.

Đino! Zaista neobično ime za jednog 
ponosnog Zagorca! Moram vas pitati, 
odakle ime Đino?
Možda je neobično i zaista nespecifično za 
naše podneblje, ali zaista je i priča zanimlji-
va. Vrlo kratko, roditelji su mi dali ime Josip. 
No, kako sam odrastao, tako je i moje nejav-
ljanje na poziv ‘Josipe’ polako brinulo moje 
roditelje. Išlo se toliko daleko da su čak mi-
slili da sam i gluh. Uz svu tu borbu koju su ro-
ditelji vodili sa mnom, djed je stalno tvrdio 
da sam Đino i da ću se zasigurno odazvati na 
to ime. Zaista sam bio mali gnjavator. Imao 
sam negdje oko četiri godine kada me otac 
pozvao mojim krsnim i pravim imenom Jo-
sip, a ja sam i tada ostao nijem, bez odgovo-
ra. Uzeo me za ruku i rekao: ‘Idemo, Đino, u 
matični ured promijeniti tvoje ime!’. I učinio 
je to uz malo čuđenje službenice i od tada pa 
nadalje postoji samo Đino Sinković.

Kako je sve krenulo?
Počeci su krenuli i prije samog osnivanja klu-
ba. U mlađim danima trenirao sam u Budo-
kai klubu ‘Regeneracija Zabok’, a Srećko Zni-
ka je bio u taekwondo klubu, ne sjećam se 
više imena, i nas smo dvojica uporno trenira-
li da bismo u jednom trenutku krenuli u vla-
stite vode, klubove. Kroz sve to vrijeme ni-
smo odustajali od borilačkih sportova te sam 
baveći se njima vidio zainteresiranost ljudi 
za borilačke sportove jer savate i tajlandski 
boks je bio nešto sasvim novo. Krenuli smo 
uz pomoć Branka Cikatića i, moram spome-
nuti, Željka Jareca. Bili smo na nekoliko tre-
ninga kod jednog i drugog te sam ja, između 
ostalog, i boravio na jednom seminaru u Pari-
zu i odlučio sam te 1994. osnovati klub te smo 
počeli s treninzima u maloj dvorani u Zaboku. 
Pokazalo se da je to bio pun pogodak. Da vas 
preduhitrim i objasnim odakle naziv kluba 
‘Đidara’. Ustvari, to su početna dva slova nas 
trojice koji smo osnovali klub, ĐI (Đino Sin-
ković), DA (Davor Lihter) i RA (Rajko Novak). 
Želio bih istaknuti i trenere, neka mi oproste 
ako sam koga zaboravio, koji su kroz ovih 30 
godina radili u klubu, to su Branko Barlović i 
Sergej Grahovac.

Na koji ste način dolazili u svojim 
počecima do novih članova jer ipak nije 
bilo društvenih mreža?
Svakako da nije bilo kao danas kada društve-
ne mreže vire iz svakog kuta. No, postojala je 

 » veliki intervju: đino sinković i njegov savate klub ‘đidara’ slave velikih 30 godina rada

“Bili smo potpuno novi klub s potpuno 
novim sportom i malo pristupačniji od 
ostalih popularnijih sportova”

“ 
 Roditelji su mi dali ime Josip, 

no kako sam odrastao, tako je i 
moje nejavljanje na poziv ‘Josipe’ 
polako brinulo moje roditelje. 
Djed je stalno tvrdio da sam Đino 
i da ću se sigurno odazvati na to 
ime, pa me otac konačno odveo u 
matični ured promijeniti ime”

 ĐINO SINKOVIĆ

malo liberalniji i opušteniji na treninzima, 
koji su zaista bili i jesu naporni, ali upra-
vo ta naša opuštenost je privlačila mlade, a 
još nam se veći broj počeo javljati kada smo 
formirali natjecateljsku i rekreativnu grupu. 
Bili su to teški, ali slatki počeci tako da se još 
uvijek sjećam meča pokojnog Mate Janjića u 
Vukovaru na jednom od najjačih savate tur-
nira u to doba koji je održan u Vinkovcima 
pod nazivom ‘Za braću Dalton’ kojeg je or-
ganizirao Branko Cikatić.

I tako smo krenuli s treninzima i turni-
rima. Tako smo 1996. organizirali prvenstvo 
Hrvatske u combatu gdje je dvorana u Za-
boku bila prepuna i mislim da još nije niti 
će biti oboren rekord po broju posjetitelja. 
Te iste godine ugostili smo francusku savate 
reprezentaciju na petodnevnom kampu koji 
su prezentirali savate. Na treninzima smo 

tu jedna caka, bili smo potpuno novi klub s 
potpuno novim sportom te mi se čini da smo 
bili malo pristupačniji od ostalih puno popu-
larnijih sportova. Recimo da smo bili i jesmo 

Čovjek koji ne priznaje poraze, koji ne priznaje nemoguće, koji 
čini sve kako bi ostvario svoje ciljeve i želje, čovjek koji svojom 
dobrotom i duhovitošću donosi samo pozitivu u okruženju gdje 
obitava i čovjek koji je prije svega čovjek

Milorad Videković
info@kajkavskekronike.hr
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uvijek imali sve dobne skupine i ljude koji 
su sa svojim zanimanjima sezali od radni-
ka do doktora. Slično je i danas. Nakon nas, 
godinu dvije kasnije Srećko Znika je osno-
vao klub u Stubici, zatim Milošić u Mariji Bi-
strici te posljednji i najmlađi klub u Krapini 
koji vodi Karlo Pernjek. U principu kada se 
pogledaju svi borilački sportovi, mogao bih 
kazati da ih zaista ima mnogo i da su zastu-
pljeni u brojnim klubovima. Međutim, jesu li 
borilački sportovi cijenjeni na način na koji 
bi trebali biti, ja mislim da nisu.

Rezultati su u sportu mjerilo 
kvalitete kluba…
Kao osnivač i trener u klubu ja sam zaista za-
dovoljan. Evo, imamo juniorskog svjetskog 
prvaka Jakova Ivanjeka, treću juniorku svi-
jeta Tamaru Gašpert, petu seniorku svijeta 
Elu Vrančić i šestog seniora svijeta Marka 
Vrbanca. Moram naglasiti da su ovo vrhun-
ski rezultati, pogotovo kad ih usporedimo 

s uvjetima u kojima mi radimo i treniramo 
s naprimjer Francuzima. Zašto to naglaša-
vam? Zato što Francuz koji je osvojio naslov 
juniorskog ili svjetskog prvaka ima zajam-
čeno radno mjesto u policiji ili u vojsci i to 
kao zapovjedni kadar, dok je moj borac i ju-
niorski prvak dobio sendvič, ha ha! Ovo jesu 
najjači i najbolji rezultati kluba, ali istovre-
meno želim naglasiti da u ovih 30 godina 
imamo i malo more državnih prvaka i prva-
kinja na raznim jakim turnirima u Hrvatskoj 
i u inozemstvu.

Bili ste u jednom razdoblju predsjednik 
Hrvatskog savate saveza. Kako ste snašli 
na toj funkciji jer mi se čini da ste više 
praktičar nego teoretičar?
U odnosu na ostale saveze u Hrvatskoj, mi 
smo mali savez i tu je u pitanju čisti entuzija-
zam. Nisam osjećao nikakav pritisak niti mi je 
bilo teško jer mi smo, kao što sam rekao, mali 
savez u kojem ljudi pokušavaju uvijek stavi-

ti glave skupa i zajedno raditi na poboljšanju 
uvjeta u našem sportu. Naš je osnovni cilj da 
organiziramo sve kako bi natjecatelji mogli 
raditi i natjecati se u kakvim takvim normal-
nim uvjetima. Bilo je i problema kao i svug-
dje i bit će ih sigurno još, ali ih mi postepeno 
i sigurno rješavamo. Nakon što sam jedno vri-
jeme funkciju predsjednika obnašao kao v.d., 
na skupštini sam izabran za redovnog čelni-
ka saveza te mislim da sam dobro obnašao tu 
odgovornu dužnost, a nakon isteka mandata 
mjesto sam prepustio drugima.

Nedavno ste dobili priznanje od Saveza 
za trideset godina rada u klubu…
Prije svega priznanje smo dobili mi, klub, a 
ja sam kao čelnik i osnivač primio priznanje 
za 30-godišnji uspješan rad. Svakako da mi 
je drago da su se u Savezu sjetili te obljetni-
ce. Osim nas, isto priznanje za isti broj godi-
na dobila su još dva kluba, Pit Bull Gym Split 
i Omega Varaždin.

I za kraj, poruka mladima.
Poruka za sve one koje se žele početi baviti 
borilačkim sportom, u ovom slučaju sava-
teom, je da krenu što prije jer će se dobro 
zabaviti i naučiti nešto novo što će im biti 
korisno u daljnjem životu. Svi koji krenu u 
sport moraju znati da karijera, uspjeh i no-
vac ne dolaze preko noći, moraju znati da 
su to velika i ogromna odricanja od svega 
da bi uspjeli, ali ako toliko vjeruju i sanjaju 
snove, zagarantiran je uspjeh. Moja poru-
ka mladima je ako se žele i imaju mogućno-
sti baviti se sportom, neka se bave. Jednog 
dana će biti ponosni na sve što su ostvarili. 
Dobre strane sporta su u tome što si stalno 
u pokretu, uvijek ima mjesta za napredak 
te upoznaješ nove ljude te također naučiš 
organizirati svoje vrijeme. Uostalom, neka 
nas dođu vidjeti na treninzima i navest ću 
jedan primjer, jedna mala djevojčica koja je 
u susjednoj dvorani trenirala rukomet ona-
ko u prolazu znala je kradom gledati naše 
treninge te sam joj ja jednom prilikom re-
kao: ‘Dođi i probaj!’. Ta mala djevojčica koja 
je bacala oko na naše treninge je Ela Vran-
čić, koja je sada trenerica u klubu i peta se-
niorka svijeta – zaključuje Đino. n

“ 
 Poruka za sve koje se žele početi 
baviti borilačkim sportom, u ovom 
slučaju savateom, je da krenu 
što prije jer će se dobro zabaviti i 
naučiti nešto što će im biti korisno 
u daljnjem životu. Moja poruka 
mladima je ako se žele i imaju 
mogućnosti baviti se sportom, 
neka se bave. Jednog dana će biti 
ponosni na sve što su ostvarili”

 ĐINO SINKOVIĆ
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U 11. kolu 2. HNLŽ sku-
pina ‘A’ nogometašice 
Pregrade dočekale su 

Sesvetski Kraljevec i rezulta-
tom 2:1 upisale tri vrlo važ-
na boda u trci za naslovom 
prvaka. 

Sam susret bio je iznimno 
zanimljiv i dinamičan u kojem 

su se prilike redale, ali su na 
kraju navijači vidjeli tri pogot-
ka iako ih je s obzirom na pri-
kazano, trebalo biti i više. 

U 19. minuti poveo je do-
maćin pogotkom Šćukanec 
– Hopinski da bi gošće u 55. 

minuti uspjele doći do egala 
preko Ivane Filipović.

Nakon izjednačujućeg po-
gotka Pregrada vrši veliki pri-
tisak sa željom da uknjiži tri 
važna boda i kada se činilo 
da će gošće uzeti bod, u sam 
smiraj utakmice, 89. minuta, 
Andreja Šćukanec – Hopin-
ski dijeli prvo mjesto s Anom 
Mandić iz Neretva - najboljih 
strijelaca lige - postiže pogo-
dak i donosi veliko slavlje i po-
bjedu Pregrade.

Do kraja prvenstva preo-
stala su tri kola i postoji “mali 
milijun“ kombinacija tko će 
biti prvak – Pregrada ili Ne-
retva. Nakon ovog kola, na 
prvom mjestu je Neretva s 20 
bodova dok je Pregrada dru-
ga s 18 bodova i utakmicom 
manje. Najidealnije za Pregra-

du bi bilo da u sljedećem kolu, 
28. travnja, kada gostuju kod 
trećeplasiranog Sigeta, uzmu 
sva tri boda, a kako je Neretva 
u tom kolu slobodna, skoči-
le bi na prvo mjesto s bodom 
viška uz isti broj odigranih 
utakmica. Ako bi se tako do-
godilo onda bi Pregrada od-
lučivala sama o sebi. Naime, 
u pretposljednjem 13. kolu 5. 
svibnja na svom terenu doče-
kuju Neretvu gdje ih pobjeda 
promovira u prvaka kolo pri-
je kraja, tako da posljednja 
utakmica tjedan kasnije bi u 
tom slučaju za njih bio lijepi 
“izlet“ u Rijeku.

O ostalim kombinacija-
ma nema smisla pisati jer ih 
je previše, a ova je najbolja za 
Pregradu jer ovisi sama o sebi. 
(Milorad Videković) n

 » u 11. kolu 2. hnlž skupina ‘a’ žnk pregrada ugostila nk sesvetski kraljevec 

PREGRADA: Šćuki u smiraj 
utakmice za tri boda
Nakon ovog kola, na prvom mjestu je Neretva s 20 bodova dok je Pregrada druga s 18 
bodova i utakmicom manje. Pregrada je sutra u gostima kod trećeplasiranog Sigeta, a 
Neretva je u ovom kolu slobodna

Dvadeset peto kolo 3. NL Cen-
tar ponudilo je derbi susret dru-
goplasiranog Lučkog i trećepla-
siranog Gaja. Nakon teške i vrlo 
borbene igre, sasvim zasluže-
no su slavili gosti iz Mača s re-
zultatom 2:1. 

U svakoj teškoj utakmici gdje 
uđu ozbiljno, nogometaši Gaja 
potvrđuju moju tezu da su klub 
za sam vrh tablice. Ne volim pre-
više isticati pojedince jer nogo-
met je ekipni sport, ali ovog puta 
moram jer je utakmicu, ne samo 
zbog dva postignuta gola, mae-
stralno odigrao Martin Šaban.  

Iako oslabljeni ne igranjem 
Postonjskog i Mazalovića te ozlije-
đenog Vukadina, njihove zamjene 
su ih dostojno zamijenile i time 
potvrdile da je i klupa Gaja jaka.   

U prvom poluvremenu obje 
su ekipe imale svoje prilike da po-
stignu golove, ali ih sreća ili kon-
centracija nisu baš previše sluša-
le, tako da smo vidjeli samo jedan 
gol u tom dijelu i to u samom 
smiraju poluvremena.  

Igrala se 45. minuta kada je 
Kovačić ubacio do Cvrtile koji lop-
tu prosljeđuje do Šabana. On je 
glavom zakucava u mrežu nemoć-
nog Javora te se vodstvom gostiju 
odlazi na odmor.  

U drugom poluvremenu gle-
damo istu sliku s jednom razli-
kom jer već u 62. minuti polu-
vremena Šaban na asistenciju 
Haramusteka dovodi Gaj u vod-
stvo od 0:2. Lučko je nakon ovog 
pogotka pojačalo ritam utakmice 
sa željom da barem dostigne viso-
ko vodstvo, ali sve što su uspjeli 
učiniti je smanjenje rezultata pre-
ko Kiša u 75. minuti te je na kraju 
Gaj sasvim zasluženo osvojio sva 
tri boda te se primaknuo na samo 
bod od Lučkog uz jednu utakmi-
cu manje. (Milorad Videković) n

 » 26. kolo 3. nl centar 

Gaj uzeo bodove 
u Lučkom 

U ogledu prve i posljed-
nje momčadi lige ni u 
jednom trenutku nije 

bilo upitno u kojem će smjeru 
otići bodovi. Gosti iz Siska su 
svoj posao odradili na profesi-
onalan način. Već u prvom di-
jelu odveli su utakmicu u že-
ljenom pravcu.  

Tračak nade za Tondach 
pojavio se u 54. minuti kada 
je Boronjek prepolovio Se-
gestinu prednost. No, četi-
ri minute kasnije Kovačević 
je pogodio za 1:3, a isti igrač 
potpisao je i posljednji po-
godak na utakmici za konač-
nih 2:5. (Milorad Videković) n

 » u 26. kolu 3. nl centar, tondach ugostio lidera prvenstva 

Segesta lako kroz Bedekovčinu 
Gosti iz Siska su svoj posao odradili na 
profesionalan način i već u prvom dijelu 
odveli su utakmicu u željenom pravcu

LUČKO – GAJ  1:2  

Stadion: Lučko. Gledatelja: 
100. Suci: Luka Kelihar (Velika 
Gorica). Pomoćnici: Mrkoci i 
Matić. 
Strijelci: 0:1 Šaban (45); 0:2 
Šaban (62); 1:2 Kiš (75). 
Lučko: Javor, Prigorac (71. 
Kerman), Kiš, Pavlak, Šaronja 
(35. Cerjak), Rell, Čondrić, 
Čičković, Husinec, Serdarušić, 
Desić (59. Celić). Trener: 
Vladimir Ilečić. 
Gaj: Babić, Ristovski, Sedak, 
Sambol, Haramustek Cvrtila 
(56. Plehan), Šaban (79. 
Baneković), Tepšić, Kovačić 
(90+3. Dačnik-Kovačić), Kovač, 
Šoštarić (56. Nikolić). Trener: 
Marijan Glavica.Šeperac 7.  
Trešnjevka: Szczuka 6,5; Agatić 
6; Mršić 6,5; Tičak 6; Josipović 
5,5; Gašparić 5,5 (87. Seletković 

–); Kelava 5,5 (53. Jelinić 6); Kcira 
6; Burić 5,5; Puklin 6,5. Trener: 
Dario Jančić 6.  
Igrač utakmice: Grga Štimac.

TONDACH – SEGESTA 2:5 

Stadion: NK Tondach. Gledatelja: 250. Sudac: M. Komesar (Zagreb) 7. 
Pomoćnici: Rašić i Radić. 
Strijelci: 0:1 Kapac (17); 0:2 Martinović (24); 1:2 Boronjek (54); 1:3 
Kovačević (58); 1:4 Rendulić (70); 2:4 Kralj (75); 2:5 Kovačević (90). 
Tondach: Martinec, Kralj, Mlinarić, Borovčak. Frtalj (63. Videk), 
Kovjanić (63. Bartolec), Bosec, Cvilko (41. Frančina), R. Jurina (46. 
Boronjek), Usmiani, Bobinec (46. Jagarčec). Trener: Mario Čehulić. 
Segesta: Matulić. Zlatunić (56. Solomun), Vanzela. Kesić, Pereira 
(90+1 Jergović), Bufić (56. Rendulić), Živčić. Martinović (63. Bičanić), 
Kovačević, Kukoč – Petraello. Trener: Zoran Buinac.  
Igrač utakmice: Krešimir Kovačević. FO
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ŽNK PREGRADA – NK SESVETSKI KRALJEVEC 2:1

Stadion: NK Pregrada. Gledatelja: 100. Sudac: Ivor Firm (Zagreb). 
Pomoćnici: Rosandić i Peharec.
Strijelci: 1:0 Šćukanec – Hopinski (19); 1:1 Filipović (55); 2:1 Šćukanec – 
Hopinski (89).
ŽNK Pregrada: Jalšavečki, Mirt (87. Brgles), Bočkaj, Kolar, Marec (80. 
Robina), Golubić, Vukić, Šćukanec – Hopinski, Stanković, Jambrek, 
Sinković. Trener: Rudolf Hustić.
NK Sesvetski Kraljevec: Došen (46. Grgurić), Bosak (46. Pavlović), 
Jozić, Galić, Filipović, Šuster, Perica, Rosić, Kovačević (46. Tutić), 
Radmanović (46. Goršić), Ivković. Trener: Petar Delić.

Poredak na tablici: 
1. Neretva (11 utakmica; 24 
postignuta:9 primljenih golova) 
20 bodova; 
2. Pregrada (8; 19:11) 18; 
3. Siget (9; 9:12) 13; 
4. Rijeka (9; 15:11) 11; 
5. Vrčevo (8; 12:16) 8; 
6. Sesvetski Kraljevec (8; 12:12) 7; 
7. Istra 1961 (9; 8:28) 7.

Parovi 12. kola, igra se 28. 
travnja: Rijeka – Vrčevo; Siget – 
Pregrada i Sesvetski Kraljevec – 
Istra 1961. Slobodna je Neretva.
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Povodom 100 godina 
NK Trnje priređen 
je za vjerne navija-
če kluba jedan spek-

takularni nogometni susret, 
a k tome u ovim vremenima 
donosi i jednu posebnu te-
žinu jer je utakmica bila hu-
manitarnog karaktera. Kako 
klub ima ekipu pod nazivom 

“Mama NK Trnje” i koji iza 
sebe ima lijepu tradiciju, uvi-
jek povodom rođendana klu-
ba organiziraju utakmicu s 
ekipom drugih mama iz ne-
kog drugog kluba.

Ove godine mame iz Tr-
nja odlučile su da u goste po-
zovu dugogodišnje sportske 
prijateljice iz Krapine koje su 
s radošću prihvatile poziv i u 
vrlo kratkom roku formira-
le ekipu “Mama Zagorec Kra-
pina” na čelu s trenericom 
Majom Cesarec.

Utakmica je odigrana pred 
prepunim tribinama gdje se 
natiskalo oko 600 navijača, a 
mame su svojim navijačima 
priredile pravi spektakl.

Sve je počelo prilikom 
izlaska ekipa na teren kada 
su sinovi, uhvativši ih za ruke, 
izveli svoje mame na teren 
zaželjevši im puno sreće i po-
bjedu, a ova je slika navijače 

“bacila u trans” i počelo je že-
stoko navijanje. O samom su-
sretu što kazati – bilo je že-
stoko, čak su dodijeljena dva 
kartona zbog malo oštrijih ili 
možda bolje kazati nespret-
nijih uklizavanja, lijepih pa-

sova, a čak smo vidjeli i jedan 
dribling kojeg se nebi posra-
mili i puno jači nogometa-
ši. Niti golovi nisu za zabo-
rav. Čuda na vratima Zagorca 
stvarala je Marina Zubić koja 
je na kraju susreta bila pro-

glašena i najboljom nogome-
tašicom utakmice.

Minutu prije kraja susre-
ta došlo je i do malog “preki-
da” jer je krenula bakljada te 
je Trnje bilo obojeno u pla-
vo da bi im se pridružio i va-

tromet, a nakon toga mame 
su odigrale preostalu minu-
tu i sportski se pozdravile uz 
želju da se opet susretnu, ali 
ovoga puta u Krapini.

Iako je rezultat u ovom 
susretu bio najmanje bitan, 
ipak recimo da su “Mame” 
podijelile bodove te je re-
zultatom 1:1 svakoj ekipi 
pripao bod, a revanš slije-
di u Krapini. 

Utakmica je bila humani-
tarnog karaktera, a povodom 
toga kratku nam je izjavu dao 

i direktor omladinske škole 
Igor Miletić.

– Prije svega moram za-
hvaliti mamama NK “Zagor-
ca” Krapina na čelu s nji-
hovom trenericom Majom 
Cesarec jer je izašla u susret 
i u vrlo kratkom roku formi-
rala ekipu. Situacija koja se 
dogodila u našem klubu je da 
je naša mama, nažalost, teš-
ko oboljela i ovom prilikom 
još jednom moram naglasiti 
jedno veliko hvala klubu NK 

“Zagorec” iz Krapine odnosno 
mamama jer su našle vreme-
na i volje da dođu na naš sta-
dion i uveličaju stoti rođen-
dan našeg kluba i na taj nam 
način pomogli da ostvarimo 
humanitarni cilj, odnosno da 
pomognemo našoj članici. Si-

gurno da je utakmica uživa-
la u jednom humanitarnom 
karakteru, ali se vidio i na-
tjecateljski naboj. Drago mi 
je da je susret završio neri-
ješeno. To je pokazatelj da u 
sportu nema uvijek pobjed-
nika, odnosno da smo svi mi 
pobjednici, a to je isključivo 
zbog naše mame. Ova poru-
ka znači da svi možemo po-
moći u trenutku kada se net-
ko nađe u teškoj situaciji, a 
mame “Zagorca” i mame “Tr-
nja” su u ovom trenutku to 
pomogle i ostvarile cilj da 
ono što je zacrtano, pomoć 
oboljeloj mami, ostvarimo i 
vjerujem da smo taj cilj ispu-
nili do kraja – rekao je direk-
tor omladinske škole Igor Mi-
letić. (Milorad Videković) n

 » pravi način za obilježiti 100 godina kluba: u zagrebu “mame nk zagorca” i “mame nk trnja” odigrale 
humanitarnu utakmicu 

Slika koja je navijače “bacila u trans” je bio sam izlazak na teren kada su sinovi, uhvativši ih za ruke, izveli svoje 
mame na teren zaželjevši im puno sreće i pobjedu

Spektakl koji je privukao 
preko 600 navijača  

Mame koje su igrale utakmicu: 

NK TRNJE: Bičanić, Kovačić Lijović, Radaković, Bakić, Parazajder, 
Mikelić, Bandić, Protuđer, Strelec, Macan, Rukonić, Murlin, Štefek, 
Međedović, Prskalo, Kovačić, Nola, Novosel, Bezrok, Suknaić, 
Zadravec, Gavran i Britvec Brozović. Trener: Martin Ivandić. 
Pomoćnici: Mario Perić i Alen Pranić.

NK ZAGOREC: Zubić, Tušek, Peer, Puljek, Topolovec, Papeš, Marija 
Artić, Monika Artić, Hlebec, Anić-Ćurko, Kovačec, Zubić i Petek. 
Trenerica: Maja Cesarec. Pomoćna trenerica: Petra Glavač.“ 

 Situacija koja se dogodila u našem klubu je da je naša 
mama, nažalost, teško oboljela. Ovom prilikom još 
jednom moram zahvaliti klubu NK “Zagorec” iz Krapine, 
odnosno mamama, jer su svojim dolaskom i igrom 
pomogle da ostvarimo humanitarni cilj, odnosno da 
pomognemo našoj članici”

 IGOR MILETIĆ - direktor omladinske škole
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U Krapini je u srijedu 
odigrana polufinal-
na utakmica Kupa No-

gometnog saveza Krapinsko 
– zagorske županije između 
Zagorca i Gaja. Gosti iz Mača 
slavili su s 4:2 i plasirali se u 
finale Kupa gdje ih dočekuje 
momčad Pregrade, koja je u 
drugom polufinalu nadjačala 
Golubovec rezultatom 3:2 na-
kon izvođenja jedanaestera-
ca. U regularnom dijelu zavr-
šilo je 1:1. 

Susret u Krapini počeo 
je dobro za domaćine jer se 
već u drugoj minuti ukazala 
prva prilika nakon ubaciva-
nja Korytskyog, ali Majceni-
ćeva lopta za malo promašuje 
okvir gola. Ova je prilika dala 

još veći poticaj Zagorcu, koji 
je počeo stvarati prilike da 
bi u 17. minuti Hanžić primio 
loptu upućenu od Turniškog i 
zakucao je u mrežu nemoćnog 
gostujućeg vratara Babića.

penal
Igra Zagorca bila je zaista do-
bra i u tim je trenucima na 
terenu postojala samo jed-
na momčad. Već u 20. minu-
ti prilika za Hanžića, ali odli-
čan blok obrane odbio je loptu 
u korner. Zatim u 23. minu-
ti Majcenić pogađa prečku, a 
četiri minute kasnije pojavi-
la se sporna situacija. Igrači 
Zagorca tražili su jedanaeste-
rac nakon što je Sambol ruka-
ma gurnuo Štimca koji je bio 

u skoku i samo je glavom tre-
bao proslijediti loptu u mrežu, 
ali sudac Meglić samo odma-
huje rukom što izaziva pravu 
ljutnju i igrača i navijača kra-
pinskog kluba.

Je li jedanaesterac bio ili 
nije, neka procjene odgovor-
ni, ali ostaje dojam da je bio 
kao i u onaj u 53. minuti za 
Gaj, iako smo dojma da je ovaj 
nedosuđeni bio intenzivniji i 
uvjerljiviji. 

Nakon bure negodovanja 
utakmica je nastavljena i u 33. 
minuti dolazi do prvog udarca 
Gaja prema vratima Zagorca 
kojeg je uputio Sambol pogo-
divši sam donji lijevi kut ne-
moćnog Bručija za 1:1. U 44. 
minuti Gaj dolazi do potpu-
nog preokreta. Nakon dugač-
kog auta Sambola, loptu je u 
mrežu proslijedio Kovač (1:2).

Drugo poluvrijeme pripa-
lo je Gaju koji je svoju domi-
naciju realizirao s dva pogot-
ka, najprije iz jedanaesterca u 
53. Haramustek (1:3), a u 64. 
Nikolić nakon maestralne asi-
stencije Šoštarića za 1:4. Zago-
rec je u posljednjih 15 minu-
ta vršio strahoviti pritisak da 
smanji vodstvo i možda dođe 
do čuda, pa je tako Kunštić u 
77. minuti pogodio za 2:4. No, 
dalje od toga nije išlo i Gaj za-
služeno odlazi u finale Kupa. 
(Milorad Videković) n

 » krapina: odigrano polufinale kupa ns kzž između zagorca i gaja

Zagorski derbi 
pripao Mačanima  
Gosti iz Mača slavili su s rezultatom 4:2 i plasirali se u finale Kupa gdje 
ih dočekuje momčad Pregrade, koja je u drugom polufinalu nadjačala 
Golubovec rezultatom 3:2 

Utakmica 19. kola 4. NL 
Središte skupine A iz-
među Ilovca i Golu-

bovca koja nije odigrana 24. 
ožujka zbog kašnjenja liječ-
nika 20 minuta (pravila govo-
re o maksimalnih 15 minuta), 
trebala se odigrati 17. travnja, 
no, na takvu odluku klub iz 
Golubovca uložio je žalbu, a 
najnovija Odluka povjereni-
ka za natjecanje iznenadila je 
Golubovčane. 

Povjerenik za natjecanje 

zaključio je da NK Golubovec 
nije postupio u skladu s Op-
ćim pravilom Kodeksa o po-
našanju nogometnih djelat-
nika i klubova, da momčad 
neopravdano nije nastupila 
na utakmici 19. kola te da se 
utakmica registrira rezultatom 
3:0 u korist Ilovca.

U podugačkom obrazlo-
ženju Odluke, između osta-
log, stoji da se trebaju cijeniti 
napori NK Ilovca kao doma-
ćina, koji je učinio sve da bi 
spriječio odgodu utakmice. 
U prilog tome ide činjenica 
da je zamjenski liječnik, una-
toč nesreći, stigao na stadion 
u 10.20 sati (20 minuta nakon 
zakazanog početka utakmi-
ce). Međutim, navodi Povje-
renik u odluci, NK Golubovec, 
iako su se svi uvjeti za odigra-

vanje utakmice stekli 20 minu-
ta nakon zakazanog početka, 
odbio je nastupiti, ne uvažava-
jući niti višu silu, niti napore 
kluba domaćina.

Pritom je, navodi dalje po-
vjerenik, NK Golubovec pro-
pustio postupiti u skladu s 
Općim pravilom Kodeksa o 
ponašanju nogometnih dje-
latnika i klubova, koje glasi: 

- Nogometni djelatnici i 
klubovi trebaju se ponaša-
ti sukladno načelima sport-

skog ponašanja koja se teme-
lje na uvažavanju sportskog 
protivnika, gledatelja i nogo-
metne organizacije, zalaganju 
za punu regularnost natjeca-
nja, suzdržavanju od svih ne-
dopuštenih radnji, afirmaciji i 
popularizaciji sporta, poštenju 
i časti te svim ostalim oblicima 
ponašanja kojima se promiče 
nogometni sport - navodi se.

Slijedom navedenog, stoji 
u Odluci, a s obzirom da mom-
čad NK Golubovec neopravda-
no nije nastupila na utakmici 
19. kola, povjerenik za natje-
canje registrira utakmicu po 
službenoj dužnosti s 3:0.

NK Golubovec i protiv ove 
će Odluke moći uložiti žalbu u 
roku osam dana od njenog pri-
mitka. Saga se nastavlja. (Milo-
rad Videković) n

 » nakon žalbe nk golubovca, povjerenik za 
natjecanje odlučio:

Ilovac 3,  Golubovec 0
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ZAGOREC – GAJ 2:4 (1:2)

Stadion: ŠRC Podgora. Gledatelja: 200. Sudac: Filip Meglić (Krapinske 
Toplice). Pomoćnici: Sumpor i Petriško.
Strijelci: 1:0 Hanžić (17′); 1:1 Sambol (33′); 1:2 Kovač (44′); 1:3 Haramustek 
(53′-11 m); Nikolić (64′); 2:4 Kunštić (77′)
Zagorec: Bruči, Landripet, Kunštić, Štimac, Turniški (75′ Ružak), 
Harrison (46′ Krznar), Majcenić (46′ Strabić), Šimunić, Stiperski (46′ 
Brčić), Korytskyi (75′ Jazbec), Hanžić (75′ Topolovec)
Trener: Tihomir Šeperac
Gaj: Babić, Ristovski, Sambol, Haramustek, Cvrtila (51′ Nikolić), 
Šaban (90+1′ Dačnik-Kovačić), Deak (90+2′ Baneković), Postonjski (43′ 
Kovačić), Kovač, Mazalović (66′ Sedak), Šoštarić (78′ Plehan)
Trener: Marijan Glavica

“ 
 Nogometni djelatnici i klubovi 

trebaju se ponašati sukladno 
načelima sportskog ponašanja 
koja se temelje na uvažavanju 
sportskog protivnika, gledatelja 
i nogometne organizacije”

 NAVODI SE U PROIPĆENJU
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Radobojske mažoretkinje 
od 25. ožujka ove godine 
ponosne su članice Save-

za mažoretkinja i pom pon ti-
mova Hrvatske SMPTH. Time 
su ostvarile preduvjete za su-
djelovanje na državnim i me-
đunarodnim takmičenjima. 

Tako su već protekle subo-
te, 20. travnja, sudjelovale na 
Grand Prixu u Zadru. Njihovi 
marljivi treninzi urodili su plo-
dom. U vrlo kratkom vremenu 
uspjele su se pripremiti za na-
tjecanje i u Radoboj se vratile s 
peharima i medaljama. Junior-
ski sastav osvojio je brončanu 
medalju dok je kadetski sastav 
osvojio zlatnu medalju. 

Veliki je to uspjeh za njih. 
Naravno da velike zasluge za 
to imaju njihove trenerice, So-

nja Vukmanić koja ih je nauči-
la prve korake i koreografije i 
trenirala sve ove godine, Ines 
Hlupić Čaberica koja ih treni-
ra od prošle godine, i seniorka 
Adrijana koja je Ines pomogla 
uvježbati kadete.

S Radobojskim mažoretki-
njama bile su i njihove dugo-
godišnje prijateljice, Desinić-
ke mažoretkinje, koje su se iz 
Zadra vratile također okićene 
medaljama.  

Djevojčice i djevojke iz Ra-
dobojskih mažoretkinja kažu 
kako su im medalje koje su 
osvojile novi vjetar u leđa da 
još marljivije vježbaju kako bi 
i dalje mogle osvajati medalje 
po natjecanjima. 

U planu su već novi nastupi 
i natjecanja. (kk)  n

 » radobojske mažoretkinje postale su članice saveza mažoretkinja i pom pon timova hrvatske

S Grand Prixa u Zadru vratile su se s broncom i zlatom
S Radobojskim mažoretkinjama bile su i njihove dugogodišnje prijateljice, Desinićke mažoretkinje, koje su se iz Zadra 
vratile također okićene medaljama

 » preko 800 natjecatelja stiglo je iz 17 krajeva hrvatske. domaćice osvojile dva zlata i dva srebra

U Krapini održano 27. Prvenstvo u mažoret plesu

U Krapini je prošlog viken-
da održano 27. Prven-
stvo Hrvatske u mažoret 

plesu u organizaciji Hrvatskog 
saveza mažoretkinja. Prvi je 
puta da se ovo natjecanje odr-
žava u Hrvatskom zagorju, a 
čast da budu prvi zagorski do-
maćini pripala je upravo Gradu 
Krapini, Krapinskim mažoret-
kinjama i gradskog Turističkoj 
zajednici.

Domaćice su na ovom na-
tjecanju osvojile dva zlata i dva 
srebra. Zlatne medalje stigle su 
u kategorijama ‘zastave’ i ‘mar-
širajuća - juniori’, dok su srebr-
ne stigle u kategorijama ‘grupa s 
rekvizitima - seniori’ i pom-pon 
jedinstvena’.

30 godina
Predsjednica Krapinskih ma-
žoretkinja Duška Kožić rekla je 
da je izuzetna čast biti doma-
ćin Državnog prvenstva, tim 
više što Krapinske mažoretki-
nje ujedno ove godine slave i 
30 godina rada.

- U 30 godina skupilo se 
i nešto uspjeha. Mnogo smo 
napredovali, zajedno sa Save-
zom. Od samih početaka, ma-
žoret ples se u ovih 30 godina 
jako razvio i povezan je s twir-
lingom. Odlazili smo na brojna 
prvenstva, državna, europska i 
svjetska, i uvijek smo među pr-
vima, no svjesni smo da treba-
mo puno raditi - rekla je Ko-
žić i dodala:

- Zahvalni smo Gradu i gra-
donačelniku, Turističkoj za-
jednici, Srednjoj školi Krapina, 
HSM-u i svima ostalima koji su 
nam pomogli u organizaciji do-
gađaja - dodala je.

Predsjednik Hrvatskog save-
za mažoretkinja Frano Herendi-
ja istaknuo je da je mažoret ples 
u Hrvatskoj izuzetno razvijen. 

- Jako je puno skupina i dru-
štava koje se bave mažoret ple-
som. Hrvatski savez mažoretki-
nja je najstariji, osnovan je 1996. 
godine, okupljamo preko 20 
skupina iz cijele Hrvatske i ra-
zvijamo jedan poseban stil ma-
žoret plesa. Osim toga, paralelno 
razvijamo i disciplinu twirling u 
suradnji s Hrvatskim twirling sa-
vezom, a radi se o disciplini na-
dogradnje na mažoret ples koja 
ide prema sportu i uključuje ele-
mente ritmičke gimnastike - re-
kao je Herendija pa se kratko 
osvrnuo na samo natjecanje:

- U natjecateljskom dijelu 
programa imamo širok dijapa-
zon kategorija s ciljem da po-
taknemo kreativnost i maštu. 
Na taj način ujedno želimo 
djeci ovaj sport napraviti još 
zanimljivijim i dodatno im ga 
približiti - rekao je Herendija 
te za kraj dodao kako je mu je 
izuzetno drago što se natjeca-
nje održava u Krapinsko - za-
gorskoj županiji i da se ovdje 
svi osjećaju kao kod kuće.

Predsjednik Gradskog vi-
jeća Krapine Mladen Gregu-
rović rekao je da je Gradu ve-
lika čast što je domaćin jednog 
ovakvog natjecanja.

- Čast je sudjelovati u or-
ganizaciji ovakvog događa-
ja. Također, naše Krapinske 
mažoretkinja slave 30 godina 
svojeg djelovanja, pa im je ovo 
ujedno najbolji dar što mogu 
biti organizatori ovakvog do-
gađaja, a nama je drago da u 
tome pomažemo - rekao je 
Gregurović.  

Direktorica TZ Grada Krapi-
ne Nedeljka Vodolšak spome-
nula je da su Krapinske mažor-
etkinje jedne od najaktivnijih i 
najtrofejnijih gradskih udruga. 

najtrofejnije
- One promoviraju našu Krapi-
nu, a samim time i našu turi-
stičku destinaciju u cjelini. Mi 
smo se u Turističkoj zajednici 
potrudili da ova tri dana koliko 
ukupno traje natjecanje, prođu 
u lijepom tonu, a mislili smo na 
sve - smještaj, ugostiteljsku po-
nudu, promet i slično. U sve su 
se uključile i muzejske institu-
cije - dodala je Vodolšak.

U Krapini je nastupilo oko 
800 mažoretkinja koje su sti-
gle iz čak 17 krajeva hrvatske 
- Cavtata, Čakovca, Donjeg 
Kraljevca, Goričana, Kaštela, 
Koprivnice, Ludbrega, Murskog 
Središća, Nove Gradiške, Pakra-
ca, Pleternice, Požege, Selnice, 
Sinja, Solina, Splita i naravno, 
Krapine. (Vanja Hozmec) n

Ovo je bilo prvi puta da se ovo natjecanje održava u Hrvatskom zagorju, a čast da budu prvi zagorski domaćini pripala 
je upravo Gradu Krapini i Krapinskim mažoretkinjama koje su ujedno proslavile i 30 godina djelovanja

Mladen Gregurović

Frano Herendija

Duška Kožić
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Policijski službenici će 
do nedjelje 28. travnja 
pojačano nadzirati po-

štivanje prometnih propisa 
na području Policijske upra-
ve krapinsko - zagorske, a 
sve u cilju povećanja razine 
sigurnosti prometa na cesta-
ma te prevencije prometnih 
nesreća i njihovih posljedica. 

Preventivno-represiv-
ne aktivnosti policije bit će 
usmjerene prioritetno na 
sprečavanje i sankcionira-
nje najtežih prekršaja koji 
su najčešći uzročnici promet-
nih nesreća tzv. “četiri glav-
ne ubojice u prometu“, (alko-

hol, brzina, sigurnosni pojas i 
mobitel) te prema ponavlja-
čima teških prometnih pre-
kršaja - recidivistima.

- Apeliramo na sve sudio-
nike u prometu kako samim 
ne poštivanjem prometnih 
propisa i nepažnjom znatno 
povećavaju mogućnost nji-
hovog stradavanja, te savje-

tujemo da temeljem životnog 
i prometnog iskustva pokažu 
kako odgovorno i sigurno su-
djelovati u prometu kako bi 
spriječili dovođenje u opa-
snost sebe i ostale sudioni-
ka u prometu - kažu iz po-
licije. (kk) n

 » do nedjelje

Zagorska policija najavila novu akciju
Preventivno-represivne aktivnosti policije bit će usmjerene prioritetno na sprečavanje i 
sankcioniranje najtežih prekršaja koji su najčešći uzročnici prometnih nesreća

Varaždinska policija zaprimi-
la je prijavu 71-godišnjakinje koja 
tvrdi da je pokradena. Prema pri-
javi, ona je unatrag godinu dana 
putem jedne društvene mreže za-
počela komunikaciju s osobom 
koja se predstavila kao muškarac.

Navodni muškarac je nakon 
nekoliko mjeseci dopisivanja laž-
nim prikazivanjem činjenica do-
veo 71-godišnjakinju u zabludu. 
Slao joj je fotografije kako se nala-
zi u bolnici, da je opljačkan i slič-
no, zbog čega mu je ona u neko-
liko navrata na njegove molbe i 
obećanja da će joj vratiti novac, 
uplatila iznos od oko 8000 eura.

Kako on još nije vratio novac, 
žena smatra da je prevarena. Po-
licijski službenici nastavljaju rad 
na pronalasku počinitelja ovog ka-
znenog djela. (mp) n

 » ljubav je slijepa

Varaždinka (71) 
se zaljubila u 
nepostojećeg 
frajera

U petak 19. travnja, od 
00.00 do 24.00 sati, te-
meljem Plana aktiv-

nosti organizacije ROADPOL 
- mreže prometnih polici-
ja država Europe, na područ-
ju cijele Europske unije, cije-
le Republike Hrvatske, pa tako 
i na području Policijske upra-

ve krapinsko - zagorske, pro-
veden je 24-satni nadzor br-
zine kretanja vozila u sklopu  
ROADPOL-ovog tjedna nadzo-
ra brzine. 

Tijekom 24-nadzora brzine 
na 55 lokacija, a dijelom i na 
lokacijama koje su predložili 
građani, utvrđeno je 304 pre-

kršaja prekoračenja dopušte-
ne brzine kretanja vozila.  

- Najveće utvrđeno preko-
račenje brzine iznosilo je 188 
km/h na autocesti ‘A2’, na di-
jelu ceste gdje je brzina pro-
metnim znakom ograničena 
na 130 km/h - dodaju iz po-
licije. (kk) n

 » još k tome su ulovljeni na lokacijama koje su sami izabrali

Prošlog vikenda preko 300 
Zagoraca prekoračilo brzinu

 » policija tijekom vikenda utvrdila ukupno 402 prometna prekršaja

GORNJA STUBICA: Mrtav pijan izgubio balans na biciklu

Tijekom pojačanog nadzo-
ra prometa proteklog vi-
kenda na području koje 

sigurnosno pokriva Policijska 
uprava krapinsko - zagorska 
utvrđena su ukupno 402 pro-
metna prekršaja i to 350 pre-
kršaja nepropisne brzine kre-
tanja vozila, 13 prekršaja ne 
korištenja sigurnosnog poja-
sa u vozilu, šest prekršaja ne-
propisne upotrebe mobitela ti-
jekom vožnje, sedam prekršaja 
upravljanja vozilom pod utje-
cajem alkohola i 26 ostalih pre-
kršaja u prometu. 

- Najveća očitana koncentra-
cija alkohola u organizmu utvr-
đena je u petak oko 19.10 sati, 
u Gornjoj Stubici, gdje je doš-
lo do prometne nesreće, odno-
sno 66-godišnji vozač upravljao 
je biciklom s 2,33 promila alko-
hola u organizmu i zbog ne dr-
žanja vozila uz desni rub kolni-
ka prešao je na suprotnu stranu 
kolnika gdje je prednjim ko-
tačem udario u rubni kamen i 
pao na nogostup, a tom prilikom 
je zadobio lakše tjelesne ozlje-
de - kažu iz PU krapinsko - za-
gorske. (vh) n

Spomenuti 66-godišnjak na biciklu ujedno je ponio titulu najpijanijeg proteklog vikenda. Naime, provjerom je 
utvrđeno da je u organizmu imao čak 2,33 promila alkohola u krvi

Najveće utvrđeno prekoračenje brzine iznosilo je 188 km/h na autocesti ‘A2’, 
na dijelu ceste gdje je brzina prometnim znakom ograničena na 130 km/h
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“ 
  Apeliramo na sve sudionike 

u prometu kako samim ne 
poštivanjem prometnih propisa 
i nepažnjom znatno povećavaju 
mogućnost njihovog stradavanja”

 PU KRAPINSKO-ZAGORSKA
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Anđela Njegovec
Varaždin 

74 godine 

Julijan Kamenić
Varaždin 

80 godina 

Vladimir Prstec

Varaždin

78 godina 

Davor Horvat

Novi Marof

59 godina 

Rudolf Klopotan

Novi Marof

74 godine

Ivanka Ferenda

Novi Marof

92 godine 

Jasminka Polanščak

Zagreb

73 godine

Marija Šajatović

Zagreb

88 godina 

Ruža Šnajder

Zagreb

88 godina 

Stanko Vuk

Zagreb

75 godina 

iz Gornjeg Mihaljevca

preminula u srijedu, 

24. travnja 2024. godine, 

u 84. godini života

Božica Jurčić
rođ. Miklaužić

Ulica kralja Tomislava, Krapina 

preminula u nedjelju, 

21. travnja 2024. 

u 63. godini života 

Branko 
Novak

iz Čakovca

iznenada preminuo u srijedu, 

24. travnja 2024. godine, 

u 78. godini života

MIlan 
Varjačić

Prigorje 

1960. – 2024. 

Gabrijela Radaljac
rođ. Mesarić
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Sadam Husein

28. travnja 1937. 
godine - rođen 
Sadam Husein, 
irački političar i 
bivši predsjednik 
Iraka.  U ožujku 
2003. godine SAD i 
Velika Britanija pokre-
nule su jednostranu vojnu 
akciju (bez dopuštenja Ujedinje-
nih naroda) protiv Iraka. Glavni cilj 
vojne akcije - svrgavanje Saddama 
Husseina s vlasti - postignut je na-
kon tri tjedna ratovanja. Dana 13. 
prosinca 2003. godine američke 
snage uhitile su Saddama Husse-
ina blizu grada Tikrita. U srpnju 
2004. godine počinje prvo sudsko 
saslušanje, a u listopadu 2005. go-
dine započelo je suđenje za zloči-
ne koje je Saddam Hussein poči-
nio nad Kurdima i Šijitima tijekom 
osamdesetih i devedesetih godina 
dvadesetog stoljeća. Dana 5. stude-
nog 2006. godine Saddam Husse-
in osuđen je na smrt vješanjem te 
je dana 30. prosinca 2006. godine 
u 6:00 sati po mjesnom vremenu 
nad Saddamom Husseinom je iz-
vršena smrtna kazna.
foto: screenshot/Wikipedia

Osnovan   
GNK Dinamo

26. travnja  1911. godine - osno-
van NK Dinamo, pod imenom Gra-
đanski. Građanski nogometni klub 
Dinamo Zagreb jedan je od tri naj-
popularnija hrvatska nogometna 
kluba. Od osnutka Republike Hr-
vatske najtrofejniji je klub u državi. 
Nadimci kluba su: zagrebački plavi, 
modri, plavi lavovi, purgeri. Masko-
ta kluba je lav Maksi. Dinamo je po-
znat po svojim vjernim i fanatičnim 
navijačima Bad Blue Boysima. U 
bogatoj povijesti osvojio je 27 naslo-
va prvaka te 23 nacionalna kupa. Di-
namo je jedini hrvatski klub koji je 
uspio osvojiti neki europski trofej, 
bio je to Kup velesajamskih grado-
va 1967. godine, preteču Kupa UE-
FA-e. Najviše odigranih utakmica, 
802, za Dinamo ima Dražen Ladić, 
a najbolji je strijelac Dražan Jerko-
vić s 322 postignuta gola. Najduže 
je kapetan bio Tomislav Crnković.
foto: screenshot/Youtube

Samuel Finley 
Breese Morse

27. travnja  1791. godine - - rođen 
Samuel Finley Breese Morse, ame-
rički slikar i izumitelj Morseovog te-
legrafa.  Manje je poznato da je gla-
soviti američki fizičar bio i  daroviti 
slikar. Godine 1844. prvi je put jav-
no prikazao Američkom kongresu 
rad telegrafa između Washingtona 
i Baltimora. Da bi električni impuls 
koji prenosi vodič imao smisla, Mor-
se razrađuje i glasoviti sustav tako-
zvanih Morseovih signala u kojem 
svako slovo označava određeni broj 
crtica i točaka. Godine 1848. taj se te-
legraf primjenjuje već i u Americi i 
u Europi, a Morse u međuvreme-
nu eksperimentira s polaganjem 
podmorskih telegrafskih kabela. U 
kasnijim desetljećima Morseov te-
legraf mnogo se dorađivao i usavr-
šavao, a u praksi je pojednostavljena 
i  telegrafska abeceda. Međutim, u 
osnovi telegraf i danas radi na nače-
lima Morseova aparata.
foto: screenshot/Wikipedia V

R
E

M
E

P
L

O
V

https://www.zagorje-international.hr/


56 27. travnja 2024. Kajkavske kronike - broj 575656565656565656

 » bili su jedina zagorska općina bez kafića, no u općini zagorska sela u petak se, nakon dugo vremena, otvara prvi i jedini caffe bar 
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SJEVEROZAPADNA HRVATSKA       VRIJEME U IDUĆIH 6 DANA

ned sriutopon
28. travnja 29. travnja 30. travnja 1. svibnja

Pretežno
sunčano

Pretežno
sunčano

23 min 11

Sunčano Djelomično
sunčano

čet
2. svibnja

Djelomično
sunčano

24 min 13 24 min 15 21 min 14 21 min 12

sub
27. travnja

Pretežno
sunčano

18 min 9

U petak se u općini 
Zagorska Sela, toč-
nije u malom mje-

stašcu Miljani, nedale-
ko od istoimenog dvorca, 
otvorio Caffe bar ‘Tina’. 
Samo po sebi to ne bi bila 
vijesti da upravo ovaj novi 
lokal nije, nakon 
dugo vremena, 
prvi i ujedno 
jedini kafić 
na području 
ove zagor-
ske općine. 

M l a d a 
vlasnica Va-
lentina Zgo-
relec koja je i 
sama rodom iz 
Zagorskih Sela uči-
nila je bitan korak ka obo-
gaćivanju turističke po-
nude svojeg kraja, te uz 
pomoć kolega i prijatelja 
otvora vrata kafića za njoj 
drage sumještane. 

Kako nam kaže, veli-
ku pomoć pružila joj je i 
Općina na čelu s načelni-
com Ksenijom Krivec Ju-
rak i pročelnikom Stjepa-
nom Regvatom. 

- Veliku pomoć pru-
žali su mi obitelj i prija-
telji. Svoje najveće isku-
stvo sam stekla radeći za 
slovenskog šefa Kristija-
na Bratušu koji me nau-
čio kuhati najbolju kavu 

- kroz smijeh govori mla-
da vlasnica. 

- Nadam se velikoj po-
dršci sumještana i meni 
dragih susjeda Slovenaca 
te se nadam uspješnom 

radu i suradnji - doda-
je Valentina. 

Koliko znači otvaranje 
jednog ovakvog ugostitelj-
skog objekta posvjedočila 
nam je i načelnica Zagor-
skih Sela Ksenija Krivec Ju-
rak koja nije krila zadovolj-

stvo što je Valentina 
odlučila posluša-

ti glas poduzet-
ništva i otvo-
riti bistro 
u Miljani.  

- Nakon 
što se zatvo-
rio zadnji bi-

stro nismo 
imali dvije go-

dine takvo nešto 
u našoj općini, a Va-

lentina je jedna iznimno 
vedra i optimistična oso-
ba kojoj ćemo biti podrš-
ka jer nam je iznimno dra-
go imati ponovno mjesto 
za okupljanje i druženje 
što nam je itekako nedo-
stajalo – kazala nam je Kri-
vec Jurak te se osvrnula na 
značaj novog, jedinog Caf-
fe bara za cjelokupnu po-
nudu mjesta. 

- Od velikog je značaja 
ne samo za turistički as-
pekt već i za poslovni jer 
mi često kad sklapamo po-
slove radimo to na sastan-
cima uz kavu. Lokacija je 
iznimno dobra pošto je u 
blizini dvorac Miljana, a 
uz bistro se nalazi i dućan 
pa će se ta dva objekta od-
lučno nadopunjavati - za-
ključuje Krivec Jurak. (Ni-
kola Turin) n

Mlada poduzetnica Valentina Zgorelec 
odlučila je obogatiti ponudu svojeg 
mjesta i dati ljudima punkt za druženje 


